


ហេតុអ្វីបានជាវាត្រូវតែជាអ្នកគង្វាល

 ...ខ្ញុំគិតថា ជាប្រភេទគ្រូអធិប្បាយដែលនិយាយវែង-ឆ្ងាយ។ ហើយដោយគ្មានការអប់រំ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំស្តាប់ទៅដូចជាគ្រូអធិប្បាយទៅកាន់មនុស្សមួយចំនួន។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនទាំងអះអាងថាជាអ្នកអធិប្បាយទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែជាសំបកកង់សាក្សីប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាខ្ញុំមានសារពីព្រះ ដែលតាមរបៀបរបស់ខ្ញុំ (ជាវិធីតែមួយគត់ដែលខ្ញុំត្រូវបង្ហាញវា) ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមបង្ហាញវាដល់ពិភពលោក។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំមិននៅជាមួយសារនោះទេ ខ្ញុំនឹងក្លាយជាអ្នកក្បត់ព្រះនិងជាមនុស្សកំពុតចំពោះអ្នក។ មនុស្សម្នាក់ដែលនឹងនិយាយរឿងមួយហើយជឿមួយទៀត វាជាការលាក់ពុត។ យើងត្រូវតែនិយាយការពិតចេញពីចិត្តជានិច្ច។ នោះនៅពេលដែលមនុស្សមើលមកយើង ទោះបីជាពួកគេមិនយល់ស្របនឹងយើងក៏ដោយ យើងចង់ក្លាយជាបុរសនិងស្រ្តីដែលមានកិត្តិយសៈ ដែលយើងនិយាយចេញពីចិត្តរបស់យើង គឺសេចក្តីពិតនៅក្នុងចិត្តរបស់យើង។

2 កាលពីឆ្នាំមុន ឬឆ្នាំមុនមួយទៀត ខ្ញុំមានឯកសិទ្ធិបានអធិប្បាយពី—គ្រីស្ទាន... ប្រគល់ទោសឱ្យខ្ញុំ សារបុណ្យណូអែល នៅទីនេះនៅវ៉ាម៉ាដា។ ហើយខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបាននិយាយលើប្រធានបទ នៅទីនេះប្រធាននិក លើ: *ហេតុអ្វីបានជាហេដ្ឋហិមតូច?* ហើយខ្ញុំជឿថាវានៅទីនេះ កាលពីឆ្នាំមុន ខ្ញុំបាននិយាយនៅលើ: *យើងបានឃើញផ្កាយរបស់ទ្រង់នៅទិសបូព៌ា ហើយបានមកថ្វាយបង្គំទ្រង់។*

3 ហើយអ្នកដឹងទេ យើងអានព្រះគម្ពីរ ហើយយើងឆ្ងល់ថា “ហេតុអ្វី?” ហើយយប់នេះខ្ញុំគិតថា ប្រសិនបើអ្នកនឹងទ្រាំជាមួយខ្ញុំមួយរយៈ ហើយអធិស្ឋានជាមួយខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវសារបុណ្យណូអែលរបស់ខ្ញុំ។ ព្រះគ្រាន់តែដឹងថាយើងនឹងទៅកន្លែងណានៅថ្ងៃបុណ្យណូអែលខាងមុខនេះ ប្រសិនបើមានបុណ្យណូអែលបន្តបន្ទាប់ពីនេះ។ ដូច្នេះនេះអាចជាបុណ្យណូអែលចុងក្រោយដែលយើងបានជួបជុំគ្នា រហូតដល់យើងអង្គុយនៅតុផ្សេងទៀត។ ហើយវាមិនមែនជាប្រភេទនេះទេ ប៉ុន្តែវានឹងក្លាយជាពេលដែលយើងបរិភោគនិងដឹកការប្រកបរបរម្តងទៀតជាមួយទ្រង់ នៅក្នុងអាណាចក្ររបស់ព្រះវរបិតានៅចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវ។ ហើយបន្ទាប់មក សូមឲ្យយើងចូលទៅជិតវានៅយប់នេះ ដូចជាប្រសិនបើនេះជា

សារបុណ្យព្យាបាលដែលចុងក្រោយ យើងធ្លាប់បានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅក្នុងជម្រៅនៃភាពស្មោះត្រង់។

4 ខ្ញុំចង់និយាយនៅយប់នេះលើប្រធានបទមិនធម្មតាមួយ ប៉ុន្តែពេលខ្លះអ្នករកឃើញព្រះនៅក្នុងរឿងមិនធម្មតា។ ទ្រង់ធ្វើអ្វីៗតាមរបៀបមិនធម្មតា។ មិនមែនជាវិធីធម្មតាទេ វាជាវិធីមិនធម្មតា ពេលវេលាមិនធម្មតា លុតឆាកមិនធម្មតា ទ្រង់មិនធម្មតា។ ហើយខ្ញុំចង់បាន...បំណងព្រះហឫទ័យព្រះអម្ចាស់ខ្ញុំចង់និយាយអំពីប្រធានបទ: *ហេតុអ្វីបានជាវាត្រូវតែជាអ្នកគង្វាល?*

5 ហើយឥឡូវនេះមុនពេលដែលយើងចូលទៅជិតព្រះបន្ទូល ដែលខ្ញុំជឿថាជាព្រះ: “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគឺនៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយបានរស់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។”

6 ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយកាលពីសប្តាហ៍មុន ឬសប្តាហ៍មុននៅផុននិក “វាត្រូវបានបង្ហាញថាមានប្រធានបទនៃផែនដីនេះ: មនុស្សដែលឆ្លងកាត់អគារនេះឥឡូវនេះ។” ទូរទស្សន៍បញ្ជាក់វា។ វាស្ថិតនៅក្នុងវិមាត្រមួយទៀត ភ្នែកធម្មជាតិនិងញាណទាំងប្រាំរបស់យើងមិនអាចចាប់យកវាបានទេ។ វាមិនមែនថាទូរទស្សន៍ផលិតអ្វីនោះទេ វាគ្រាន់តែជាបណ្តាញប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកមិនអាចធ្វើចលនាដោយជ្រាមដែររបស់អ្នក អ្នកមិនអាចព្រិចភ្នែករបស់អ្នកបានទេ ប៉ុន្តែវាត្រូវបានបង្ហាញថាត្រូវបានកត់ត្រាជារៀងរហូត។ ខ្ញុំប្រហែលជាកំពុងឈរ...ឬបុរសម្នាក់នៅប្រទេសអូស្ត្រាលី នឹងមាន—អក្រងទូរទស្សន៍មួយនៅទីនេះ: មិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណឹងទេ—បុរសអាចនិយាយបាន រិកិលជ្រាមដែររបស់គាត់ បិទភ្នែករបស់គាត់ ឬសូម្បីតែពណ៌សម្លៀកបំពាក់ដែលគាត់កំពុងពាក់ នឹងត្រូវបានបញ្ជាំងនៅទីនេះនៅលើជញ្ជាំង ហើយគាត់នៅអាហ្វ្រិក អូស្ត្រាលី ជុំវិញពិភពលោក។ ឃើញទេ មានវដ្តនៃរលកអេធើរ។ ខ្ញុំមិនអាចពន្យល់វាបានទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថាវានៅទីនោះ។ ខ្ញុំមិនគិតមានអ្នកណាអាចពន្យល់វាបានទេ។ ដូច្នេះ ទូរទស្សន៍អាចទាញវាចូលហើយធ្វើឱ្យវាក្លាយជាការពិតដោយឧបករណ៍មួយចំនួនដែលពួកគេអាចឆ្លុះបញ្ចាំងវានៅលើជញ្ជាំង។

7 ឥឡូវនេះ: រឿងដដែលនោះនៅទីនេះនៅពេលដែលអ័ដាមនៅទីនេះ។ ទូរទស្សន៍នៅទីនេះនៅពេល—នៅពេលដែលអេលីយ៉ាអង្គុយនៅលើភ្នំកើមែល។

វាក៏នៅទីនេះនៅពេលដែលលោកម៉ាទីនលូធើ ដែលជាប្តូជាចារ្យវ័យក្មេងនោះ បានបោះការប្រកបប្បបូមនៅលើឥដ្ឋហើយនិយាយថា “វាជាកូស៊ី! ហើយមនុស្ស សុចរិតនឹងរស់នៅដោយជំនឿ។” វានៅទីនេះនៅពេលនោះ ប៉ុន្តែយើងទើបតែរក ឃើញវា។ ហើយវាក៏ដូច្នោះដែរ ដែលនៅក្នុងវត្តមានរបស់យើងនៅយប់នេះគឺជាព្រះ ទេវតា វត្តអស្ចារ្យដែលមើលមិនឃើញតាមធម្មជាតិនៃការមើលឃើញរបស់យើង។ ប៉ុន្តែថ្ងៃណាមួយវានឹងក្លាយជាការពិតដូចទូរទស្សន៍ឥឡូវនេះ និងជារឿងធម្មតា។ ឥឡូវនេះ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំជឿព្រះបន្ទូល។

8 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលបន្ថែមពាក្យមួយទៅក្នុងព្រះគម្ពីរនេះ ឬយកពាក្យមួយចេញពីវា ចំណែករបស់គាត់នឹងត្រូវដកចេញពីសៀវភៅជីវិត។”

9 ដូច្នោះ ចូរយើងអានក្បាលចុះ មុនពេលយើងអានវា។ យ៉ាងស្ងៀមស្ងាត់! បុរស ណាដែលមានកម្លាំងខាងរាងកាយអាចបើកទំព័រវិញ ប៉ុន្តែមានតែព្រះទេដែលអាច បង្ហាញវាបាន។

10 ហើយដោយក្បាលរបស់យើងបានខិនឆ្មោះទៅរកឆ្ងល់ដីពីកន្លែងដែលយើង ត្រូវបានគេយកមក ហើយថ្ងៃណាមួយនឹងត្រឡប់មកវិញ ខ្ញុំឆ្ងល់...ហើយនៅក្នុង ពេលវេលាដ៏ឧឡារិកនេះ នៅពេលដែលយើងជិតដល់បុណ្យណូអែល ប្រសិនបើ មានអ្នកខ្លះនៅទីនេះដែលពិតជាមានអារម្មណ៍ថាមិនសក្តិសម ហើយចង់ត្រូវបាន គេចងចាំនៅក្នុងការអធិស្ឋាននេះ តើអ្នកនឹង (ដោយមិនងើបក្បាលរបស់អ្នក) គ្រាន់តែលើកដៃអ្នកទៅកាន់ព្រះហើយនិយាយថា “ចងចាំខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់អើយ បុណ្យណូអែលនេះ?” ព្រះប្រទានពរអ្នក។

11 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដ៏បរិសុទ្ធ និងព្រះគុណបំផុត ជាព្រះដ៏មានព្រះចេស្តា ទ្រង់តាំងពីដើមដំបូងមក មុនពេលមានផ្កាយមួយ ឬអាតូម ឬម៉ូលេគុល។ ទ្រង់ បានបង្កើតអ្វីៗទាំងអស់ដោយព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ ហើយ បានប្រទានអ្វីៗទាំងអស់ដល់យើងដោយឥតគិតថ្លៃនៅក្នុងទ្រង់។ ទូលបង្គំសូម អរព្រះគុណទ្រង់ នៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់ សម្រាប់ឱកាសនេះដែលទ្រង់បាន ប្រទានឱ្យយើងជួបជុំគ្នា ដែលត្រូវបានព្រមាននិងបង្រៀនដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទទួលយកព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយ បើកសម្តែងដល់យើង ដ្បិតព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “នៅពេលដែលទ្រង់បាន ព្រះវិញ្ញាណនៃសេចក្តីពិតមក ទ្រង់នឹងរំលឹកអ្នកពីរឿងទាំងនេះដែលខ្ញុំបាន

និយាយ ហើយក៏បង្ហាញអ្នកពីរឿងដែលត្រូវមក។”

12 ព្រះអើយ គ្មានអ្នកណានៅកណ្តាលយើងទេ ហើយក៏គ្មានម្នាក់នៅលើផែនដីដែរ ដែលសក្តិសមដើម្បីព្យាយាមបកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដ្បិតវាត្រូវបានសរសេរថា “ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគ្មានការបកស្រាយឯកជនទេ។” ដូច្នោះ ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងអធិស្ឋានថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងប្រទានដល់យើងនៅយប់នេះម្នាក់ៗ ជាចំណែកដែលយើងត្រូវការដើម្បីបំពេញការស្រែកឃ្លានដែលមាននៅក្នុងចិត្តរបស់យើងសម្រាប់ការដើរកាន់តែជិតជាមួយទ្រង់។ យើងមិនសម មិនស្អាត មិនសក្តិសម។ សូមឲ្យកូនដែលកើតនៅបេឡេហិម ដែលរស់នៅក្នុងជីវិតដ៏ល្អឥតខ្ចោះបំផុត ហើយជាមនុស្សល្អឥតខ្ចោះតែមួយគត់នៅលើផែនដី ហើយបានថ្វាយខ្លួនជាថ្លៃលោះដែលទ្រង់អាចសំអាតយើងនូវមនុស្សមានបាបដែលមិនស្អាត ហើយនាំយើងចូលទៅក្នុងទំនាក់ទំនងជាមួយព្រះវរបិតា សូមប្រទាននៅយប់នេះថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ (តាមរយៈការអធិប្បាយនៃព្រះបន្ទូល) នឹងធ្វើសម្រាប់យើង។

13 ព្រះអម្ចាស់អើយ មានមនុស្សល្អជាច្រើននៅលើទឹកដីសព្វថ្ងៃនេះ ប្រឈមមុខនឹងឱសថល្អបំផុតដែលយើងធ្លាប់បានព្យាបាល និងឱសថល្អបំផុតនិងមន្ទីរពេទ្យល្អបំផុត។ ហើយនៅក្នុងរូបកម្មហើញវិទ្យាសាស្ត្រដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់របស់យើង នៅតែមានជំងឺច្រើនជាងអ្វីដែលពិភពលោកធ្លាប់ដឹង ពីព្រោះមានអំពើបាបនិងការមិនជឿច្រើនជាងលោកិយធ្លាប់ស្គាល់។ ជួយយើងនៅយប់នេះ គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យ និងព្យាបាលអ្នកជំងឺដែលនៅកណ្តាលយើង។

14 ហើយផ្តល់ឱ្យយើងនូវព្រះវិញ្ញាណ ដែលជាព្រះវិញ្ញាណពិតនៃបុណ្យល្អអែល។ សព្វថ្ងៃនេះ...នៅពេលដែលពិធីសាសនា ដើមឈើល្អអែលបានថ្វាយបង្គំ រឿងប្រឌិតរបស់បុរសម្នាក់—ឈ្មោះសាន់តាកូស និងទន្សាយបុណ្យអ៊ីស្ទើររបស់យើង និងម៉ូដផ្សេងៗគ្នាដែលពិភពពាណិជ្ជកម្មបានដាក់ជាអក្សរធំសូមឱ្យវាត្រូវបានទុកមួយឡែក ព្រះជាម្ចាស់។ ចូរយើងចូលទៅក្នុងព្រះបន្ទូលព្រះគ្រីស្ទ ដ្បិតយើងបានសុំវានៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់ និងសម្រាប់សិរីល្អរបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

15 ប្រសិនបើអ្នកនឹងមកជាមួយខ្ញុំសម្រាប់ការអាននៅក្នុងគម្ពីរវិសុទ្ធ លូកា ជំពូកទី២។ តើអ្នកអាចស្តាប់ខ្ញុំបានទេ?

តើមានការផ្លាស់ប្តូរនៅក្នុងមីក្រូហ្វូនទេ? តើអ្នកឮខ្ញុំនៅខាងក្រោយទេ? បើ អាច សូមលើកដៃឡើង។ សូមអរគុណ។ ជំពូកទី ២ នៃដំណឹងល្អយោងទៅតាម លូកា។

នៅគ្រានោះ សេសារ-អូគូស្ត បានចេញព្រះរាជឱង្ការ១ច្បាប់ ឲ្យ មនុស្សទាំងអស់ដែលនៅដែនដីបានចុះបញ្ជី។

(បញ្ជីមុនដំបូងនោះ បានធ្វើនៅ...វេលាដែលលោកគឺអនាស ធ្វើជា ចៅហ្វាយនៅស្រុកស៊ីរី។)

មនុស្សទាំងអស់ក៏ទៅឯស្រុកកំណើតរៀងខ្លួន ដើម្បីចុះបញ្ជី។

ឯយ៉ូសែប គាត់ក៏ចេញពីណាសារ៉ែត ស្រុកកាលីឡេ ឡើងទៅឯស្រុក យូដា...ដល់ក្រុងរបស់ហ្លុងដារីខ ដែលឈ្មោះថា បេឡេហិម (ពីព្រោះ គាត់ជាព្រះវង្ស ហើយជាព្រះញាតិនឹងហ្លុងដារីខដែរ:)

ដើម្បីនឹងចុះបញ្ជីជាមួយនឹងម៉ារ៉ា ដែលបានបំរុងទុកឲ្យធ្វើជាប្រពន្ធ គាត់ ដែលនាងមានគភ៌នោះ។

កាលកំពុងតែ នៅទីនោះ វេលាដែលនាងត្រូវប្រសូតក៏មកដល់។

ហើយនាងប្រសូតបានបុត្រាជាចំបងមក រួចរុំនឹងសំពត់ផ្នែកក្នុងស្លុក ពីព្រោះក្នុងផ្ទះសំណាក់គ្មានកន្លែងណានៅទេ។

រីឯនៅស្រុកនោះឯង មានពួកអ្នកគង្វាល ដែលចាំយាម រក្សាហ្លួង ចៀមរបស់ខ្លួន នៅឯវាល ក្នុងវេលាយប់។

នោះមើល មានទេវតានៃព្រះអម្ចាស់មកឈរជិតគេ ឯសិរីល្អរបស់ទ្រង់ ក៏ភ្លឺភ្លាត់ជុំវិញ ហើយគេមានសេចក្តីភ័យខ្លាចជាខ្លាំង។

តែទេវតាប្រាប់ថា កុំខ្លាច: មើល ខ្ញុំមកប្រាប់...ដំណឹងល្អដល់ អ្នករាល់គ្នា ពីសេចក្តីអំណរយ៉ាងអស្ចារ្យ ដែលសំរាប់បណ្តាជន ទាំងអស់គ្នា។

ដ្បិតនៅថ្ងៃនេះ មានព្រះអង្គសង្គ្រោះ១អង្គ ប្រសូតដល់អ្នករាល់គ្នានៅ ក្រុងហ្លុងដារីខ គឺជាព្រះគ្រីស្ទដ៏ជាព្រះអម្ចាស់។

ហើយនេះជាទីសំគាល់ដល់អ្នករាល់គ្នា គឺអ្នករាល់គ្នានឹងឃើញព្រះ ឱរស១រុំនឹងសំពត់ផ្នែកនៅក្នុងស្លុក។

នោះស្រាប់តែមាន...នោះស្រាប់តែមាន...ពួកពលបរិវារកកកុញពី
 ស្ថានសួគ៌ មកនៅជាមួយនឹងទេវតានោះ...ក៏ពោលសរសើរដល់ព្រះ ថា
 សូស្តីដល់ព្រះនៅស្ថានដ៏ខ្ពស់បំផុត ហើយសេចក្តីសុខសាន្តនៅ
 ដែនដី នៅកណ្តាលមនុស្ស ដែលជាទីគាប់ព្រះហឫទ័យដល់ទ្រង់។

កាលពួកទេវតាបានឃ្លាតចេញ ហោះទៅស្ថានសួគ៌វិញហើយ នោះ
 ពួកអ្នកគង្វាលនិយាយគ្នាថា ចូរយើងទៅឯបេឡេហិម មើលការដែល
 បានកើតមកនោះ ដែលព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់ឲ្យយើងដឹង។

គេក៏ទៅជាប្រញាប់ ឃើញម៉ារ និងយ៉ូសែបនៅទីនោះ ព្រមទាំងព្រះ
 ឱរសផ្នែកនៅក្នុងស្នូកផង។

កាលបានឃើញហើយ នោះគេក៏រ៉ាយរ៉ាប់រឿង ពីសេចក្តីដែលទេវតា
 បានប្រាប់ពីព្រះឱរស។

ហើយអស់អ្នកណាដែលឮ ក៏មានសេចក្តីអស្ចារ្យ ពីពាក្យដែលពួក
 អ្នកគង្វាលបានប្រាប់មក។

តែម៉ារ នាងរក្សាទុករឿងទាំងនោះ ដោយរំពឹងគិតតែក្នុងចិត្ត។
 ឯពួកអ្នកគង្វាល ក៏វិលត្រឡប់ទៅវិញ ទាំងសរសើរដំកើងដល់ព្រះ
 ដោយព្រោះគ្រប់ទាំងការ ដែលគេបានឮ ហើយឃើញនោះ ដូចជាទេវតា
 បានប្រាប់មក។

សូមឲ្យព្រះបន្ថែមព្រះពររបស់ទ្រង់ដល់ការអានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

16 ឥឡូវនេះ វាជា...ហេតុអ្វីបានជាព្រឹត្តិការណ៍ដ៏អស្ចារ្យនេះត្រូវបានបង្ហាញ
 ដល់អ្នកគង្វាល? នោះជារឿងគួរឱ្យភ្ញាក់ផ្អើលមួយសម្រាប់យើង។ ខ្ញុំមាន
 បទគម្ពីរមួយចំនួនដែលបានសរសេរនៅទីនេះ ហើយកំណត់ចំណាំមួយចំនួន
 ដែលខ្ញុំនឹងព្យាយាមឆ្លងកាត់ ដើម្បីពន្យល់អ្នកពីមូលហេតុដែលខ្ញុំដឹង។ ហើយ
 ប្រហែលជាបន្ទាប់ពីនេះ ថាព្រះអម្ចាស់ដោយព្រះគុណរបស់ទ្រង់ នៅយប់នេះនឹង
 ដកមូលហេតុចេញពីយើង។ ប៉ុន្តែបានធ្វើ...យើងទាំងអស់គ្នាភាគច្រើន ខ្ញុំគិតថា
 នៅពេលមួយឬផ្សេងទៀត ឆ្ងល់ថាហេតុអ្វីបានជាព្រឹត្តិការណ៍ដ៏អស្ចារ្យបំផុតនេះ
 ត្រូវបានបង្ហាញដល់អ្នកគង្វាល។ ហេតុអ្វីបានជាវាត្រូវបានបង្ហាញដល់អ្នកគង្វាល
 ហើយមិនមែនដល់អ្នកទេវវិទូនៅសម័យនោះ? ពួកគេគឺជាម្នាក់ដែលត្រូវបាន

ហ្វឹកហាត់ដើម្បីស្តាប់វា។ ហើយហេតុអ្វីបានជាវាមករំលងអ្នកមាន ហើយមករកអ្នកក្រ? ម្យ៉ាងទៀត ហេតុអ្វីបានជាវារំលងអ្នកចេះ និងមានប្រាជ្ញា ហើយមករកអ្នកបន្ទាបខ្លួននិងមិនបានរៀនសូត្រ? មានសំណួរមួយចំនួនថាហេតុអ្វីបានជានៅក្នុងរឿងនេះ។

17 ហើយហេតុផលមួយទៀតដែលខ្ញុំអាចនិយាយបាន សូមកត់សម្គាល់ ទារកកើតនៅបេឡេហ្វិម។ ដែលបេឡេហ្វិមនៅក្នុងការបកស្រាយភាសាហេព្រើរ ដូចដែលយើងមានកាលពីពីរបីឆ្នាំមុននៅទីនេះ បេឡេហ្វិមមានន័យថា “ផ្ទះនំប៉័ងរបស់ព្រះ។” ហើយយើងបានបង្ហាញនៅក្នុងបទគម្ពីរ ទ្រង់មិនអាចមកកន្លែងផ្សេងទៀតបានទេ។ បេឡេហ្វិមត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយវាហាបនិង—ប្តីរបស់នាង។ វាហាបគឺជាស្រីពេស្យាដែលមេទ័ពម្នាក់បានផ្តល់ការគូរសម ពី—កងទ័ពអ៊ីស្រាអែលបន្ទាប់ពីពួកគេបានវាយយកក្រុងយេរីខូ។ ហើយដោយសេចក្តីជំនឿនាងបានជឿលើសាររបស់ព្រះ ក្នុងស្ថានភាពរបស់នាង ហើយនាងបានសង្គ្រោះ។ ហើយពីទីនោះ នៅពេលដែលយ៉ូស្វបានបែងចែកទឹកដីដែលម្នាក់ៗនឹងនៅ...

18 ហើយមានមេរៀនដ៏អស្ចារ្យមួយដែលពេលខ្លះខ្ញុំសង្ឃឹមថានឹងអាចនាំយកនៅតុកសុន ពីម្តាយជនជាតិហេព្រើរទាំងនោះដែលផ្តល់កំណើតដល់ទារកទាំងនោះ។ ពេលនាងចូរដោយការឈឺចាប់ពីកំណើត នាងបានហៅឈ្មោះទារក ហើយដាក់វានៅក្នុងទឹកដីសន្យា ជាកុលសម្ព័ន្ធ។ រឿងដ៏អស្ចារ្យ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទាំងអស់សមជាមួយគ្នា។ ប្រសិនបើវាមិនត្រូវគ្នាទេ វាមិនមែនជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេដែលមិនត្រឹមត្រូវ វាជាគំនិតរបស់អ្នកគឺខុសនឹងព្រះបន្ទូល។ វាទាំងអស់សមស្របនឹងគ្នា។

19 ដូច្នោះ ទ្រង់គឺជានំប៉័ងជីវិត ដូចដែលយើងបានបង្រៀនកាលពីសប្តាហ៍មុននៅផុននិក ឬសប្តាហ៍មុនចុងក្រោយ។ ហើយជានំប៉័ងជីវិត ទ្រង់មិនអាចមកកន្លែងផ្សេងក្រៅពី “ផ្ទះនំប៉័ងរបស់ព្រះ។” ហើយនោះជាមូលហេតុ។ ឥឡូវនេះនៅទីនេះ ព្រះយេស៊ូវបានប្រសូតនៅបេឡេហ្វិម ហើយនៅបេឡេហ្វិមមានសាលាប្រជុំ អ្នកដឹកនាំសាសនាដ៏អស្ចារ្យរស់នៅក្នុងភូមិបេឡេហ្វិម។ ជារឹមជាអ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យបានកើតនៅបេឡេហ្វិមខ្ញុំពុករបស់គាត់អីសាយកើតនៅបេឡេហ្វិម ជីតារបស់គាត់អូបេដកើតនៅបេឡេហ្វិម។ ម្យ៉ាងទៀត គាត់មកពីបេឡេហ្វិម។

20 ហើយនៅទីនេះ ព្រះយេស៊ូវជាព្រះរាជបុត្រារបស់ដារីឌបានប្រសូតនៅ

បេឡេហិម នៅក្រោមស្រមោលនៃព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យ។ បន្ទាប់មកប្រសិនបើ មនុស្សទាំងនោះត្រូវបានបណ្តុះបណ្តាល ហើយបានស្វែងរកព្រះមេស៊ីអស់ រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ បួនពាន់ឆ្នាំ ព្រះមេស៊ីត្រូវបានទាយថានឹងយាងមក។ ហើយបន្ទាប់មកប្រសិនបើព្រះមេស៊ីបានកើតនៅក្នុងស្រមោលនៃព្រះវិហារនេះ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេត្រូវឡើងទៅលើភ្នំទៅកាន់ក្រុមអ្នកគង្វាលដែលមិនបានរៀន និងមិនបានបណ្តុះបណ្តាល ដើម្បីនាំយកសារដ៏អស្ចារ្យ ដែលជាសារដ៏បូង? ហើយអ្នកគង្វាលដែលបានបង្ហាប់! មិនមែនជាអ្នកប្រាជ្ញ ហើយបានទទួលការ បណ្តុះបណ្តាលទេ ប៉ុន្តែជាអ្នកគង្វាល។ វាជារឿងចម្លែក មែនទេ? ប៉ុន្តែត្រូវតែ មានមូលហេតុនៅកន្លែងណាមួយ...មានមូលហេតុ ឥឡូវនេះត្រូវតែមានចម្លើយ ថាហេតុអ្វី! ហើយគ្មានអ្នកណាដឹងចម្លើយក្រៅពីព្រះឡើយ។ ទ្រង់ជាអ្នកដែលដឹង ចម្លើយ។

21 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា ព្រះមេស៊ីបាននៅក្នុងទីក្រុងរួចហើយ កើតនៅក្នុង ទីក្រុង នៅក្នុងក្រោលមួយ នៅត្រង់ព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យដែលជាកន្លែងដែលសម្តេច សង្ឃ...និងបូជាចារ្យដ៏អស្ចារ្យនិងទេវវិទូ ហើយអ្នកប្រាជ្ញ និងអ្នកទទួលការ បណ្តុះបណ្តាល ទាំងអស់នៅទីនោះរង់ចាំព្រះមេស៊ី។ ហើយនៅទីនោះទ្រង់ គង់នៅកណ្តាលពួកគេ! ប៉ុន្តែហេតុអ្វីបានជាពួកគេទៅ...នៅលើភ្នំនៃស្រុកយូដា ដើម្បីទៅជួបអ្នកមិនបានរៀនសូត្រ មិនបានបណ្តុះបណ្តាល គ្មានវប្បធម៌ ក្រីក្រ បំផុត? មើលទៅដូចជាមនុស្សមិនសមបំផុតសម្រាប់កិច្ចការបែបនេះ ដើម្បីបង្ហាញ សារ ហើយបញ្ជូនពួកគេចេញទៅនាំយកសារ។

22 តើអ្នកដឹងពីគំនិតរបស់ខ្ញុំទេ? វាប្រហែលជាមិនច្រើនទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ហុចគំនិត របស់ខ្ញុំ: ខ្ញុំជឿថាវាដោយសារតែប្រាជ្ញារបស់ព្រះ ដែលទ្រង់បានដឹងថាពួកគេនឹង មិនទទួលសារបែបនេះតាមវិធីដែលវាមក។ វាមិនមែនជាសេដ្ឋកិច្ចនៃការរៀនរបស់ ពួកគេទេ។ វាខុសគ្នា។ វាមិនមែនជាអ្វីដែលពួកគេត្រូវបានបណ្តុះបណ្តាលឱ្យ ជឿថាទ្រង់នឹងដូចនោះទេ។ វាផ្ទុយនឹងការយល់ដឹងខាងទ្រឹស្តីរបស់ពួកគេ។ ការ ហ្វឹកហ្វឺនរបស់ពួកគេ ការរៀនសូត្ររបស់ពួកគេទាំងអស់ត្រូវបានឆ្គងកាត់ ក្លាយជា គ្មានប្រយោជន៍។ ខ្ញុំជឿថាវាជាប្រាជ្ញារបស់ព្រះដែលបានដឹងថាពួកគេនឹងមិន ទទួលបានសារបែបនេះទេ។

23 ដូច្នេះព្រះមេស៊ីនៅទីនេះ ហើយត្រូវតែមាននរណាម្នាក់ទទួលស្គាល់វា។

ហើយទ្រង់បានស្គាល់អ្នកដែលមិនត្រូវបានលាយបញ្ចូលគ្នានៅក្នុងរឿងបែបនេះ។ ទ្រង់នឹងអាចទទួលបានសាររបស់ទ្រង់ទៅកាន់ក្រុមដែលមិនបានរៀន ជាងទ្រង់ និងទៅជាក្រុមចម្រុះដែលត្រូវបានកំណត់តាមរបៀបរបស់ពួកគេ។ ថាគ្មានអ្វីអាចបង្វែរពួកគេបានទេ សូម្បីតែព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

24 ហើយឥឡូវនេះ មិត្តគ្រីស្ទាន ខ្ញុំសូមសួរសំណួរនេះ ដោយភាពស្មោះត្រង់និងសេចក្តីស្រឡាញ់ទាំងអស់។ ខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្ងល់ថាតើទ្រង់នឹងធ្វើដូចគ្នានៅយប់នេះ ហើយបញ្ជូនមកយើងក្នុងជំនាន់នេះ។ ព្រះបន្ទូលសន្យាដែលបានសន្យាសម្រាប់ជំនាន់នេះ ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើអ្នកទេវវិទូ និងអ្នកអប់រំរបស់យើង ហើយមានប្រាជ្ញា នឹងមិនបង្វែរសារចុះដូចអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើទេ? មនុស្សមិនផ្លាស់ប្តូរទេ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះក៏មិនផ្លាស់ប្តូរដែរ។ ទ្រង់ជាព្រះដែលមិនផ្លាស់ប្តូរ ទ្រង់មិនផ្លាស់ប្តូរទេ!

25 សូមកត់សម្គាល់ ទេវតាមកដល់ហើយ...ទេវតាចូលមកហើយផ្តល់សាររបស់ពួកគេដល់មនុស្សទាបបែបនេះ នៅពេលដែលមានមនុស្សនៅទីនោះច្រើន (គិតនៅលើផែនដី) មានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ជាងអ្នកគង្វាលក្រីក្រ និងមិនចេះអក្សរទាំងនេះ។ អ្នកគង្វាលគឺជាអ្នកដែលមិនចេះអក្សរបំផុត គាត់មិនចាំបាច់ដឹងអ្វីទាំងអស់ក្រៅពីច្រៀមរបស់គាត់។ គាត់មិនចាំបាច់ចេះគណិតវិទ្យាទេ។ គាត់មិនចាំបាច់ដឹងពីរបៀប—ដើម្បីបំបែកអាត្មាទេ។ គាត់មិនត្រូវការអាហារូបករណ៍ទេ។ គាត់គ្រាន់តែស្គាល់ច្រៀមរបស់គាត់ នោះជាអ្វីទាំងអស់ដែលគាត់ត្រូវដឹង។ ហើយព្រះជាប្រាជ្ញាដ៏អស្ចារ្យ និងប្រកបទឹកនិងធនធាននៃប្រាជ្ញាទាំងអស់ នឹងជ្រើសរើសមនុស្សបែបនោះ (ជាជាង មនុស្ស បែបនោះ) ហើយឆ្លងកាត់អ្នកប្រាជ្ញដែលបានបណ្តុះបណ្តាលយ៉ាងល្អទាំងអស់ដែលបានបណ្តុះបណ្តាលដើម្បីដឹងរឿងនោះ។ វានិយាយរឿងមួយ ថាពួកគេត្រូវបានបណ្តុះបណ្តាលក្នុងវិស័យខុស។ ឆ្លងកាត់ការសំខាន់ទាំងអស់នៃទឹកដី មានមនុស្សសំខាន់ៗ ត្រូវដ៏អស្ចារ្យកែជាសជាសម្តេចសង្ឃ បុរសដ៏អស្ចារ្យជាច្រើននាក់ផ្សេងទៀត អ្នកខ្លាំងពូកែរបស់អ៊ីស្រាអែលទាំងអស់បានរៀន គ្រប់និកាយ និងពួកទេវវិទូអ្នកអាងទាំងអស់ ព្រះបានឆ្លងកាត់ពួកគេម្នាក់ៗ! ឥឡូវនេះ នោះជាប្រាជ្ញារបស់ព្រះ។

26 សូមកត់សម្គាល់ ស្ថានសួគ៌ខ្ពស់បំផុតកំពុងប្រញាប់ប្រញាល់គោរពមនុស្សរាបទាបបំផុតនិងមិនបានរៀននៅលើផែនដី។ ព្រះដ៏ខ្ពស់បំផុតនៃស្ថានសួគ៌បាន

យាងចុះមកដើម្បីបង្ហាញអង្គទ្រង់ដល់ទីទាបបំផុតនៃផែនដី ឆ្លងកាត់ទាំងអស់ ដើម្បីបង្ហាញអង្គទ្រង់ឱ្យអ្នកគង្វាលធម្មតាស្គាល់ មកដើម្បីផ្តល់ឱ្យអ្នកគង្វាល ធម្មតាទាំងនេះនូវសារដ៏អស្ចារ្យបំផុតគ្រប់ពេល។ មានអ្នកនាំសារដ៏អស្ចារ្យ ជាច្រើន។ យើងនឹងគិតពីសម័យណូអេ និងពួកហោរា ហើយ—ហើយពួកសង្ឃ ធំជាដើម បាននៅសម័យកាលកន្លងទៅ។ អ្នកចេះដឹងដ៏អស្ចារ្យ ស្តេច អ្នកមាន អំណាច អ្នកគ្រប់គ្រង ប៉ុន្តែនៅទីនេះទ្រង់បានមកជាមួយនឹងសារដ៏អស្ចារ្យបំផុត ទាំងអស់។ តើសារជាអ្វី? “ព្រះមេស៊ីនៅទីនេះឥឡូវនេះ!” ឃើញទេ? ហើយ ដើម្បីធ្វើឱ្យគេស្គាល់ ទ្រង់បានឆ្លងកាត់ការបណ្តុះបណ្តាលទាំងអស់ ដើម្បីឱ្យគេ ស្គាល់អ្នកគង្វាលដ៏រាបទាប។

27 គិតពីវា: បព្វជិតទាំងអស់ ទាំងអស់នៃក្រុមជំនុំ ត្រូវទាំងអស់ អស់ទាំង —ការបណ្តុះបណ្តាលទ្រឹស្តី ប្រាក់ទាំងអស់ត្រូវបានចំណាយ ព្រះវិហារទាំងអស់ ហើយគោលលទ្ធិ និងនិកាយត្រូវបានឆ្លងកាត់ទាំងអស់! រាល់ការរៀនសូត្រ ដែលពួកគេបានចំណាយលើ—អ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អទាំងអស់ និងអ្នកជឿ ទាំងអស់ សមាជិកភាពទាំងអស់និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលពួកគេគិតថាពួកគេបាន ថ្វាយកិត្តិយសដល់ព្រះ ប៉ុន្តែសារសំខាន់នៃការទាំងអស់របស់វាត្រូវបានឆ្លងផុតពី ពួកគេ។ វាចម្លែក! ហេតុអ្វី? ឃើញទេ?

28 ហើយសូមកត់សម្គាល់ មិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណោះ ប៉ុន្តែជាកន្លែងដែលមិនទំនង បំផុតសម្រាប់ព្រឹត្តិការណ៍បែបនេះ។ អ្នកគង្វាល ឥឡូវនេះ គឺជាអ្នកដែលបាន ទទួលសារ។ ហើយឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់កន្លែងដែលសារគឺ: នៅក្នុងកន្លែង ដែលមិនទំនងបំផុតដែលនរណាម្នាក់រំពឹងថាវានឹងមក។ ហើយខ្ញុំឆ្ងល់ថា យប់ នេះ ប្រសិនបើយើងកំពុងស្វែងរកសារពិតរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើវា នឹងស្ថិតនៅក្នុងក្រុមដែលមិនទំនងឬទេ កន្លែងមួយ ដែលជាពិភពវប្បធម៌ខ្ពស់ ដ៏អស្ចារ្យ និងក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃនេះនឹងគិតថាជាក្រុម—នៃ អូ អ្នកខុសឆ្គង? ខ្ញុំឆ្ងល់ ថាតើនោះមិនមែនជាកន្លែងដែលយើងរកឃើញទ្រង់ទេឬ? កន្លែងដែលមិនទំនង បំផុត និងទៅកាន់វាគ្មានដែលមានសមត្ថភាពបំផុត។ អ្នកគង្វាលមិនបានដឹងអ្វីអំពី ការនិយាយទេ គឺគ្រាន់តែហៅចៀមប៉ុណ្ណោះ ប្រហែលជានោះហើយជាមូលហេតុ ដែលវាមក។

29 ប៉ុន្តែមានព្រះបន្ទូលសន្យា។ សូមកត់សម្គាល់ វាអាចធ្វើដូច្នោះម្តងទៀត។

30 វាបានឆ្លងផុតពួកអភិជនទាំងអស់នៃទឹកដី។ វាបានឆ្លងផុតពួកអភិជនទាំងអស់ ហើយត្រូវបានបង្ហាញឱ្យដឹង។ អភិជនទាំងអស់ដែលត្រូវបានតុបតែងដោយ—ជាមួយទេវសាស្ត្ររបស់វេជ្ជបណ្ឌិតដ៏អស្ចារ្យនិង—និងចិត្តវិទ្យា និង—និងការអប់រំខ្ពស់ និងព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យនិងអ្វីៗទាំងអស់ វាត្រូវបានឆ្លងកាត់និងបង្ហាញដល់នរណាម្នាក់។ ប្រាជ្ញា ប្រាជ្ញាគ្មានដែនកំណត់របស់ព្រះដ៏មានព្រះចេស្តាបានធ្វើវា ដើម្បីបង្ហាញដល់ពួកគេនូវសារដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលមិនធ្លាប់មាន “ព្រះមេស៊ីស៊ីឥឡូវនេះនៅលើផែនដី។” តើជាប្រាជ្ញាយ៉ាងណា! អាចមកពីព្រះដែលស្គាល់ប្រាជ្ញា! ប្រាជ្ញានិងការសិក្សាទាំងអស់និងអ្វីៗទាំងអស់ ឥឡូវនេះត្រូវបានខ្លះខ្លាយ និងឆ្លងផុតដោយប្រាជ្ញាដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំបន្តនិយាយម្តងទៀតព្រោះខ្ញុំចង់ឱ្យវាជ្រៅ។ អ្វីៗទាំងអស់ខ្លះខ្លាយ វាមិនល្អទេ។ រំលងវាទាំងអស់ដើម្បីឱ្យប្រាជ្ញារបស់ព្រះមានផ្លូវត្រឹមត្រូវ ដែលព្រះមិនយកអ្វីទាំងអស់ដើម្បីបង្កើតអ្វីមួយ។

31 យើងអាចឈប់នៅទីនេះហើយនិយាយអំពីយ៉ូហាន។ យើងអាចឈប់ហើយនិយាយអំពីអេលីយ៉ា។ គ្មាននរណាម្នាក់ដឹងថាអេលីយ៉ាមកពីណាទេ។ អ្វីដែលពួកគេដឹង គឺគាត់គ្រាន់តែបង្ហាញខ្លួននៅលើឆាក។ ហោរាតាមសម័យកាល ពួកគេមិនមែនជាមនុស្សទេ។ ប៉ុន្តែព្រះបានយកវាទៅ...ហើយរំលង—ក្រមសីលធម៌របស់ក្រុមជំនុំ និងការបង្រៀន ដើម្បីធ្វើឱ្យ...បង្ហាញថាទ្រង់គឺជាព្រះ។ ទ្រង់យកអ្វីពីគ្មានអ្វីសោះ ដើម្បីធ្វើអ្វីមួយជាមួយវា។ ទ្រង់បង្ហាញប្រាជ្ញារបស់ទ្រង់ និងព្រះសិររបស់ទ្រង់ដោយធ្វើដូច្នោះ ថាទ្រង់មិនយកអ្វីទាំងអស់។ នៅពេលដែលទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សដំបូង ទ្រង់គ្រាន់តែយកដុំពីដីឥដ្ឋហើយបង្កើតមនុស្សចេញពីវា។ កន្លែងដែលវាគ្មានអ្វីក្រៅពីដីឥដ្ឋ ប៉ុន្តែទ្រង់បានបង្កើតមនុស្ស។ ហើយព្រះមិនយកអ្វីទាំងអស់ឥឡូវនេះ ដើម្បីធ្វើអ្វីមួយជាមួយ។ ហើយដរាបណាយើងគិតថាយើងជាអ្វី នោះយើងមិនអាចប្រើនៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ព្រះបានទេ។ យើងត្រូវតែលះបង់អ្វីដែលយើងធ្លាប់ដឹងឬរៀន។ ប្រេងប្រុសប្រាណហាំសម្អាតបំពង់ក—អដ។] (អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ។) ដូចជាសាវ័កប៉ូលដ៏អស្ចារ្យ គាត់បាននិយាយថាគាត់ត្រូវតែបំភ្លេចអ្វីៗទាំងអស់ដែលគាត់បានរៀន ដើម្បីគាត់អាចស្គាល់ព្រះគ្រីស្ទ។

32 ការសិក្សាទាំងអស់របស់ពួកគេ ការបង្រៀនរបស់ពួកគេជាដើម បានដំណើរការយ៉ាងលំបាកបំផុតសម្រាប់ពួកគេ។ ទីបំផុតវាបានបដិសេធទ្រង់! ការអប់រំដែលពួកគេមានសម្រាប់ទ្រង់ ជឿលើទ្រង់ បែរមក ហើយក្លាយជាសត្រូវ

ដ៏ធ្ងន់ធ្ងរបំផុតរបស់ទ្រង់ ហើយឆ្កាងទ្រង់!

33 តើអ្នកដឹងទេថាប្រវត្តិសាស្ត្រកើតឡើងម្តងទៀតជាញឹកញាប់? វាគឺជាការពិតដែលបានកត់សម្គាល់។ វាអាចកើតឡើងម្តងទៀតនៅខាងយើង។ “អូ” អ្នកនិយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំរស់នៅពេលនោះ...” មែនហើយ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់ដឹងពីអ្វីដែលអ្នកបានធ្វើបន្ទាប់មក មើលស្ថានភាពបច្ចុប្បន្នរបស់អ្នកឥឡូវនេះ ហើយអ្នកអាចមើលឃើញអ្វីដែលអ្នកបានធ្វើនៅពេលនោះ ព្រោះវាប្រាកដជាត្រូវបានបង្ហាញ។

34 បានហ្នឹងហាត់ឱ្យជឿព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ត្រូវបានបើកសម្តែងនៅចំពោះមុខពួកគេ ពួកគេបានបដិសេធព្រះបន្ទូលដែលត្រូវបានបើកសម្តែង។ នៅពេលដែលព្រះបានបង្ហាញពីអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ ហើយមានបន្ទូលពីអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ ហើយបានបង្ហាញពីអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ បន្ទាប់មកពួកគេបានងាកមកហៅបុរសនេះថា “វិញ្ញាណអាក្រក់” (ដែលដាក់បណ្តាសាពួកគេទាំងអស់)។ គិតពីអ្វីដែលបានកើតឡើង! គិតពីអ្វីដែលបណ្តាលឱ្យពួកគេ ការបណ្តុះបណ្តាលរបស់ពួកគេបានធ្វើឱ្យពួកគេមិនទទួលស្គាល់ព្រះបន្ទូលដែលបានបង្កើតជាសាច់ឈាមសម្រាប់ថ្ងៃរបស់ពួកគេ ការបណ្តុះបណ្តាលដែលពួកគេមាននៅក្នុងសាលារបស់ពួកគេ ជាមួយនឹងគ្រូល្អបំផុត។

35 ហើយអ្នកនិយាយថា “មែនហើយ យើងនឹងមិនធ្វើវានៅថ្ងៃនេះទេ។” ត្រូវរបស់ពួកគេគឺខ្ពស់ជាងយើងសព្វថ្ងៃនេះ (អស្ចារ្យជាងត្រូវរបស់យើង) ហើយពួកគេបានបរាជ័យ។ ពួកគេមិនមានអង្គការប្រាំបួនរយកោសិបប្រាំមួយដូចដែលយើងមានសព្វថ្ងៃនេះទេ។ ពួកគេមានប្រហែលបី។ ហើយនៅក្នុងទាំងបី ធ្វើតាមបី ហើយគ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមទាំងបីបានទទួលស្គាល់វាទេ! គ្រាន់តែបង្ហាញថាអ្វីដែលមនុស្សធ្វើគឺជាកាតល្ងង់ខ្លៅចំពោះព្រះ។ ឃើញទេ?

36 ឥឡូវនេះ ពួកគេបានបរាជ័យក្នុងការទទួលស្គាល់វា។ ឥឡូវនេះ...ហើយពួកគេនឹងធ្វើដូចគ្នាម្តងទៀត។

37 មនុស្ស...ចេតនាគឺល្អ វាតែងតែល្អ។ ហើយមនុស្សមិនដែលផ្លាស់ប្តូរឥរិយាបថរបស់គាត់ គាត់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរប្រៀបរបស់គាត់ច្រើនទេ ខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីបុរសនៃលោកិយ។ មនុស្សតែងតែសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ ជា

មនុស្សកាន់សាសនា ចំពោះអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ ហើយតែងតែចង្អុលមនុស្សទៅ អ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ ហើយបន្ទាប់មកមិនអើពើនឹងអ្វីដែលទ្រង់កំពុងធ្វើ! ឃើញទេ? នោះគ្រាន់តែជាមនុស្ស គាត់បានធ្វើបែបនោះ គាត់តែងតែធ្វើបែបនោះ។ ហើយ អ្នកអានព្រះគម្ពីរនៅយប់នេះដឹងរឿងនោះយោងទៅតាមព្រះបន្ទូល “ត្រូវហើយ។” ពួកគេតែងតែសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ចំពោះអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ ដោយនិយាយ អ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ ហើយមិនអើពើនឹងអ្វីដែលទ្រង់កំពុងធ្វើ។ នោះគ្រាន់តែជា ទម្លាប់របស់មនុស្សប៉ុណ្ណោះ។

38 ហេតុផលដែលពួកគេបានធ្វើបែបនេះ គ្រូបង្រៀនតាមគំនិតរបស់ខ្ញុំឥឡូវ នេះ៖ ពួកគេបានបកស្រាយព្រះបន្ទូល ពីព្រោះពួកគេទាំងអស់គ្នាជឿលើព្រះ មេស៊ីដែលនឹងយាងមក។ អ៊ីស្រាអែលទាំងអស់បានជឿវា ពួកគេនៅតែធ្វើ នៅថ្ងៃនេះ។ ប៉ុន្តែហេតុផលដែលពួកគេមិនទទួលស្គាល់ទ្រង់ សាររបស់ទ្រង់មិន ស្របតាមសមខាងជំនឿរបស់ពួកគេទេ។ ពួកគេ...ការបកស្រាយរបស់ពួកគេ ដែលពួកគេមានពីព្រះបន្ទូល ព្រះមេស៊ីមិនដែលបង្ហាញអង្គទ្រង់តាមរបៀប ដែលពួកគេបានបកស្រាយថាទ្រង់នឹងធ្វើវាទេ។ ដូច្នេះ ហើយដូច្នេះ ពួកគេមិនបាន ទទួលស្គាល់ទ្រង់ទេ ព្រោះវាមិនសមនឹងការបកស្រាយរបស់ពួកគេ។ ដូចដែលខ្ញុំ បាននិយាយពីមុន ហើយនិយាយម្តងទៀត “ព្រះមិនត្រូវការនរណាម្នាក់បកស្រាយ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់គឺជាអ្នកបកប្រែផ្ទាល់។”

39 ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា...ខ្ញុំសូមបង្ហាញដល់អ្នកឥឡូវនេះថានោះគឺជា សេចក្តីពិត។ ហោរាអេសាយ ប្រាំពីររយដប់ប្រាំឆ្នាំមុនការនេះបានកើតឡើង ហោរា អេសាយបាននិយាយថា “ស្ត្រីព្រហ្មចារីនឹងមានគភ៌ ហើយបង្កើតកូន។” គ្មាន ការសង្ស័យទេដែលគ្រប់គ្នានៅសម័យនោះគិតថាកូនស្រីរបស់ពួកគេនឹងក្លាយជា ស្ត្រីនោះ ព្រោះអេសាយបាននិយាយវា។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ វាមានរយៈពេលប្រាំពីរ រយឆ្នាំក្រោយមក។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែល...ព្រះមិនត្រូវការនរណាម្នាក់បកស្រាយ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ នៅពេលដែលទ្រង់នឹងធ្វើវា ឬរបៀបដែលទ្រង់នឹងធ្វើវា។ ទ្រង់ មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើវា ហើយទ្រង់ធ្វើវា!

40 ព្រះបានសន្យាថាទ្រង់...នៅក្នុងអេសាយផងដែរ ខ្ញុំជឿជំពូកទី២៨ អំពីខ ទី១៨។ ហើយនៅក្នុងយ៉ូអែល ២:២៨ ថានៅថ្ងៃចុងក្រោយ ពីរពាន់ឆ្នាំចុងក្រោយ ទ្រង់បានចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ទៅលើមនុស្សទាំងអស់។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា

“កូនប្រុសកូនស្រីរបស់អ្នកនឹងទាយ។ យុវជនរបស់អ្នកនឹងឃើញការនិមិត្ត។ បុរសចាស់របស់អ្នកនឹងយល់សច្ច៍។” ហើយអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ អេសាយបាននិយាយថា “ទ្រង់នឹងមានព្រះបន្ទូលដល់ជនជាតិនេះ ដោយសំដីរឿប ហើយនឹងភាសាដទៃ ហើយនេះគឺជាការសម្រាក។” ប៉ុន្តែពួកគេនឹងមិនស្តាប់វាទេ។ ពួកគេត្រូវក្បាល ហើយដើរតាមវា។ គាត់បាននិយាយថា “តុំទាំងអស់របស់ព្រះនឹងពេញដោយកំអួត ហើយគ្មានអ្វីស្អាតទេ។” ហើយប្រសិនបើនោះមិនមែនជារូបភាពនៃក្រុងយេរូសាឡឹម និងក្រុមជំនុំនៅថ្ងៃនោះនៅឯព្រះមេស៊ីដែលនឹងមកដល់ វាជារូបភាពនៅថ្ងៃនេះដូចគ្នា។ វាគ្រាន់តែនិយាយឡើងវិញដោយខ្លួនឯង។

41 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលព្រះមានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើអ្វីមួយ ទ្រង់បានធ្វើវា។ ដោយមិនគិតពីអ្វីដែលនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតគិតអំពីវា អ្វីដែលនរណាម្នាក់និយាយ នៅពេលដែលព្រះមានបន្ទូលអំពីអ្វីមួយ ទ្រង់មានកាតព្វកិច្ចបកស្រាយព្រះបន្ទូលនោះដោយអង្គទ្រង់។ ហើយការបើកសម្តែងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺជាការបកស្រាយផ្ទាល់របស់ទ្រង់។ សូមកត់សម្គាល់ ការបញ្ជាក់ពីសាររបស់ព្រះមេស៊ីរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានសន្យានូវអ្វីដែលព្រះមេស៊ីនឹងធ្វើនៅពេលដែលទ្រង់យាងមក។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់យាងមក...

42 សូម្បីតែអ្នកប្រាជ្ញនៅទិសខាងកើតបានមើលទៅទិសនិរតី ពីកន្លែងដែលពួកគេនៅបាបឡូន ហើយពួកគេបានឃើញផ្កាយដ៏អស្ចារ្យមួយ។ តើអ្នកដឹងទេ ថាមិនមានកន្លែងប្រវត្តិសាស្ត្រទេ កន្លែងណាដែលមានកន្លែងអង្កេត (កន្លែងដែលពួកគេថែមទាំងរក្សា—ពេលវេលា—ដោយផ្កាយ បុរសដ៏អស្ចារ្យដែលបានសិក្សាផ្កាយទាំងនេះ)...គ្មានប្រវត្តិសាស្ត្រណាដែលនិយាយថាពួកគេបានឃើញផ្កាយនោះទាល់តែសោះ។ ហេតុអ្វី? វាមិនត្រូវបានផ្តល់ឱ្យពួកគេទេ ពួកគេមិនស្វែងរកបែបនេះទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកប្រាជ្ញទាំងនេះបានដឹងថានឹងមានផ្កាយរបស់យ៉ាកុបរះឡើង ហើយពួកគេកំពុងស្វែងរកវា ហើយវាបានកន្លងផុតពីពេលដែលព្រះយេស៊ូបានប្រសូតនៅបេឡេហឹម...

43 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងពីប្រពៃណីគ្រីស្ទានរបស់យើង វាដូចជាក្រុមជំនុំរបស់យើងដែរ វាមានបញ្ហា។ អ្នកចេញទៅទីនេះហើយអ្នកឃើញអ្នកប្រាជ្ញមកថ្វាយបង្គំទារកមិនមានរឿងបែបនេះនៅក្នុងបទគម្ពីរទេ។ ពីរឆ្នាំក្រោយមកពួកគេបានទៅដល់ទីនោះ ដោយចុះមកតាមវាលទំនាបនិងឆ្លងកាត់ទន្លេទីគ្រីស។ ពួកគេមិនដែល

មកថ្វាយបង្គំទារកទេ ប៉ុន្តែជាក្មេងអាយុប្រហែលពីរឆ្នាំ។ ហេតុអ្វីបានជា ហេតុអ្វីខសម្លាប់កុមារទាំងអស់ដែលមានអាយុក្រោមពីរឆ្នាំ? ថាគាត់អាចចាប់ព្រះមេសស៊ី។ អ្នកឃើញទេ ពួកគេ...ព្រះបានបើកសម្តែងដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

44 ហើយនៅពេលដែលអ្នកប្រាជ្ញទាំងនេះបានមកដល់ក្រុងយេរូសាឡឹម...ផ្កាយបាននាំពួកគេទៅកាន់រដ្ឋធានីសាសនានៃលោកិយ គឺក្រុងយេរូសាឡឹម។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេចូលទៅក្នុងទ្វារទាំងនោះ ផ្កាយនោះ (ជំនឿអរូបិយដែលបានដឹកនាំពួកគេ) បានបដិសេធមិនបង្ហាញពួកគេទៀតទេ។ ឡើង-ចុះ-តាមផ្លូវស្រួល ជាអ្នកមានមានជាមួយអូដូល ជាដើម...ឡើងចុះតាមផ្លូវនិយាយថា "តើព្រះអង្គដែលប្រសូតជាស្តេចសាសន៍យូដានៅឯណា។ យើងបានឃើញផ្កាយរបស់ទ្រង់នៅទិសខាងកើត។" ហើយរដ្ឋធានីសាសនាដ៏អស្ចារ្យនោះ បន្ទាប់ពីពីរឆ្នាំនៃសាររបស់អ្នកគង្វាល នៅតែមិនមានចម្លើយឬមិនដឹងអ្វីអំពីវា។ មេនែនិកាយទាំងអស់មិនមានចម្លើយទេ។

45 ដូច្នេះវាបានរំខានដល់ក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជំរះ ហើយពួកគេបានហៅឲ្យពួកអាចារ្យមកអាន។ ហើយពួកគេបានអានរឿងរបស់មីកា ដែលជាហោរាដែលបាននិយាយថា "ឯងងហេត្លូហិម ស្រុកយូដាអើយ ឯងមិនមែនតូចជាងគេ ក្នុងពួកចៅហ្វាយនៅស្រុកយូដាទេ (តូចបំផុត) ដ្បិតនឹងមានចៅហ្វាយ១២ព្រះពីឯងមក ចៅហ្វាយនោះនឹងឃ្លាលអីស្រាអែល ជារាស្ត្រអញ។" ហើយបន្ទាប់ពីបទគម្ពីរត្រូវបានអាន (ហើយនៅតែត្រូវបានបង្ហាញនៅចំពោះមុខភ្នែករបស់ពួកគេ) ពួកគេនៅតែមិនទទួលយកវា ទោះបីជាបទគម្ពីរបាននិយាយដូច្នេះក៏ដោយ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមខ្លាំងណាស់ថាពួកគេនឹងធ្វើនៅថ្ងៃនេះ ប្រសិនបើបទគម្ពីរដែលបានសន្យាសម្រាប់ថ្ងៃនេះនឹងត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ។ ខ្ញុំប្រហែលជាមិនអធិប្បាយដល់អ្នកម្តងទៀតទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកទទួលបានរឿងនេះ។ គេនៅតែមិនជឿ!

46 ប្រាជ្ញាដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះវរបិតាធ្វើឱ្យប្រាជ្ញារបស់មនុស្សល្ងីល្ងើរហូតដល់ទ្រង់មើលងាយមនុស្ស។ ទ្រង់ពិតជាមកដល់កន្លែងដែលវាធ្វើឱ្យមនុស្សមានអារម្មណ៍ខ្មាស់អៀនចំពោះខ្លួនឯង ហើយគាត់មិនធំគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីសារភាពថាគាត់ "ខុស។" គាត់នៅតែនៅជាប់នឹងរឿងរបស់គាត់ ទោះបីជាព្រះវរបិតាបញ្ជាក់ថាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ពិតប៉ុណ្ណាក៏ដោយ ហើយទ្រង់កំពុងធ្វើអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យាថានឹងធ្វើ។ មនុស្សគិតថាប្រាជ្ញារបស់គាត់គឺអស្ចារ្យជាងព្រះ ប្រសិនបើ

វាមិនមកតាមប្រាជ្ញារបស់គាត់ “ហេតុអ្វី វាមិនដូច្នោះទេ?” នោះជាការពិតនៅ គ្រប់សម័យកាល នៅតែធ្វើវា។ សូមមើលថាតើបញ្ហាទាំងមូលគឺសមស្របប៉ុណ្ណា ឥឡូវនេះ?

47 តើអ្វីទៅជាការបើកសម្តែងដល់អ្នកគង្វាលទាំងនោះ! ទេវតាចុះមកនិយាយ ជាមួយអ្នកគង្វាលហ្នឹងច្រើន ទេវតានៃព្រះយាងមកនិយាយទៅកាន់ក្រុម អ្នកគង្វាល។

48 ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើអ្នកធ្លាប់មានឯកសិទ្ធិ—និយាយជាមួយអ្នកគង្វាលឬនៅ ជាមួយមួយខណៈពេល? បើអ្នកចង់ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់និយាយវាដោយសារតែការ កត់សម្គាល់របស់ខ្ញុំ ខ្ញុំកំពុងរៀបចំដើម្បីនិយាយនៅពេលក្រោយ ប៉ុន្តែអ្នកគង្វាល នៅជាមួយច្រើនរហូតដល់គាត់សើចដូចច្រើន (ភាសារច្រើន) គាត់និយាយ ដូចច្រើន ហើយគាត់មានក្លិនដូចច្រើន។ ត្រូវហើយ ព្រោះគាត់នៅជាមួយច្រើន។ នោះហើយជាអ្វីដែលគាត់ដឹង គឺជាច្រើនរបស់គាត់។

49 ឥឡូវនេះ បញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលនៃសេចក្តីពិត។ នៅពេលដែលអ្នកគង្វាល ទាំងនេះ ជាមនុស្សរាបទាប គ្មានការអប់រំ...វាជាកិត្តិយសសណ្តាប់ វាសមនឹង អ្នកគង្វាលម្នាក់ក្នុងការទទួលសារនៃច្រើនដែលទើបនឹងកើត។ វាអាចមកគ្មានអ្វី ក្រៅពីអ្នកគង្វាល។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់បានប្រសូតនៅក្នុងក្រោល មិនមែននៅក្នុងផ្ទះទេ។ ច្រើនមិនកើតនៅក្នុងផ្ទះ ឬនៅក្នុងបន្ទប់មន្ទីរពេទ្យតុបតែង ពណ៌ផ្កាឈូកទេ។ ឃើញទេ? ពួកគេកើតនៅក្នុងជង្រុក និងនៅវាលស្រែ។

50 នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់ត្រូវបាននាំទៅកាល់វ៉ារី។ អ្នកមិនអាចធ្វើ ឱ្យច្រើនដើរតាមផ្លូវទៅរកការសម្លាប់បានទេ។ តើអ្នកដឹងទេ? នៅក្នុងទីសត្វឃាត ពួកគេមានពពែដែលដឹកនាំច្រើន។ ហើយនៅពេលដែលវាទៅដល់កន្លែងដែល សម្លាប់នោះ គាត់បានលោតចេញ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យច្រើនបន្ត។ ច្រើនត្រូវតែដឹកនាំ គាត់មិនអាចដឹកនាំខ្លួនឯងបានទេ។ ដូច្នោះ វាត្រូវតែជាអ្នកគង្វាលមករក...ច្រើន របស់គាត់។ នៅពេលដែលពួកគេបានរកឃើញព្រះដ៏ជា-ទារកពិតប្រាកដកន្លែង ដែលអ្នកនាំសារបាននិយាយថាទ្រង់នឹងនៅ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានរក ឃើញសាររបស់អ្នកនាំសារនេះនៅក្នុងស្នូក កន្លែងដែលទេវតាបាននិយាយថាវា នឹងនៅ។

51 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានឮមនុស្សនិយាយថា “ទេវតាមួយអង្គបាននិយាយមកកាន់

ខ្ញុំ ទ្រង់មានបន្ទូលថា ដូច្នោះហើយដូច្នោះ។” ពេលខ្លះគួរឱ្យអស់សំណើច ហើយ ខ្ញុំបានឮមនុស្សនិយាយថាទេវតានិយាយទៅកាន់ពួកគេ ហើយប្រាប់ពួកគេ “ដូច្នោះហើយដូច្នោះ” ដែលពិតជាផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវនេះ តើទេវតាអាច ធ្វើវាដោយរបៀបណា? វាមិនអាចទេ។ ហើយប្រសិនបើព្រះបានប្រាប់អ្នកពីរឿង ជាក់លាក់មួយនឹងកើតឡើង (អ្នកនិយាយថាទ្រង់បានប្រាប់អ្នក) ហើយវា មិនកើតឡើងទេ បន្ទាប់មកវាមិនមែនជាព្រះមានបន្ទូលទៅកាន់អ្នកទេ។ គ្រាន់តែ ចាំ ហ្នឹងហើយ។ ព្រះមិនកុហកទេ។ ទ្រង់មិនត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងការកុហក ទេ។

52 នៅពេលដែលពួកគេបានរកឃើញទារកនោះ វាពិតជាវិករាយណាស់សម្រាប់ ពួកគេ។ ដោយសារតែទេវតាដែលផ្តល់សារដល់ពួកគេ ពួកគេបានរកឃើញវាយ៉ាង ពិតប្រាកដដូចដែលទេវតាបាននិយាយ ហើយគ្រាន់តែនៅកន្លែងដែលទេវតាបាន និយាយថាវានឹងមាន។ អ្វីដែលត្រូវតែមានចំពោះពួកគេ!

53 នៅក្នុងស្នូក ហេតុអ្វី? សូមមើលពីរបៀបដែលពួកអ្នកគង្វាលទាំងនេះបាន សុខស្រួលនៅក្នុងក្រោល? តើអ្នកគិតថាអ្នកទេវតាទូទាំងមានអ្វីធ្វើនៅទីនោះ? គាត់ បានដាក់ខ្ពស់នៅលើច្រមុះរបស់គាត់ ហើយនិយាយថា “នាំខ្ញុំចេញពីកន្លែងនេះ។” ឃើញទេ? គាត់នឹងនៅក្រៅកន្លែង គាត់មានការលំបាក។

54 ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ វាគឺ “នៅផ្ទះ” សម្រាប់អ្នកគង្វាល។ ព្រះដឹងពីកន្លែង ដែលត្រូវបញ្ជូនសាររបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ? ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ នៅក្នុងស្ថានភាព នេះ អ្នកគង្វាលនៅក្នុងក្រោលរបស់ពួកគេជាមួយកូនចៀម ព្រះរាជសារដែល ពួកគេបានឮ។ ស្រស់ស្អាតប៉ុណ្ណា! នៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះមេស៊ី បានបង្ហាញ ភាពត្រឹមត្រូវនៃព្រះបន្ទូលនៃសាររបស់ពួកគេ។ នៅពេលដែលអ្នកគង្វាលបានឮ ថាព្រះមេស៊ីនៅលើផែនដី ហើយបានចូលមកក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់ នៅក្នុង បរិយាកាសរបស់ពួកគេផ្ទាល់ (ហើយបានរកឃើញសារថាជាការពិត ត្រូវបាន បង្ហាញឱ្យឃើញនៅទីនោះ) របៀបដែលវាធ្វើឱ្យប្រុសទាំងនោះមានអារម្មណ៍ ដើម្បី ដឹងថាព្រះបានធ្វើរឿងដ៏អស្ចារ្យនេះសម្រាប់ពួកគេ។

55 ហេតុអ្វី អ្នកប្រាជ្ញនឹងនៅក្រៅកន្លែងនៅទីនោះ? ក្រោមកាលៈទេសៈបែបនេះ ពួកគេបានចាកចេញយ៉ាងលឿន។ ហេតុអ្វី? អ្នកនាំសារមកដល់អ្នកគង្វាល ធម្មតា។ ប្រហែលជាពួកគេមិនមានសូម្បីតែ...ទាំងនេះ...អ្នកគង្វាលគោទាំងនេះ

ខ្លះប្រហែលជាមិនអាចចុះហត្ថលេខាលើឈ្មោះរបស់ពួកគេផ្ទាល់ គួរឱ្យសង្ស័យណាស់។ អ្នកស្គាល់អ្នកគង្វាលដែលព្រះយេស៊ូវបានជ្រើសរើសនៅពេលដែលទ្រង់គង់នៅលើផែនដី ដើម្បីប្តូរចៀមរបស់ទ្រង់ “តើអ្នកស្រឡាញ់ខ្ញុំទេ ពេត្រុសអើយ ជាជាងអ្នកទាំងនេះឬ?”

56 “មែនហើយ ព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់ដឹងថាទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់។”

57 “ចិញ្ចឹមចៀមរបស់ខ្ញុំ។” ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាពេត្រុសជាមនុស្សល្ងង់ខ្លៅនិងមិនបានរៀនសូត្រ។ នៅតែជ្រើសរើសអ្នកគង្វាល។

58 សមាជិកក្រុមជំនុំនៃសម័យទាំងនោះ និងបូជាចារ្យ ហើយសង្គមដែលបានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលយ៉ាងល្អនៅក្នុងថ្ងៃនោះនឹងនៅក្រៅកន្លែងនៅក្នុងក្រោល។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនប្រាកដថាអ្នកទាំងអស់គ្នាអាចយល់បានទេ (ប្រហែលជាអ្នកទីក្រុង) តើក្រោលយូដាមានក្លិនយ៉ាងណា មើលទៅដូចសត្វនៅក្នុងក្រោលនោះ និងអ្វីដែលវានឹងកើតឡើង។ ហេតុអ្វី សៀវភៅបុរាណទាំងនេះខ្លះនៅថ្ងៃនេះនឹងនៅក្រៅកន្លែងនៅទីនោះ ពួកគេ—ពួកគេមិនទាំងចូលមាត់ទ្វារផង។ ប៉ុន្តែវាគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះ ដោយប្រាជ្ញាដ៏គ្មានដែនកំណត់របស់ទ្រង់ ដើម្បីបង្ហាញវាដល់អ្នកដែលនឹងទទួលបានវា។ អ្នកប្រាជ្ញ និងអ្នកប្រាជ្ញនៅសម័យនោះប្រាកដជាមិនបានទទួលវាទេ។ ពួកគេពិតជាអាម៉ាស់ណាស់ដែលត្រូវគេចាប់នៅកន្លែងបែបនេះ។

59 ហេតុអ្វី កន្លែងដំបូង ប្រសិនបើពួកគេនឹងត្រឡប់ទៅព្រះវិហារវិញ ហើយនឹងធ្វើជាសាក្សីថាពួកគេបានចូលរួមការប្រជុំបែបនេះ ហើយជឿថាក្រុមអ្នកគង្វាលដែលគ្មានការអប់រំនាំមកនូវបាតុភូតបែបនេះ ពួកគេត្រូវបានគេបណ្តេញចេញពីព្រះវិហាររបស់ពួកគេ។ ពួកគេត្រូវបានគេបោះចេញពីសង្គមបេឌេហ្វិម ប្រសិនបើពួកគេត្រូវបានគេចាប់បានថាស្តាប់ក្រុមមនុស្សដែលមិនបានរៀនសូត្រដូចជាអ្នកគង្វាលទាំងនេះ។ គួរឱ្យអាម៉ាស់ ពួកគេប្រាកដជាធ្លាប់ធ្វើ។ ប្រសិនបើពួកគេត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់ជាមួយនឹងមនុស្សសាមញ្ញបែបនេះ និងកំពុង...ទទួលយកការខុសឆ្គងដូចជារឿងថាព្រះនឹងនាំសាររបស់ទ្រង់ទៅកាន់ក្រុមអ្នកគង្វាលដែលគ្មានការអប់រំ នៅពេលដែលពួកគេបានរៀបចំអ្វីគ្រប់យ៉ាងសម្រាប់វា។ ពួកគេនឹងបាត់បង់សម្ព័ន្ធភាពរបស់ពួកគេ ពួកគេត្រូវតែផ្តល់ឯកសាររបស់ពួកគេ ហើយនឹងមិនអាចត្រូវបានគេទទួលស្គាល់ក្នុងចំណោមសង្គមនៃក្រុមរបស់ពួកគេនៅថ្ងៃ

នោះ ដោយសារតែពួកគេបានភ្ជាប់ជាមួយរឿងបែបនេះ ហើយមិនមែនជាមួយនឹង គំនិតល្អជាងនេះទេ។

60 “តើអ្នកហ៊ានយ៉ាងម៉េច!” បូជាចារ្យនឹងនិយាយ។ “អ្នកចូលមកក្នុងទីសក្ការៈ របស់ខ្ញុំនៅទីនេះដោយខុសឆ្គងបែបនេះ ជាមួយនឹងភាពល្ងង់ខ្លៅបែបនេះ ដែល អ្នកព្រៃមិនបានរៀនខ្លះនៅទីនោះដែលមិន...មិនបានទៅ...តាមរយៈបឋម។ ហើយនឹងជឿសារបែបនេះ ថា ទេវតាចុះមកនិយាយជាមួយពួកគេ?”

61 ប៉ុន្តែចុះយ៉ាងណាបើបុរសនោះនឹងនិយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញសាររបស់គាត់ ត្រឹមត្រូវ?”

62 គាត់បាននិយាយថា “អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវឯកសាររបស់អ្នកយ៉ាង ឆាប់រហ័ស។ ហើយចេញពីសង្គមនេះទៅ!” ពេលវេលាផ្លាស់ប្តូរ ប៉ុន្តែមនុស្សមិន ប្តូរទេ។ វានឹងប្រហែលជាកើតឡើងម្តងទៀតនៅថ្ងៃនេះ ពួកគេនឹងត្រូវបណ្តេញ ចេញពីព្រះវិហាររបស់ពួកគេ។

63 ប៉ុន្តែអ្នកគង្វាលមានអារម្មណ៍ស្រួលទាំងស្រុងនៅកន្លែងនោះជាមួយកូនចៀម របស់ព្រះ។ ហើយអ្នកគង្វាលល្អណាក៏ធ្វើដូចគ្នា។ នៅពេលដែលអ្នកគង្វាលល្អ លើចៀមអាចមើលឃើញព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានធ្វើឱ្យច្បាស់និងត្រឹមត្រូវ ពីអ្វី ដែលទ្រង់បានសន្យាថានឹងធ្វើ អ្នកគង្វាលនោះនៅផ្ទះ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលអ្នក ផ្សេងនិយាយទេ មាន “ព្រះបានសន្យាវា ហើយព្រះបានធ្វើវា។”

64 ពួកគេនិយាយថា “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅហើយ។ មិនមានរឿង ដូចជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណទេ។ មិនមានរឿងដូចជាពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ នោះគឺសម្រាប់ពួកសាវ័ក។”

65 ប៉ុន្តែសូមឲ្យអ្នកគង្វាលពិតនៃព្រះបន្ទូលអធិប្បាយវា ដោយអំណាចនៃការរស់ ឡើងវិញ ថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត! ពេត្រុសបាននិយាយនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ថា “ការសន្យាគឺសម្រាប់អ្នក និងកូនៗ របស់អ្នក និងចំពោះអ្នកដែលនៅឆ្ងាយ សូម្បីតែច្រើនតាមដែលព្រះអម្ចាស់ជាព្រះ នៃយើងទ្រង់នឹងហៅ។” គ្រប់ទីកន្លែងដែលទ្រង់ហៅ ការសន្យានិងពរដ៏យូរដូចគ្នា គឺជាការពិត។ ហើយសូមឲ្យអ្នកគង្វាលដែលផ្តល់អាហារដល់ព្រះបន្ទូលដ៏ពិត ឃើញថាត្រឹមត្រូវ ទេវវិទូទាំងអស់នៅក្នុងពិភពលោកមិនអាចយកវាចេញពីគាត់

បានទេ ព្រោះគាត់ដឹងថាព្រះមានបន្ទូលដូច្នោះ ហើយវាកើតឡើង។ ហ្នឹងហើយ។ វាគ្រាន់តែជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជានិច្ច។ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយបានគង់នៅក្នុងចំណោមពួកគេ ហើយពួកគេមិនបានស្គាល់វាទេ។

66 ទ្រង់បានសន្យាដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើយើងនឹងទទួលស្គាល់វាទេ? អ្នកមានអំនួតនិងមានប្រាជ្ញាមិនដែលបានទទួលរឿងបែបនេះទេ។ ហើយពួកគេបានជឿប្រសិនបើមានរឿងដូចជាព្រះមេស៊ីនៅលើផែនដី វាពិតជាត្រូវតែមកដល់និកាយរបស់ពួកគេ។ វានឹងជាក្រុមរបស់ពួកគេនឹងទទួលបានវា ឬ “វាមិនត្រឹមត្រូវទេ?” ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែគិតឱ្យច្បាស់។ ប្រសិនបើវាមិនមែននៅក្នុងក្រុមរបស់ពួកគេទេ...តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ ឃើញទេ? ព្រះមិនដែលជ្រើសរើសនរណាម្នាក់ចេញពីក្រុមរបស់ពួកគេទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានជ្រើសរើសអ្នកដែលមិនមានទំនាក់ទំនងជាមួយក្រុមណាមួយឡើយ។ ដោយសារតែក្រុមមួយនឹងនិយាយថា “អ្នកឃើញអ្វីដែលយើងបានធ្វើទេ?” ហើយពួកគេធ្វើដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ ប៉ុន្តែព្រះមិនជ្រើសរើសអ្នកណាទេ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់ជ្រើសរើសអ្នកគង្វាល។ អ្នកគង្វាលគឺនៅផ្ទះទាំងស្រុងជាមួយកូន-ចៀមព្រះនៅកណ្តាលពួកគេ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បានក្លាយជាសាច់ឈាមក្នុងចំណោមពួកគេ។ អ្នកមានអំនួតនិងមានប្រាជ្ញាមិនដែលបានទទួលវាទេ ឆ្លងផុតពួកគេ។

67 ហើយយើងអាចនិយាយបានច្រើនសម្រាប់ថ្ងៃនេះ ឬក្នុងសម័យកាលណាមួយ។ វាជារឿងដូចគ្នានៅក្នុងថ្ងៃរបស់ម៉ាទីនលូធើ។ រឿងដូចគ្នានៅក្នុងថ្ងៃរបស់ចនធើលី។ វាជារឿងដូចគ្នានៅក្នុងថ្ងៃនៃពួកពោធិកុស្ត។ ប៉ុន្តែព្រះមិនបានឈប់សម្រាប់អង្គការរបស់មនុស្ស! ទ្រង់ជំរុញព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ដើម្បីបង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់! វាត្រូវតែមាន ហើយមកនៅក្នុងថ្នាក់នៃក្រុមប្រឹក្សារបស់ពួកគេផ្ទាល់ បើមិនដូច្នោះទេពួកគេនឹងមិនទទួលវា។ ដូចដែលពួកគេមានក្បាលរឹងនៅថ្ងៃនេះ ក្រុមជំនុំទាំងអស់ ថាពួកគេនឹង “ធ្វើបែបនេះ-និង-បែបនេះ ហើយបង្រួបបង្រួមក្រុមជំនុំទាំងអស់ជាមួយគ្នា។” ប្រសិនបើពួកគេកំពុងស្វែងរកអ្នកនាំសារម្នាក់ឥឡូវនេះ ដែលអាចបង្រួបបង្រួមប្រូតេស្តង់ កាតូលិក និងអូស្ត្រូលីកទាំងអស់ អ្វីគ្រប់យ៉ាងរួមគ្នា បង្កើតព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យមួយ។

68 ឥឡូវនេះ បងប្អូនអើយ ខ្ញុំមានឯកសិទ្ធិផ្សព្វផ្សាយដល់រាប់រយនាក់នៃជំនឿ

ផ្សេងគ្នា ហើយមានមនុស្សល្អនៅក្នុងពួកគេ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ អ្នកចាំថា ខ្ញុំ កំពុងទាយ “អង្គការនីមួយៗនឹងត្រូវទទួលយក ឬមិនមែនជាអង្គការ។ វាបង្ខំ អ្នក។” តើអ្នកបានអានកាសែតតុកសុននៅថ្ងៃនេះដែលបូជាចារ្យកាតូលិកជួយ ក្នុងការតែងតាំង នៅក្នុងក្រដាស...ជួយតែងតាំង នៅមីសស្វី បព្វជិតប្រូតេស្តង់? ហើយតើនរណាជាអ្នកទទួលស្គាល់វា? ព្រេសប៊ីធើរៀន បាទីស្ទ លូធើរៀន និង សភានៃព្រះ។ វាមាននៅក្នុងកាសែតតុកសុននៅថ្ងៃនេះ។

69 អូ វាគួរឱ្យភ្ញាក់ផ្អើលណាស់! វាមិនមែនជាមនុស្សនៅទីនោះទេ វាជាពួក ខាងសាសនា ជាប្រមុខរដ្ឋាភិបាលដែលបង្វែររឿងនៅទីនោះ ប្រព័ន្ធដែលបោះ អ្នកចូលទៅក្នុងវាថាតើអ្នកចង់ឬអត់។ អ្នកមិនអាចធ្វើជាអង្គការហើយគេចផុត ពីកំហឹងនេះដែលនឹងមកលើផែនដី ហើយអ្នកឃើញទេថាវាមិនត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំ ប្រហែលជាទៅបាត់ហើយនៅពេលដែលវាកើតឡើង សូមក្រឡេកមើលខ្សែអាត់ មួយក្នុងចំណោមខ្សែអាត់ទាំងនេះ។ ហើយបន្ទាប់មកបើវាមិនមែនទេ នោះខ្ញុំជា សាក្សីក្លែងក្លាយ។ ប្រសិនបើវាមែន ខ្ញុំបានប្រាប់ការពិត។

70 ពួកគេនឹងហៅវាថា “ប្រភេទនៃសកម្មភាពរបស់វិញ្ញាណអាក្រក់” ប្រឆាំងនឹង ការគិតវិជ្ជមានរបស់ពួកគេ។ អ្នកឮច្រើនណាស់នៅថ្ងៃនេះអំពីការគិតវិជ្ជមាន អ្នក គ្រាន់តែដាក់គំនិតរបស់អ្នកលើអ្វីទាំងនោះ ហើយគិតវិជ្ជមានលើវា។ អារក្សអាច ធ្វើវាបាន! មានរឿងតែមួយគត់ដែលគ្រប់គ្រងលើអ្វីទាំងអស់ ហើយនោះជា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងគិតផ្ទុយពីព្រះបន្ទូល ចូរបំភ្លេចការគិត របស់អ្នក។ គិតអំពីព្រះបន្ទូល។

71 “ព្រះមេស៊ី” ពួកគេបានគិតថា “នឹងមិនត្រូវបានរកឃើញនៅកន្លែងបែបនេះ ទេ គឺរញ្ជើរញ្ជើដូចនោះ។”

72 តើអ្នកអាចស្រមៃមើល សម្តេចសង្ឃដ៏អស្ចារ្យ ឬអ្នកបូស ដែលពូកែខាង ទេវវិទ្យា នឹងចុះមកក្រោលគោពេញដោយលាមក? ហើយទទួលយកសាររបស់ អ្នកគង្វាលដ៏កំសត់ម្នាក់ ដែលមិនមានការអប់រំ ហើយនឹងមកនិយាយថា “ឃើញ ទេ ខ្ញុំអាចបង្ហាញវាដល់អ្នក នេះគឺជាទារក នេះគឺជាអ្នកនាំសារ?”

73 ហើយអ្នកដឹងថាពួកគេជាមនុស្សនិយាយអ្វីទេ? “បុរសនោះស្មោះត្រង់ គាត់ ស្មោះត្រង់នឹងអ្វីដែលគាត់និយាយ ប៉ុន្តែគាត់ពិតជាខុស!”

74 ខ្ញុំបានឃើញមនុស្សរស់នៅក្នុងជីវិតល្អបែបនេះរហូតដល់មនុស្សមិនជឿ មិនអាចនិយាយអ្វីអំពីពួកគេបាន ប៉ុន្តែពួកគេនិយាយថា “គាត់ខុសដោយស្មោះ។ គាត់គ្រាន់តែមិនដឹងថាគាត់កំពុងនិយាយអំពីអ្វី។ ព្រះជាម្ចាស់ ទ្រង់នឹងមិនធ្វើរឿងបែបនេះទេ។”

75 ប៉ុន្តែនៅទីនេះពួកគេមានភស្តុតាង! ហើយបន្ទាប់ពីភស្តុតាង “ឡើងទៅទីនោះ នៅក្រោលហើយមើលថាតើទារកនោះមិនដេកនៅទីនោះទេ។”

76 ពួកគេនិយាយថា “អ្នកត្រូវបានវិញ្ញាណអាក្រក់មួយចំនួនគ្រប់គ្រង ដែលបណ្តាលឱ្យអ្នកនិយាយបែបនេះ។” ប៉ុន្តែវាគឺយោងទៅតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! ហើយពួកគេខ្ញុំកំពុងពេកក្នុងការមើលវា ពីព្រោះទ្រឹស្តីរបស់ពួកគេបានធ្វើឱ្យពួកគេខ្ញុំកំពុង។ តើអ្វីទៅជាសោកនាដកម្ម!

77 “ចាប់នៅកន្លែងបែបនេះ? នៅក្នុងភាពញ័រញ័របែបនេះ? នៅក្នុងក្រោលមួយ?” នៅពេលដែលពួកគេមានកន្លែងដ៏ស្រស់ស្អាតសម្រាប់ទ្រង់យាងមក ពួកគេមានអ្វីគ្រប់យ៉ាងសម្រាប់ទ្រង់ដើម្បីយាងមក ហើយបន្ទាប់មកគិតថាទ្រង់នឹងយាងចុះមក (ហើយទៅ) ហើយមិននាំសារដល់គ្រូរបស់ពួកគេ។ “ហើយនឹងផ្តល់ឱ្យវាទៅក្រុមអ្នកគង្វាលដែលមិនបានរៀន? ហើយបន្ទាប់មកនាំព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ ហើយទ្រង់បានប្រសូតនៅក្នុង—ក្រោលមួយ? ថ្លើមធំមិនធម្មតាទេ? មែនហើយ នៅក្នុង—នៅក្នុងស្នូកស្មៅ? ហេតុអ្វី វាមិនអាចដូច្នោះទេ!” ពួកគេនឹងមិនជឿទេ ពីព្រោះវាបន្ទាបខ្លួនណាស់។

78 ហើយវាសាមញ្ញណាស់ នោះហើយជារបៀបដែលអ្នកប្រាជ្ញតែងតែមើលរំលងវា។ វាសាមញ្ញណាស់ វាធ្វើឱ្យពួកគេមិនជឿ។ ពួកគេបានស្វែងរកផ្លូវរបស់ព្រះនៅទីនោះ នៅពេលដែលទ្រង់នៅទីនេះ។ ឃើញទេ? ពួកគេកំពុងស្វែងរកអ្វីមួយនៅពេលវានៅទីនេះជាមួយពួកគេឥឡូវ។ ព្រះគ្រីស្ទបានរស់ពីសុគតឡើងវិញដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

79 រឿងដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់របស់ពួកគេត្រូវបានឆ្លងកាត់។ ប៉ុន្តែវាប្រាកដថាជាសេចក្តីពិត “មានព្រះមេស៊ី”។ យើងដឹងនៅថ្ងៃនេះ។ យើងជឿវានៅថ្ងៃនេះ។ យើងទទួលយកវានៅថ្ងៃនេះ។

80 ប៉ុន្តែប្រសិនបើព្រះបានសន្យាអ្វីមួយសម្រាប់បុណ្យណូអែលនេះ បានសន្យា

អ្វីមួយសម្រាប់ថ្ងៃនេះ ហើយបង្ហាញថាវាដូច្នោះ ហើយយើងនៅតែដើរចេញពីវា យើងគ្រាន់តែនៅក្នុងថ្នាក់ដូចគ្នាជាមួយពួកគេ (ត្រឡប់ទៅវិញនៅទីនោះនៅថ្ងៃ នោះ) ដែលបានឆ្លងផុតវា ព្រោះវាមិន—មិនមកតាមរសជាតិនិកាយរបស់យើង ទេ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងមានភាពញ័រញ័រក្នុងបុណ្យល្អអែល នេះ។

81 ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទមិនសុគតទេ ទ្រង់មានព្រះជន្មរស់។ ទ្រង់នៅទីនេះថ្ងៃនេះ! ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” ទ្រង់មានបន្ទូលនៅក្នុងយ៉ូហាន ១៤:១២ “អ្នកណាដែលជឿលើខ្ញុំ...” (មិនមែន អ្នកដែលធ្វើជា-ជឿទេ គឺអ្នកដែលនិយាយថាគាត់ជឿ) “អ្នកណាដែលជឿលើខ្ញុំ កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកនោះនឹងធ្វើដែរ។ ហើយគាត់នឹងធ្វើច្រើនជាងនេះទៅទៀត ព្រោះខ្ញុំទៅដល់ព្រះវរបិតា។” ហើយខ្ញុំបានឃើញទ្រង់នៅក្នុងជីវិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ ធ្វើកិច្ចការដូចគ្នាបន្ថែមទៀត (ដែលទ្រង់បានធ្វើនៅពេលនោះ) ជាងត្រូវបាន សរសេរនៅក្នុងទំព័រនៃព្រះគម្ពីរនេះ។ ហើយវានៅលើកំពូលនៃក្បាលនិងអ្នកប្រាជ្ញ នៅថ្ងៃនេះ ហើយបានបង្ហាញដល់ទារកដូចជានឹងរៀន ដូចដែលព្រះយេស៊ូវបាន អធិស្ឋាន។ វាជាការពិត ទ្រង់បានធ្វើច្រើនជាងទ្រង់... ខ្ញុំបានឃើញនៅសម័យខ្ញុំ នៃ ព័ន្ធកិច្ចសាមសិបបីឆ្នាំរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំបានឃើញទ្រង់ធ្វើច្រើនជាងអ្វីដែលខ្ញុំបានអានពី ទ្រង់ធ្វើនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ បន្ថែមទៀតនៃរឿងដូចគ្នា។

82 ប៉ុន្តែមិនថាទ្រង់ធ្វើអ្វីនៅពេលនោះទេ តើអ្នកគិតថាក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជំរះបានជឿ លើទ្រង់ទេ? “មែនហើយ” ពួកគេបាននិយាយថា “អ្នកត្រូវបានបញ្ជាក់។” ប៉ុន្តែ រកមើលកន្លែងដែលពួកគេបានធ្វើកំហុសរបស់ពួកគេគឺដើម្បីរកឱ្យឃើញ... ក្នុង ការស្វែងរក មិនមែនជាអ្វីដែលគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេនិយាយទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែល ព្រះបន្ទូលបាននិយាយថាព្រះមេស៊ីនឹងធ្វើនៅថ្ងៃរបស់ពួកគេ។ ហើយមាន កន្លែងដែលយើងធ្វើខុសនៅថ្ងៃនេះ មិនមែនស្វែងរកបទគម្ពីរទេ។ ព្រះយេស៊ូវមាន បន្ទូលប្រាប់ពួកគេថា “ស្វែងរកបទគម្ពីរ នៅក្នុងពួកគេ អ្នកគិតថាអ្នកមានជីវិតអស់ កល្បជានិច្ច ហើយពួកគេគឺជាអ្នកដែលធ្វើបន្ទាល់ពីខ្ញុំ។ ពួកគេប្រាប់អ្នកថាខ្ញុំជា នរណា។”

83 សូមកត់សម្គាល់ ព្រះបានជ្រាបថាពួកគេនឹងធ្វើបែបនេះ នោះគ្រាន់តែ ជាមូលហេតុដែលទ្រង់ត្រូវយកវាទៅឱ្យអ្នកគង្វាល។ ទ្រង់ដឹងថាពួកគេនឹងមិន

ធ្វើវាទេ ពួកគេនឹងមិនទទួលវាទេ។ ឥឡូវនេះតើអ្នកឃើញទេថាហេតុអ្វីបានជា វាត្រូវតែជាអ្នកគង្វាល? ហេតុអ្វីបានជាអ្នកគង្វាល? ទេវវិទូនឹងមិនទទួលវាទេ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកគង្វាលម្តងទៀត? តើវាផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ? ទេ! ពួកគេជាអ្នកគង្វាល ពួកគេស្គាល់ច្រើម ហើយនោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានកើតមក ជា ច្រើម ជាកូនច្រើម។ សូមកត់សម្គាល់ ទ្រង់គឺជាកូនច្រើម។ ពួកគេ—ពួកគេគឺជា ប្រភេទតែមួយគត់ដែលអាចទទួលយកទ្រង់។ អ្នកគង្វាលគឺជារឿងតែមួយគត់ ដែលទទួលយកកូនច្រើម។ ពួកគេបានដឹងពីរបៀបថែរក្សាវា ហើយវាក៏ដូចសព្វថ្ងៃ នេះដែរ នៅពេលដែលយើងទទួលបានសាររបស់កូនច្រើម។

84 ឥឡូវនេះភាពទាក់ទាញ! បុរសដែលបន្ទាបខ្លួនបំផុត គ្មានការអប់រំ គោរព អេម៉ាញូអែលនៅក្នុងក្រោលគោ។ ភាគច្រើន...ហើយមានមនុស្សនៅទីនោះ នៅ ថ្ងៃដដែលនោះ បង្រៀនទ្រឹស្តីរបស់ពួកគេ។ ហ្វូងមនុស្សធំកំពុងទាក់ទាញគ្រប់ ទីកន្លែង មកពីគ្រប់ទិសទី ពួកគេមកថ្វាយយញ្ញបូជាដែលព្រះយេស៊ូវបាន មានបន្ទូលថា “ជាគ្លីនស្តុយនៅក្នុងរន្ធច្រមុះរបស់ទ្រង់។” ហើយនៅទីនេះគឺជា អ្នកគង្វាលដ៏រាបទាប នៅក្នុងក្រោលគោ ដ៏គួរឱ្យស្រឡាញ់អេម៉ាញូអែល ព្រះទ្រង់ ផ្ទាល់បានបង្កើតជាសាច់ឈាម ហើយផ្តុកនៅក្នុងក្រោល។ ឃើញទេ របៀបដែល យើងជាមួយនឹងការរៀនសូត្រដ៏អស្ចារ្យរបស់យើង ហើយក្បាលរបស់យើងដូចជា យើងដឹងអ្វីមួយ ហើយព្រះបានឆ្លងកាត់រឿងទាំងមូល។ ឃើញទេ? ទ្រង់ធ្វើអ្វីដែល ទ្រង់សន្យានឹងធ្វើ ហើយទ្រង់តែងតែធ្វើបែបនោះ។ ប៉ុន្តែសូមគិតពីអ្នកគង្វាលដ៏ រាបទាបទាំងនេះនៅទីនោះឥឡូវនេះកំពុងស្រឡាញ់អេម៉ា...អេម៉ាញូអែលនៅក្នុង ក្រោលមួយ។ វាគួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍បំផុត។ ប្រាកដណាស់!

85 បន្ទាប់មក...បន្ទាប់ពីពួកគេបានថ្វាយបង្គំទ្រង់ ហើយបានដឹងថាសារ ដែលពួកគេបានអធិប្បាយត្រូវបានបញ្ជាក់ នៅទីនោះពួកគេ...បានសរសើរ តម្កើងព្រះជាម្ចាស់ជាមួយនឹងសារដ៏មិនគួរឱ្យជឿបំផុតរបស់ទេវតា។ ឥឡូវនេះ របៀបធៀបវាជាមួយថ្ងៃនេះ។ ឈប់បន្តិចហើយគិត។ មនុស្សថ្វាយបង្គំព្រះ ហើយ សរសើរតម្កើងទ្រង់ចំពោះអ្វីដែលពួកគេបានឃើញ អ្វីដែលពួកគេបានឮ អ្វីដែល ពួកគេដឹងថាជាសេចក្តីពិត ជាមួយនឹងសារដែលមិនគួរឱ្យជឿចំពោះគំនិតបញ្ញា។ វាផ្ទុយពីការគិតខាងសាសនាទាំងអស់ ប៉ុន្តែវានៅតែជាការពិត! វាជាសេចក្តីពិត! ពួកគេបានជឿវា។ ហើយឥឡូវនេះ តើប្រាជ្ញារបស់មនុស្សអាចលូងប៉ុណ្ណាទៅ!

បន្ទាប់មកនិយាយថាក្រុមចម្រៀងទេវតាបានច្រៀងជូនពួកគេនូវល្អអែលទីមួយ។ តើអ្នកអាចស្រមៃបានទេ? អ្នកគង្វាលម្នាក់ដែលមិនអាចសរសេរឈ្មោះរបស់គាត់បាន មានក្លិនដូចទ្រុឌចៀម ដើរតាមផ្លូវ ស្រែកឡើង “ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះដ៏ខ្ពស់បំផុត! យើងដឹងថាទ្រង់នៅលើផែនដី!”

86 បូជាចារ្យបាននិយាយថា “បុរសនោះរង្វេងរង្វាន់ហើយ។ រកមើលក្នុងសៀវភៅហើយមើលថាតើគាត់ជាសមាជិកនៃក្រុមជំនុំរបស់យើងអត់។ គាត់ពិតជាធ្វើឱ្យយើងខ្មាស់រៀនដោយសារការបង្រៀនដែលគ្មានសីលធម៌របស់គាត់។ យកគាត់ចេញពីយើង។ យើងនឹងមិនត្រូវខ្មាស់រៀនក្នុងចំណោមប្រជាជនឡើយ។”

87 មែនហើយ អ្នកអាចខ្មាស់រៀនក្នុងចំណោមប្រជាជន ហើយលើកតម្កើងនៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះជាម្ចាស់ ឬយកជម្រើសរបស់អ្នក ពីព្រោះ សូមចាំថា រសជាតិខាងសាសនានៃថ្ងៃនោះមិនសមនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ។ មិនមានប្រាំបួនរយហុកសិបប្រាំបួនរសជាតិខុសគ្នារបស់វាទេ។ វាជារសជាតិមួយ ព្រះបន្ទូលមួយ ព្រះតែមួយ។ ហ្នឹងហើយ។

88 ដោយនិយាយថាទេវតាបានច្រៀងល្អអែលទីមួយដល់ពួកគេ ហើយថែមទាំងនិយាយថាពួកគេ “បានទទួលសារពីទេវតា។” ទេវតាមួយអង្គបានលេចមកដល់ពួកគេ ផ្តល់សារដល់ពួកគេ ហើយពួកគេបានទៅ ហើយបានដឹងថាសារគឺជាសេចក្តីពិត។ ហើយនិយាយថា “ក្រៅពីនោះ ទេវតាបានច្រៀងល្អអែលទីដំបូងដល់យើង។”

89 “តើអ្នកអាចស្រមៃបានទេ?” ពួកគេនិយាយថា “ពួកអ្នកក្រីក្រទាំងនោះ។” ពួកគេមិនដែលមានរឿងបែបនេះកើតឡើងក្នុងចំណោមពួកគេទេ អ្នកដឹងទេ ដូច្នោះវាជាគោលលទ្ធិចម្លែកសម្រាប់ពួកគេ។ ហើយនោះជាមូលហេតុដែលពួកគេមិនអាចរកឃើញវានៅក្នុងបទគម្ពីរ វាមិនមែនសម្រាប់ពួកគេក្នុងការស្វែងរកវាទេ។ មិនគួរឱ្យជឿចំពោះអ្នកប្រាជ្ញ គ្មានបទពិសោធន៍បែបនេះមិនធ្លាប់មានចំពោះពួកគេទេ។ មិនគួរឱ្យជឿ ប៉ុន្តែនៅតែជាការពិត។ វាជាសេចក្តីពិត យើងដឹងថាវាជាសេចក្តីពិត។ គិត! អ្នកប្រែចិត្តជឿដំបូងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ និងក្រុមជំនុំដំបូងគឺជាពួកចៀមមិនមែនជាបព្វជិតទេ អ្នកចិញ្ចឹមចៀម អ្នកគង្វាល។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកគង្វាល?

90 ចំណាំ! ការសរសើរតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ចំពោះអ្វីដែលពួកគេបានឮ ឮទេវតាច្រៀងជាលើកដំបូងរបស់ពួកគេទៅកាន់មនុស្ស។ ទេវតាមិនដែល

ច្រៀងទៅកាន់មនុស្សពីមុនមកទេ។ ហើយក្រឡេកមើលក្រុមចម្រៀង របៀបដែល ពួកគេបានឈរនិងហ្វឹកហាត់និងហ្វឹកហាត់សម្លេងទាំងនោះ: “ពួកគេច្រៀងនៅ ថ្ងៃកំណើតរបស់ព្រះមេស៊ី” ហើយពួកគេទាំងអស់ត្រូវបានឆ្លងកាត់! ហើយ ទេវតាបានចុះមកច្រៀងទៅកាន់ចៀមធម្មតា មិនមែនស្លៀកសម្លៀកបំពាក់បព្វជិត ទេ ប៉ុន្តែស្លៀកសម្លៀកបំពាក់របស់អ្នកគង្វាល។ ហើយមើលថាអ្នកណាទទួលបាន សារដំបូង វាមិនគួរឱ្យជឿ។

91 ហើយកន្លែងដែលវាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ មិនមែននៅក្នុងព្រះវិហារទេ ប៉ុន្តែ នៅក្នុងទីរហោស្ថាន នៅទីរហោស្ថានដែលទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានយាងមក។ មិនមែននៅក្នុងព្រះវិហារទេ នៅទីរហោស្ថាន។ ទ្រង់មិនត្រូវបានស្នាគមន៍នៅក្នុង ព្រះវិហារទេ។ ពួកគេគិតថាទ្រង់ជាព្រះ ហើយពួកគេគិតថាពួកគេមានវា ប៉ុន្តែ ព្រះបានបង្ហាញថាវាខុស។ “គាត់អាចយកថ្មទាំងនេះបង្កើតកូនដល់អ័ប្រាហាំ។” ហ្នឹងហើយ។

92 ជាលើកដំបូងដែលទេវតាច្រៀងនៅឯការព្រារព្ធពិធីមួយ គឺនៅស្ថានសួគ៌។ ប្រសិនបើអ្នកមើលក្នុងយ៉ូប ៣៨:៧ (ដូចដែលខ្ញុំឃើញមានអ្នកខ្លះកត់ចំណាំ) នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់មានគម្រោងបង្កើតផែនដីជាលើកដំបូង។ យ៉ូបជា មនុស្សអស្ចារ្យ ឆ្លាត ហើយគាត់មានប្រាជ្ញាគ្រប់បែបយ៉ាង។ ទ្រង់មានបន្ទូល ថា “ពេលខ្ញុំទៅផ្សារ ព្រះអង្គម្ចាស់វ័យក្មេង ពួកគេទាំងអស់ក្រាបនៅចំពោះមុខ ខ្ញុំ ហើយគ្រាន់តែចង់បានប្រាជ្ញារបស់ខ្ញុំមួយភ្លែត។” ហើយគាត់មិនអាចដឹងថា ហេតុអ្វីបានជាគាត់ត្រូវទទួលបានការព្យាបាលតាមរបៀបដែលគាត់មាន។

93 ដូច្នេះហើយព្រះបានសួរគាត់ ថា “ចូរក្រវ៉ាត់ខ្លួនអ្នកដូចជាមនុស្ស ព្រោះខ្ញុំ ចុះមកនិយាយជាមួយអ្នក។” ហើយនៅពេលដែលព្រះបានយាងចុះមកដោយ ខ្យល់តូច ទ្រង់មានបន្ទូលថា “យ៉ូប តើអ្នកនៅឯណាមុនពេលដែលខ្ញុំបានចាក់គ្រឹះ ផែនដី? ពេលផ្កាយព្រឹកច្រៀងជាមួយគ្នា ហើយកូនរបស់ព្រះស្រែកដោយអំណរ តើយ៉ូបនៅឯណា?” ហើយគាត់ត្រូវបានបង្ខូចនៅពេលនោះ។ “តើអ្នកនៅឯណា?”

94 ឃើញទេ ជាលើកដំបូងដែលទេវតាធ្លាប់ច្រៀងនៅឯការព្រារព្ធពិធី គឺនៅ ស្ថានសួគ៌។ ប៉ុន្តែជាលើកដំបូងដែលពួកគេធ្លាប់ច្រៀងនៅលើផែនដី គឺដើម្បី គង្វាលនៅកំណើតរបស់ព្រះ អេម៉ាញូអែលនៅលើផែនដី មនុស្សដំបូងដែលធ្លាប់ឮ ទេវតាច្រៀង គឺជាអ្នកគង្វាលដ៏រាបទាប។

95 ពេលយើងយកស្រ្តីលាបមុខ កាត់សក់ខ្លី ស្លៀកខ្លី ហើយពាក់អាវព្រះវិហារ ជុំវិញពួកគេ ហើយក្រោកឈរឡើង ហើយច្រៀងដូចជាអ្វីមួយ ហើយបន្ទាប់មក យើងគិតថាព្រះត្រូវស្តាប់វា? ទ្រង់មានទេវតានៅខាងក្រោយដែលអាចកំសាន្តទ្រង់ តាំងពី...មុនពេលដែលទ្រង់បានបង្កើតមនុស្ស។ អូ-ហូ។ ចេញទៅក្រៅហើយ រស់នៅ...ហើយស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ដែលគួរស្តាប់ខ្លឹមចំពោះព្រះ ហើយតើអ្នក អាចរំពឹងថានោះជាបស់ព្រះដោយរបៀបណា? អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំជា កម្មសិទ្ធិរបស់...”

96 “តើអ្នកនៅឯណាពេលខ្ញុំចាក់គ្រឹះផែនដី? ប្រាប់ខ្ញុំពីកន្លែងដែលខ្ញុំចង់ពួកគេ ទៅ។ តើអីក្បូដែលពួកគេបើកនៅឯណា? តើពេលនោះអ្នកនៅឯណា?” អ្នកគិតថា ព្រះត្រូវសុំយើងសម្រាប់ប្រាជ្ញាខ្លះ។ ប្រាជ្ញារបស់យើងគឺល្ងង់សម្រាប់ទ្រង់។ ទ្រង់ ធ្វើអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ។

97 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ ព្រះកំពុងរៀបចំដើម្បីបង្កើតមួយផ្សេងទៀត។ ទ្រង់ បានបង្កើតផែនដីរមែងស្លាប់ ជីវិតរមែងស្លាប់។ ទេវតាច្រៀងនៅស្ថានសួគ៌។ ប៉ុន្តែ នៅទីនេះទ្រង់កំពុងបង្កើតជីវិតថ្មី ជីវិតអស់កល្បសម្រាប់មនុស្ស ហើយទ្រង់កំពុង ច្រៀងទៅកាន់ប្រធានបទរបស់ទ្រង់តាមរយៈទេវតា នៅលើផែនដី មិនមែននៅ ស្ថានសួគ៌ទេ។ ស្ថានសួគ៌មានជីវិតអស់កល្ប។ ឃើញទេ? ហើយទ្រង់បាន ច្រៀង...ពួកគេច្រៀងទៅកាន់ស្ថានសួគ៌ នៅពេលដែលការបង្កើតជីវិតរមែងស្លាប់ បានចូលមក ហើយនៅទីនេះការបង្កើតអមតៈបានចូលមក ហើយឥឡូវនេះពួកគេ កំពុងច្រៀងទៅកាន់មនុស្សនៅលើផែនដី។ ជាលើកដំបូងទៅកាន់អ្នកគង្វាល។ វាយចំ មែនទេ?

98 គាត់បានចាប់ផ្តើមការបង្កើតថ្មី។ តើវាជាអ្វី? ការបង្កើតអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ ព្រះ បានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។ នោះហើយជា... ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “នៅក្នុងការចាប់ផ្តើមនៃការបង្កើតរបស់ព្រះ។” ព្រះត្រូវ បានបង្កើតជាទម្រង់មនុស្ស នៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ ព្រះ គង់នៅ។ ទ្រង់បានសង់រោងឧបោសថនៃសាច់និងឆ្អឹងរបស់ទ្រង់ ហើយគង់នៅ ក្នុងរោងឧបោសថនោះ ព្រះជាម្ចាស់ *អម៉ាញ៉ូអែល* “ព្រះនៅជាមួយយើង។” ទ្រង់បានសាងសង់ផ្ទះមួយសម្រាប់ទ្រង់ផ្ទាល់ ដើម្បីរស់នៅក្នុងនោះ ដូច្នេះទ្រង់ អាចឆ្លុះបញ្ចាំងពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ចំពោះប្រធានបទរបស់ទ្រង់តាមរយៈនោះ។

អ្នកដឹងថាព្រះជាម្ចី នៅពេលអ្នកឃើញព្រះគ្រីស្ទ។

99 សូមចាំថា តែងតែមានការច្រៀងនៅពេលកើតស្តេច។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? ជាការពិត អ្នកបានជឿ។ មែនហើយ ឥឡូវនេះ តើអ្នកគិតថាប្រសិនបើស្តេចនេះនឹងប្រសូតនៅទីនោះ ស្ត្រីម្នាក់នឹងរត់ចូលទៅក្នុងព្រះវិហារនៅកន្លែងណាមួយ ហើយនិយាយថា “រៀបចំគ្រឿងបានឆាប់ ហើយទៅជួបគ្រូពេទ្យ ព្រោះខ្ញុំនឹងនាំអម៉ាញូអែលមកផែនដី”? ស្ត្រីក្រីក្រម្នាក់មកពីណាសាវីត ជាទីក្រុងទាបបំផុត...មានន័យជាងតុកសុនឬពួកគេផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែស្ត្រីតូចម្នាក់នេះរត់មកឯសម្តេចសង្ឃ ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំកំពុងរៀបចំដើម្បីផ្តល់កំណើតអម៉ាញូអែល។” ពួកគេបានចាប់នាងដាក់គុក។ ពួកគេប្រាកដជានឹងចាប់។ ពួកគេប្រាកដជានឹងចាប់។ ពីជំនឿខុសឆ្គងបែបនេះដែលត្រូវនាំមកក្នុងចំណោមប្រជាជនរបស់គាត់ គាត់នឹងមិនឈរសម្រាប់វាទេ។ គាត់ក៏មិនចង់នៅថ្ងៃនេះដែរ។ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែដូចគ្នា វាកំពុងកើតឡើង ដូចគ្នា។

100 ចំណាំ ត្រូវតែមានការច្រៀង។ ស្តេចគឺ...គាត់នឹងមិនត្រូវបានច្រៀងទេ។ ប្រជាជននឹងមិនច្រៀងថ្វាយទ្រង់ទេ ព្រោះពួកគេមិនជឿទ្រង់។ ហើយនោះជាហេតុផល...វាមកដល់ អ្នកក៏អាចទទួលបានដែរ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលមនុស្សខ្មាស់រៀនក្នុងការសរសើរតម្កើងព្រះ ពួកគេខ្មាស់នឹងព្រះគ្រីស្ទ! ព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យនឹងមិនទទួលពីធិបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ ពួកគេត្រូវបានកំណត់យ៉ាងដូច្នោះនៅក្នុងវិធីខាងសាសនារបស់ពួកគេដែលពួកគេនឹងមិនទទួលបានវា។ ព្រះនឹងស្វែងរកនរណាម្នាក់ដែលទ្រង់អាចទទួលបានការសរសើរ។ “ទ្រង់អាចលើកថ្មដើម្បីបង្កើតកូនដល់អំប្រាហាំ” ដូចដែលខ្ញុំបានដកស្រង់ពីយ៉ូហានម្តងទៀត។

101 សូមកត់សម្គាល់ អ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ត្រូវតែច្រៀងថ្វាយទ្រង់។ ហើយអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់នៅពេលនោះគឺជាទេវតារបស់ទ្រង់ ហើយពួកគេបានច្រៀងទៅកាន់អ្នកគង្វាលរបស់ទ្រង់ដែលត្រូវយកសាររបស់ទ្រង់។

102 តើអ្នកណាគួរតែរៀនវាមុន? ជាការពិត គឺជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់។ នោះហើយជាអ្នកដែលឮស្តេចច្រៀងមុនគេ នឹងក្លាយជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់។ ហើយតើអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ជាអ្វី? គួរឲ្យសង្វេគណាស់ មែនទេ បងប្អូន? វាមិនមែនជាបព្វជិតរបស់ទ្រង់ទេ។ វាមិនមែនជាអ្នកទេវវិទូទេ។ ហ្នឹងហើយ។ វាមិនមែនជាមនុស្សនិកាយ

ទេ? អត់ទេ វាគឺជាអ្នកគង្វាល។ ហេតុអ្វី? មានចៀមមួយកើតមក នោះហើយជាមូលហេតុ។ ឃើញទេ? រាស្ត្ររបស់ទ្រង់បានឮវា អ្នកដែលព្រះស្គាល់នឹងជឿ។ ព្រះបានបញ្ជូនសាររបស់ទ្រង់ដល់អ្នកដែលនឹងជឿវា។ ទ្រង់ជាប្រាជ្ញាទាំងអស់ ទ្រង់ដឹងពីកន្លែងដែលត្រូវបញ្ជូនសាររបស់ទ្រង់ អ្នកណានឹងជឿវា។ ព្រះដ៏ខ្ពស់បំផុតនៃស្ថានសួគ៌បានបញ្ជូនទៅទាបបំផុតរបស់មនុស្សនៅលើផែនដី។

103 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនៅក្នុងម៉ាថាយជំពូក៥ “មានពរហើយអស់អ្នកកំសត់ខាងវិញ្ញាណ ដ្បិតនគរស្ថានសួគ៌ជារបស់អ្នកនោះ។” ម៉ារ នៅក្នុង...ប្រសិនបើអ្នកកំពុងកត់បទគម្ពីរទាំងនោះចុះ នោះគឺជាម៉ាថាយ ៥។ ហើយប្រសិនបើអ្នកកំពុងកត់បទគម្ពីរចុះ...នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំបានសរសេរនៅទីនេះ គឺជាបទគម្ពីរ។

104 ម៉ារបាននិយាយនៅក្នុងលូកា ១:៥២ នៅពេលដែលនាងត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធសណ្ឌិតលើនាង នាងបាននិយាយថា “ទ្រង់បានលើកមនុស្សរាបសាឡើងវិញ។” ម៉ារបាននិយាយថា ម្តាយរបស់ព្រះយេស៊ូវបាននិយាយថា “ទ្រង់បានលើកតម្កើងអ្នកដែលមានឋានៈទាប។”

105 លូកាក៏បាននិយាយថា “មនុស្សសាមញ្ញបានស្តាប់ទ្រង់ដោយរីករាយ។” មិនមែន—ពួកអភិជន ទេ—ទេវវិទូ វេជ្ជបណ្ឌិតនៃច្បាប់និងទេវភាព ប៉ុន្តែមនុស្សធម្មតាបានឮទ្រង់ដោយរីករាយ មនុស្សដែលមានកម្រិតទាប។

106 ពេញមួយបទគម្ពីរដ៏ពិសិដ្ឋទាំងអស់ សារនៃការប្រោសលោះត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយអ្នកគង្វាលនិងតាមរយៈចៀម។

107 ឥឡូវនេះខ្ញុំត្រូវតែជិតដល់ហើយ ព្រោះយើងជិតដល់ពេលបិទហើយ។ ខ្ញុំកំពុងរំលងបទគម្ពីរជាច្រើនដូច្នោះខ្ញុំអាចនាំអ្នកទៅរកគំនិតនេះ។

108 ពេញមួយបទគម្ពីរទាំងអស់ ការប្រោសលោះត្រូវបានតំណាងតាមរយៈអ្នកគង្វាលនិងចៀម។ ហ្នឹងហើយ។ យើងទាំងអស់គ្នាយល់ស្របនឹងរឿងនោះ។ ហេតុអ្វី? វាស្ថិតនៅក្នុងស្រមោលនិងប្រភេទ។ ហើយអ្វីផ្សេងទៀត...ប្រសិនបើខ្ញុំមិនដែលឃើញដែររបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំមើលទៅក្រោមស្រមោលដែររបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំឃើញខ្ញុំមានម្រាមដៃប្រាំ ខ្ញុំនឹងដឹងថាវាត្រូវបានឆ្លុះបញ្ចាំង អវិជ្ជមានគឺឆ្លុះបញ្ចាំងពីវិជ្ជមាន។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលសារតែងតែមកដល់...ការប្រោសលោះដោយចៀម ព្រោះតាំងពីដើមដំបូងមក...ហើយវាគឺតាមរយៈចៀម និងអ្នកគង្វាល

ដែលទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់។ ទាំងអស់គឺជាស្រមោលនិងប្រភេទ។

109 ឥឡូវនេះសូមឱ្យយើងពិនិត្យមើលការចាប់ផ្តើម។ អំជាមនិងអេវ៉ា ឈរនៅទីនោះក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះដើម្បីស្តាប់សាររបស់ទ្រង់ទៅកាន់ពួកគេ ពួកគេបានយកស្បែកចៀមនៅជុំវិញចង្កេះ។ សារដំបូងត្រូវបានគេឮ ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនៅលើកំពូលនៃស្បែកចៀមដែលងាប់ ថាព្រះបានសម្លាប់និងអំជាមនិងអេវ៉ានៅក្នុងវា។ បន្ទាប់ពីពួកគេបានព្យាយាមបង្កើតសាសនាផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេពីស្លឹកល្ងាវានិងមិនដំណើរការទេ។ យញ្ញបូជាចៀមត្រូវបានបង្កើតឡើងសម្រាប់ដង្វាយធួនចាប់តាំងពីការចាប់ផ្តើមដំបូង យញ្ញបូជាចៀម។

110 ឥឡូវនេះ យើងនឹងបិទវាឥឡូវនេះ ហើយបង្ហាញអ្នកពីមូលហេតុដែលវាត្រូវតែជាអ្នកគង្វាល ហើយហេតុអ្វីបានជាវាត្រូវតែជា ទ្រង់ត្រូវតែជាចៀម។

111 ឥឡូវនេះ ហោរានៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់បានខ្លួនពួកគេដោយស្បែកចៀម (យើងដឹងហើយ អូ-ហូ) បង្ហាញពីជំនឿរបស់ពួកគេលើព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៃកូនចៀមដ៏ល្អឥតខ្ចោះដែលនឹងមកដល់។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលពួកហោរា។

112 ឥឡូវនេះ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមិនបានមកដល់ទេអីទូទេ ទេ...គាត់—គាត់ជាអ្នករញ្ជើញ។ ហ្នឹងហើយ។ គ្មានអ្វីដែលធ្លាប់និយាយទេ...អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ បុរសម្នាក់នេះជាអ្នកទេអីទូ។” នោះគ្រាន់តែធ្វើឱ្យគាត់នៅឆ្ងាយពីព្រះបន្ទូលជាងអ្វីដែលខ្ញុំដឹង។ ឃើញទេ? ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះដែលមិនផ្លាស់ប្តូរ មិនដែលផ្លាស់ប្តូរឡើយ។ កន្លែងណាក៏ដោយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះតែងតែមកដល់ពួកហោរា។ មិនមែនសម្រាប់ទេអីទូឬ វេជ្ជបណ្ឌិតទេចំពោះហោរា! ហើយពួកគេតែងតែត្រូវបានបដិសេធ និងបដិសេធ។

113 ហោរាជាធម្មតាជាអ្នកចិញ្ចឹមសត្វផងដែរ។ ហោរាបានពាក់ស្បែកចៀមពីព្រោះពួកគេពាក់ស្បែកចៀមដែលពួកគេចិញ្ចឹម។ ហើយសារដំបូងទៅកាន់—មួយ—ជំនាន់ដែលត្រូវបានផ្តោលទោស គឺនៅលើកំពូលនៃស្បែកចៀម។ ហោរា ខ្ញុំនិយាយម្តងទៀត ពាក់ស្បែកចៀមនៅជុំវិញខ្លួនគេ ព្រោះពួកគេបានថ្លែងទីបន្ទាល់ដោយការនោះ ថាពួកគេជឿថាមានកូនចៀមដ៏ល្អឥតខ្ចោះមកជាយញ្ញបូជានោះ។ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានមកដល់ពួកគេនៅលើកំពូលនៃស្បែកចៀម។ អ្នកគង្វាលគោទាំងនេះ...ឬហោរាទាំងនេះជាធម្មតាជាអ្នកគង្វាលគោ។ អំប្រាហាំជាអ្នកចិញ្ចឹមសត្វ។ អ៊ីសាកជាអ្នកចិញ្ចឹមសត្វ។ យ៉ាកុបជា

អ្នកចិញ្ចឹមសត្វ។ ម៉ូសេជាអ្នកចិញ្ចឹមសត្វ។ ដារីឌជាអ្នកចិញ្ចឹមសត្វ។ អ្នកតំណាងរបស់ព្រះទាំងអស់ជាធម្មតាជាអ្នកគង្វាលគោ។

114 ឥឡូវនេះយើងនឹងរកឃើញថាហេតុអ្វីបានជាវាមកដល់អ្នកគង្វាល។ ពួកគេបានដឹងថាចៀមអស់សង្ឃឹមដោយគ្មានអ្នកគង្វាលដើម្បីដឹកនាំពួកគេ។ ពួកគេ... ចៀមគឺអស់សង្ឃឹម គាត់មិនអាចទៅដោយខ្លួនឯងបានទេ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលព្រះបានប្រដូចកូនអ្នកជឿរបស់ទ្រង់ទៅនឹងចៀម។ ពួកគេត្រូវតែត្រូវបានដឹកនាំ។ ប៉ុន្តែមើលអ្វីដែលណែនាំអ្នក! កុំយកពពែ គាត់នឹងនាំអ្នកទៅកន្លែងសត្តយាត។ ព្រះមិនដែលផ្តល់ឱ្យយើងនូវពពែទេ ទ្រង់បានប្រទានព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ (ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ) ដើម្បីដឹកនាំយើង។ ទ្រង់គឺជាអ្នកនាំផ្លូវរបស់យើងមិនមែនជាអ្នកគង្វាលដែលបង្កើតដោយមនុស្សទេ ប៉ុន្តែជាអ្នកគង្វាលដែលព្រះប្រទានដែលផ្តល់ឱ្យចៀមជាអាហារចៀម។

115 ឥឡូវនេះ អ្នកយកជ្រូកមួយ ហើយអ្នកនិយាយទៅកាន់ជ្រូកនេះថា “ខ្ញុំនឹងធ្វើឱ្យអ្នកក្លាយជាចៀម។” ហើយអ្នកលាងគាត់។ ហើយអ្នកលាបក្រចកជើងរបស់គាត់ និង—ជាដើម។ ហើយផ្តល់ឱ្យគាត់នូវអាហារដូចជាចៀម ផ្តល់ឱ្យគាត់នូវប្រភេទ—របបអាហារមួយចំនួន។ ហើយដាក់គាត់នៅលើឥដ្ឋប្រនៅខាងក្រៅ... កន្លែងដែល—ហ្នឹងចៀមនៅក្នុងវាលអាល់ហ្សាហ្សាអ្វីមួយ។ ហើយប្រសិនបើមានរន្ធកក់នៅកន្លែងណាមួយ ជ្រូកនោះនឹងទៅត្រង់រន្ធកក់នោះតាមដែលវាអាចទៅបាន។ ឃើញទេ? ហេតុអ្វី? គឺដោយសារតែធម្មជាតិរបស់គាត់នៅតែជាសត្វជ្រូក។

116 ហើយនោះជាមូលហេតុដែលសមាជិកក្រុមជំនុំ សព្វថ្ងៃនេះ បណ្តោយខ្លួននៅក្នុងរឿងរបស់លោកិយ ឃើញទេ គឺដោយសារតែធម្មជាតិរបស់ពួកគេមិនត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ។ ពួកគេនឹងបរិភោគប្រភេទនៃជំនឿណាមួយ ការធ្លាក់ចុះខាងទៅវិទ្យា ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ពួកគេមិនអាចទ្រាំទ្របានទេ។ ពួកគេនឹងចូលទៅស្តាប់ព្រះបន្ទូល...

117 អ្នកដឹងទេ ក្អែកដ៏ធំបំផុតនៅលើពិភពលោក គឺជាក្អែកចាស់។ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរមានការដោះលែងពីរក្បាលចេញពីទូក។ សត្វក្អែកចាស់បានចេញទៅក្រៅ ហើយវាមិនដែលត្រឡប់មកវិញទេ ព្រោះវាជាសត្វត្នាត ជាសត្វស៊ីរបស់ដាប។ វាបានឈរលើសាកសពសាកសពហើយបំពេញពោះរបស់វាដោយគ្រោងឆ្អឹងដែលស្លាប់។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលសត្វព្រាបវិញ សត្វព្រាបមិនអាចទ្រាំនឹងក្លិនស្អុយនោះ

បានទេ ដូច្នោះនាងបានត្រឡប់ទៅផ្ទះឪពុកនិងល្អាអេវីញ ហើយគោះនៅមាត់ទ្វារ រហូតដល់ល្អាអេអនុញ្ញាតឱ្យនាងចូល។

118 ឥឡូវនេះ សត្វក្អែកអាចចេញនៅទីនេះ ហើយស៊ីលើសេះដាប់ ពេញមួយថ្ងៃ ហើយហើរទៅទីវាល ហើយស៊ីគ្រាប់ធញ្ញជាតិជាមួយសត្វព្រាប។ ប៉ុន្តែសត្វ ព្រាបមិនអាចហើរទៅទីនោះ ហើយស៊ីលើសេះដែលដាប់ ហើយបន្ទាប់មកស៊ី គ្រាប់ធញ្ញជាតិ វានឹងសម្លាប់គាត់។ ឃើញទេ សត្វព្រាបមិនមានប្រមាត់ទេ ហើយ វាមិនអាចរំលាយវាបានទេ។

119 ហើយនៅពេលដែលសត្វព្រាបណាមួយរបស់ព្រះ សត្វព្រាបស៊ីព្រះបន្ទូលឬ ចៀមដែលជាសត្វស្អាត នៅពេលដែលអ្នកទៅផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវរបស់នៃលោកិយ ពួកគេដឹងថាចៅហ្វាយរបស់ពួកគេបាននិយាយថា “អ្នកណាដែលស្រឡាញ់ លោកិយឬរបស់នៃលោកិយ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះមិននៅក្នុងអ្នកនោះទេ។” អ្នកផ្តល់ឱ្យគាត់នូវអ្វីដែលផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ គាត់មិនអាចទ្រាំបានទេ។ ប៉ុន្តែអារក្សអាចយកនោះនិងលោកិយផងដែរ ហើយហៅវាទាំងអស់នៃព្រះ។ អ្នក មិនអាចលាយប្រេងនិងទឹកបានទេ វានឹងមិនលាយ។

120 ពួកគេជាអ្នកគង្វាលទាំងអស់នេះ ពួកគេបានដឹងថាចៀមអស់សង្ឃឹមដោយ គ្មានអ្នកគង្វាល។ ហើយពួកគេជាអ្នកគង្វាល ហើយដឹងថាគាត់ត្រូវតែត្រូវបាន ដឹកនាំ។

121 គួរឲ្យអាណិតណាស់ដែលឃើញ ថ្ងៃនេះ ដែលពួកគេព្យាយាមផ្តល់ចំណី ចៀម។ ប៉ុន្តែចៀមនឹងមិនស៊ីវាទេ។ អត់ទេ បាទ! ឃើញទេ ពួកគេកំពុងព្យាយាម ផ្តល់ចំណីចៀម នៅទីនោះ នៅឯជម្រាល។ ហើយនៅពេលដែលព្រះបន្ទូលបាន មក ពួកគេត្រូវបានប្រើដើម្បីការធ្លាក់ចុះ ពួកគេមិនស្គាល់ព្រះបន្ទូល។ ហើយ នោះជាអ្វីដែលមាននៅថ្ងៃនេះ នៅពេលដែលរឿងដដែលនេះបានបញ្ជាក់និង បង្ហាញថាព្រះនឹងធ្វើរឿងខ្លះ។ បន្ទាប់មកពួកគេជំពប់ និងស៊ីចំណី រហូតដល់អ្នក... មែនហើយ គ្មានការនិយាយអីជាមួយពួកគេទេ ពួកគេគ្រាន់តែមិនស្គាល់វា នោះ ហើយជាអ្វីទាំងអស់។ ជាឆ្នៃ... ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ដូចជាឆ្នៃត្រឡប់ទៅរកកំអូត របស់វារិញ ហើយជ្រូកទៅនឿលកក់ ក៏ធ្វើដូច្នោះដែរ។”

122 ស្តាប់ព្រះបន្ទូល ហើយត្រលប់ទៅជញ្ជាំងចាស់ដដែល ហើយនិយាយថា “អា វាជាការនិយមជ្រុល។ កុំជឿរឿងបែបនេះ។”

123 ព្រះ...ចៀមធ្វើដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ ពួកគេត្រូវតែទុកចិត្តលើរបបអាហារ ព្រះបន្ទូល។ ពួកគេនឹងមិនទទួលយករបបអាហារផ្សេងទៀតទេ។ អ្នកមិនអាច ផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវរបបអាហារសាសនាដល់ចៀមពិតប្រាកដបានទេ។ អត់ទេ! អត់ទេ! អ្នកទៅប្រាប់ពួកគេថា “ឥឡូវនេះមើល យើងនឹងនៅជាមួយគ្នា។ ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវបានអធិស្ឋានថាយើងទាំងអស់គ្នាអាចរួម តែមួយ។” អ្នកទើបតែ បានឮរឿងដូចគ្នានៅតុកសុនកាលពីប៉ុន្មានថ្ងៃមុន ប៉ុន្តែវាជាការកុហក! ព្រះយេស៊ូវ មិនដែលអធិស្ឋាន...តើទ្រង់...តើអ្នកអាចធ្វើឱ្យព្រះបន្ទូលប្តោលទោសខ្លួនវាដោយ របៀបណា? បន្ទាប់មកព្រះមិនលើសពីមនុស្សផ្សេងទៀតទេ។

124 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “តើមនុស្សពីរនាក់អាចដើរជាមួយគ្នាបានយ៉ាងម៉េច បើមិនចុះសម្រុងគ្នា?” តើអ្នកនឹងយកមេតូឌីស្ទ បាទីស្ទ ព្រីសប៊ីធើរៀន និង កាតូលិក ហើយបោះវាទាំងអស់រួមគ្នានិងទៅជាមួយដោយរបៀបណា? អ្នក ប្រហែលជានៅក្រោមក្បាលរបស់មនុស្ស ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ដើម្បី ឱ្យពួកគេក្លាយជាតែមួយដូច—ដូចជាខ្ញុំនិងអ្នកគឺតែមួយ។” ឥឡូវនេះ ទ្រង់ចង់ឱ្យ យើងទាំងអស់គ្នាក្លាយជាតែមួយនៅក្នុងទ្រង់ដែលជាព្រះបន្ទូល! អាម៉ែន! នៅ ទីនោះគឺ “តែមួយជាមួយព្រះវរបិតា។” ហើយព្រះវរបិតាគឺជាព្រះរាជបុត្រា គឺ ដូចគ្នា។ ហើយវាជាព្រះបន្ទូលដូចគ្នា ព្រះបន្ទូលបានបើកសម្តែង បង្ហាញដោយខ្លួន វានៅថ្ងៃនេះ ដូចដែលវាបានធ្វើនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ដែលអ្នកអាចក្លាយជាម្នាក់។

125 សូមកត់សម្គាល់ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដូចដែលព្រះវរបិតាបានចាត់ខ្ញុំមក ដូច្នេះខ្ញុំចាត់អ្នកឱ្យទៅ។” ព្រះវរបិតាដែលបានចាត់ទ្រង់ បានចូលទៅក្នុងទ្រង់ដើម្បី បញ្ជាក់ព្រះបន្ទូល។ ហើយព្រះយេស៊ូវដែលដែលបញ្ជូនរាស្ត្ររបស់ទ្រង់ យាង ទៅក្នុងមនុស្សដែលទ្រង់ចាត់ ហើយនិយាយថា “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវធ្វើ ដែរ។” ប្រាកដណាស់ ទ្រង់បានអធិស្ឋានដើម្បីឱ្យយើងក្លាយជាតែមួយ ជាម្នាក់ ជាមួយទ្រង់ មិនមែនមួយជាមួយអង្គការទេ។ មិនមែនមួយជាមួយប្រព័ន្ធទេ ប៉ុន្តែ មួយជាមួយព្រះ។ ដ្បិតព្រះនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺតែមួយ ហើយព្រះយេស៊ូវ និងព្រះគឺតែមួយ ហើយអ្នកនិងខ្ញុំនិងព្រះបន្ទូលត្រូវតែតែមួយ។ ហ្នឹងហើយ។ យើង ត្រូវតែរួមគ្នាជាមួយព្រះបន្ទូល។ មិនមែនជាអ្វីដែលនរណាម្នាក់និយាយទេ នេះ មិនមែនជាការបកស្រាយឯកជនទេ។ យកវា អ្វីដែលវានិយាយ ហើយជឿវា ហើយ ព្រះនឹងបង្ហាញវា ហើយបញ្ជាក់ថាវាត្រឹមត្រូវ។ អ្នកគិតថាវាសម្រាប់តែពួកសិស្ស

តែប៉ុណ្ណោះ ចូរយកព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់សម្រាប់វា ទៅសាកល្បងវាម្តងហើយ មើល។ អ្នកនឹងដឹងថាវានឹងធ្វើការសម្រាប់អ្នកដូចដែលទ្រង់បានសន្យា។ បាទ មែនហើយ!

126 ពួកគេនឹងមិនបរិភោគអាហារទេ ពួកគេត្រូវតែមានរបបអាហារច្រៀម។ យ៉ូហាន១០ ប្រកាសថា “ច្រៀមរបស់ខ្ញុំស្គាល់សំឡេងរបស់ខ្ញុំ។” ហើយបើទ្រង់ជា ព្រះបន្ទូល តើទ្រង់មានសំឡេងបែបណា? “ច្រៀមរបស់ខ្ញុំស្គាល់សំឡេងរបស់ខ្ញុំ មនុស្សចម្លែកពួកគេនឹងមិនតាមទេ។” ឃើញទេ? ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “សំឡេងចម្លែកដែលគេមិនធ្វើតាម។” ដូច្នេះ ច្រៀមរបស់ទ្រង់មិនធ្វើតាមសំឡេង របស់ជនចម្លែកទេ។ ពួកគេនឹងមិនធ្វើតាមពួកគេទេ។

127 ហោរា អ្នកគង្វាល និងច្រៀមទាំងអស់ថ្លែងទីបន្ទាល់អំពីការមកដល់។

128 ឥឡូវនេះសូមមើលព្រះដែលមិនផ្លាស់ប្តូរនៅក្នុងដែនការដែលមិនផ្លាស់ ប្តូររបស់ទ្រង់នៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅថ្ងៃនេះ។ ឥឡូវនេះគ្រាន់តែគិតពីបើនាៈ ព្រះបន្ទូលដែលមិនផ្លាស់ប្តូរ។

129 ឥឡូវមើល! ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើម៉ូសេនឹងមកជាមួយសាររបស់លូអេ វានឹង មិនដំណើរការទេ។ ប្រសិនបើយ៉ូហានបាទីស្ទនឹងមកជាមួយសាររបស់លោក ម៉ូសេ វានឹងមិនដំណើរការទេ។ ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវនឹងមកជាមួយសាររបស់ ម៉ូសេឬលូអេ វានឹងមិនដំណើរការទេ។ ហើយវេសលីមកជាមួយសាររបស់លូធើ វានឹងមិនដំណើរការទេ។ ប្រសិនបើពេនទីកុស្តមកជាមួយសារវេសលី វានឹងមិន ដំណើរការទេ យើងទើបតែបានឮទីបន្ទាល់នោះ។ ឥឡូវនេះ ព្រះគ្រាន់តែបន្តធ្វើ ចលនា។ គ្រាន់តែមើលព្រះបន្ទូល អ្នកឃើញកន្លែងដែលយើងនៅ។

130 ដូច្នេះហេតុអ្វីបានជាការប្រកាសដំបូងរបស់អ្នកគង្វាលមិនគួរ... បើហោរា ទាំងនេះ មនុស្សអស្ចារ្យទាំងអស់នេះជាអ្នកគង្វាល ដូច្នេះហេតុអ្វីបានជាព្រះ (អង្គ ដែលមិនផ្លាស់ប្តូរ) ផ្លាស់ប្តូរវិធីសាស្ត្ររបស់ទ្រង់នៅទីនេះ ហើយនាំវាទៅខាង ទេវវិទូ? វាគឺជាអ្នកគង្វាល។ ការមកដល់នៃកូនច្រៀមដ៏ល្អឥតខ្ចោះ ដែលជាដង្វាយ លោះបាប គួរតែមកដល់អ្នកគង្វាល។

131 អ្នកគង្វាលស្គាល់ច្រៀមរបស់គាត់ប្រសើរជាងអ្នកផ្សេងទៀត។ គ្មាននរណា ម្នាក់ស្គាល់ច្រៀមដូចអ្នកគង្វាលទេ គាត់បានហ្វឹកហាត់វា។ ក៏ដឹងថាប្រភេទអាហារ អ្វីដែលពួកវានឹងស៊ី។ ពួកគេ...គាត់ដឹងពីអ្វីដែលច្រៀមនឹងស៊ី ហើយគាត់ស្គាល់

ចៀមរបស់គាត់ដោយអ្វីដែលពួកគេបរិភោគ។ នោះ...អ្នកនឹងឃើញចៀមមួយ
ចេញពីទ្រូង ហើយចាប់ផ្តើមស៊ីចំណី អ្នកនឹងនិយាយថា “យករបស់ស្តុយនោះ
ចេញ។” ឃើញទេ? ដូច្នេះ ព្រះដឹងថាត្រូវបញ្ជូនពួកគេទៅណា។

132 ឥឡូវនេះ ចូរយើងហៅម្នាក់ដែលជាហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យម្នាក់
របស់ព្រះយេហូវ៉ា ដើម្បីបញ្ជាក់ថាព្រះជាម្ចាស់គង់នៅក្នុងហោរាទាំងនេះនៅក្រោម
ស្បែកចៀម។ មើលឥឡូវនេះ។ យើងនឹងហៅម៉ូសេជាមុនសិន។ សូមក្រឡេក
មើលគាត់។ ព័ន្ធកិច្ចរបស់គាត់នឹងបង្ហាញយើងពីព្រះយេហូវ៉ានៅក្នុងហោរានិង
ជា-អ្នកគង្វាលរបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ យើងនឹងយកប្រហែលម្នាក់ ប្រសិនបើយើង
មានពេលប្រហែលដប់នាទីបន្ទាប់។ យើងនឹងយកពីក្នុងចំណោមពួកគេ ប៉ុន្តែ
ប្រហែលជាមួយនេះមិនអីទេ។

133 ម៉ូសេ ព្រះយេហូវ៉ាបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅទីនេះ នៅក្នុងហោរានិងជា-អ្នកគង្វាល
នេះ។ ទ្រង់ត្រូវបានផ្តល់អំណោយទានបីដើម្បីបង្ហាញពីការបម្រើរបស់គាត់និង
ការហៅទៅកាន់ពួកចាស់ទុំនៃអ៊ីស្រាអែល និងជាឃាំង។ សូមកត់សម្គាល់ហោរា
និងជា-អ្នកគង្វាលនេះឥឡូវនេះ។ ទ្រង់តែងតែប្រទានដល់ហោរារបស់ទ្រង់ ជាទី
សម្គាល់ដ៏អស្ចារ្យ ដើម្បីបង្ហាញថាវាជាព្រះនៅក្នុងពួកគេ ដ្បិតមិនមានវត្តមានរបស់
ព្រះដោយគ្មានការអស្ចារ្យកើតឡើងនោះទេ។ ព្រះយេហូវ៉ាមិនដែលចេញដោយ
គ្មានការអស្ចារ្យដើរតាមទ្រង់ទេ។ វាត្រូវតែមាន។ ដូច្នេះទ្រង់តែងតែបង្ហាញអង្គទ្រង់
ថាទ្រង់គង់នៅជាមួយហោរាទាំងនេះ ដោយបញ្ជាក់ពីអ្វីដែលពួកគេកំពុងទាយ
ប្រសិនបើវាស្របតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

134 ឥឡូវនេះ ទីមួយ—ទីសម្គាល់ដំបូងដែលទ្រង់បានប្រទានដល់...ហោរានិង
ជា-អ្នកគង្វាលនេះ (មើល) ធ្វើឱ្យដំបងរបស់គាត់ក្លាយទៅជាសត្វពស់។

135 ទីពីរ ដែរបស់គាត់ប្រែទៅជាជំងឺឃ្នង។

136 ទីបី ដើម្បីយកទឹកចេញពីទន្លេនីលនៅក្នុងប្រទេសអេហ្ស៊ីប ហើយប្រែទៅជា
ឈាម។

137 ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានប្រទានទីសម្គាល់បីដល់គាត់ដើម្បីបញ្ជាក់ដល់អេហ្ស៊ីប
និងអ៊ីស្រាអែលផងដែរ ថាគាត់គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

138 ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា លោកម៉ូសេបានហៅឲ្យមកបង្កើត! ហ្នឹងហើយ។ វិសយក

ខ្យាច់ហើយបោះវាទៅលើអាកាស ហើយនិយាយថា “ចូរឲ្យកើតមានចៃ” ហើយ ចៃក៏មក។ បាននិយាយថា “ចូរឲ្យមានសត្វរុយមក” ហើយសត្វរុយមក។ “ឲ្យ កង្កែបមក” ហើយកង្កែបក៏មក។ គាត់បាននាំចូលទៅក្នុងការបង្កើត! ឥឡូវនេះ មនុស្សមិនអាចបង្កើតបានទេ ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាមនុស្សចាប់ផ្តើមជាមួយទេ។ វា គឺជាព្រះយេស៊ូវនៅក្នុងហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលរបស់ទ្រង់! អាម៉ែន!

139 មើល! ទីសម្គាល់ទីបីដែលទ្រង់ប្រទានដល់គាត់មិនទាក់ទងនឹងការកាន់កាប់ របស់គាត់ទេ ក៏មិនទាក់ទងនឹងបុគ្គលរបស់គាត់ដែរ ទីសម្គាល់ទីបីរបស់គាត់។ សូមកត់សម្គាល់ ទីសម្គាល់ពីរដំបូងទាក់ទងនឹងគាត់ ខ្លួនគាត់ និងការកាន់កាប់ របស់គាត់។ ហើយពួកគេគឺជាទីសម្គាល់តែមួយគត់ដែលព្រះគម្ពីរចែងថា “មាន សំឡេង។” ទីសម្គាល់ផ្សេងទៀតមិនមានសំឡេងទេ។ ប៉ុន្តែទីសម្គាល់ពីរដែលត្រូវ បានផ្តល់ឱ្យពីបុគ្គលរបស់គាត់និងដល់ប្រជាជនរបស់គាត់មានសំឡេង។ ប៉ុន្តែទី សម្គាល់ទីបី ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ វាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ... ទីសម្គាល់ ទីសម្គាល់ ទីបី គឺជាទីសម្គាល់នៃសេចក្តីស្លាប់ ទឹកប្រៃទៅជាឈាម។ ប្រសិនបើ—បើអ្នក —ប្រសិនបើឈាមរបស់អ្នកប្រៃទៅជាទឹក នោះអ្នកនឹងស្លាប់។ ហើយកន្លែងដែល មានឈាម បង្ហូរឈាម គឺជាសញ្ញានៃការស្លាប់ ដូច្នោះគឺចំពោះជាងាន។ ទីបីគឺ ដើម្បីប្រក្លាយទឹកទន្លេនីលឱ្យទៅជាឈាម គឺដើម្បីបង្ហាញ—ដើម្បីបង្ហាញសារ របស់គាត់ទៅជាងានថាព្រះរបស់យើងគឺជាព្រះលើទន្លេនីល លើព្រះនៃទន្លេនីល។ ទ្រង់ជាព្រះលើអ្វីៗទាំងអស់ ហើយទ្រង់នឹងនាំសេចក្តីស្លាប់ដល់ប្រជាជាតិនោះ។ ហើយនោះជាទីសម្គាល់នៃឈាម។ អូ ខ្ញុំអើយ! ទីសម្គាល់ផ្ទាល់នៃការស្លាប់: គឺ ឈាម!

140 ប៉ុន្តែពីរនាក់ទៀតមានសំឡេងនៃទំនាយ។ (ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកកំពុង អានឥឡូវនេះ រវាងបន្ទាត់ អ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។) ប៉ុន្តែទីសម្គាល់ពីរផ្សេងទៀត មានសំឡេងនៃទំនាយដល់អ៊ីស្រាអែលអំពីអនាគតរបស់ពួកគេ។ (ឥឡូវនេះ សម្រាប់អ្នកដែលឡើងលើភ្នំកាលពីមិនយូរប៉ុន្មានទេ នៅពេលដែលថ្មត្រូវបានបោះ ឡើង។)

141 ឥឡូវនេះ ហើយទៅ... គាត់នឹងផ្លាស់ប្តូរធម្មជាតិ ដើម្បីធ្វើឱ្យវាដំណើរការ សម្រាប់ពួកគេ។ មើលបង្គោល មើលសត្វពស់ មើលសមុទ្រក្រហម និងអ្វីដែល ទ្រង់បានធ្វើ ឥឡូវនេះ។ សូមក្រឡេកមើលគង្វាលរបស់អ្នកគង្វាលនោះធ្វើផ្លូវ

សម្រាប់ពួកគេទៅ។ ដំបងនោះដែលនៅក្នុងដៃអ្នកគង្វាល ឆ្លងកាត់ទេវវិទ្យានិង អ្វីៗទាំងអស់ដែលបូជាចារ្យបាននិយាយ ហើយដំបងរបស់អ្នកគង្វាលនោះបាន នាំពួកគេឆ្លងកាត់អ្វីៗដែលមិនអាចទៅរួច (ចំពោះមនុស្ស)។ នៅពេលដែលជា ធានព្យាយាមគិតថា “ដំងើភ្នែកឡើងបាយបានផ្ទះឡើងនៅលើភ្នំ ហើយជះទឹក បន្ទាប់មកធ្វើឱ្យវាភ្លាយជាឈាម” បន្ទាប់មកព្រះបានបង្ហាញភ្លើងពីលើមេឃ។ ហើយ ទ្រង់បានឱ្យភ្លៀងធ្លាក់ពីលើមេឃ ហើយទ្រង់—ហើយទ្រង់បានបង្ហាញចែមកលើ ផែនដី និងអ្វីៗទាំងអស់។

142 តើទ្រង់បានធ្វើអ្វី? ដោយដំបងរបស់អ្នកគង្វាលនោះ មិនមែនជា—សៀវភៅ សិក្សា មិនមែនជាគំនិតរបស់សាសនាវិទូទេ ប៉ុន្តែជាដំបងអ្នកគង្វាល! យើង នឹងមកដល់វាក្នុងពេលបន្តិចទៀត ដំបងអ្នកគង្វាលមួយ ទ្រង់បានធ្វើវា។ មិនមែនជា—សៀវភៅអធិស្ឋានរបស់និកាយទេ ប៉ុន្តែជាដំបងអ្នកគង្វាល។ ដំបង របស់អ្នកគង្វាលដឹកនាំច្រៀមរបស់គាត់ រីកផ្លូវច្បាស់នៅពេលពួកគេឆ្ពោះទៅរក ព្រះបន្ទូលសន្យានៅក្នុងទឹកដី។ អ្វីដែលស្រស់ស្អាតនោះគឺនៅថ្ងៃនេះនៃដំបង អ្នកគង្វាល ថ្ងៃនេះ ដឹកនាំច្រៀមរបស់ទ្រង់ទៅកាន់ទឹកដីសន្យា រំលងទេវវិទ្យានិងអ្វី ៗផ្សេងទៀតនៃលោកិយនេះ និងរបស់នៃលោកិយ និងនិកាយ អ្វីគ្រប់យ៉ាង បើកផ្លូវ ហើយបង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ថាជាសេចក្តីពិត ដំបងអ្នកគង្វាលនឹងទៅមុខ។

143 ហើយសូមកត់សម្គាល់ ដំបងអ្នកគង្វាលដូចគ្នាដែលកំពុងដឹកនាំច្រៀម...តើ អ្នកជឿទេ? ទ្រង់ពិតជាបានដឹកនាំច្រៀម ទ្រង់បានបញ្ជូនពួកគេចេញពីអប្ស្រិប ជាមួយនឹងដំបងនោះនៅក្នុងដៃរបស់គាត់។ យើងអាចនិយាយបានច្រើនអំពី វា។ ប៉ុន្តែដើម្បីឈានដល់ចំណុចសំខាន់ គាត់បានដឹកនាំច្រៀមហើយបញ្ជូនការ ជំនុំជំរះលើការបដិសេធនា! ដំបងដូចគ្នាដែលក្លាយជាពរជ័យដល់មនុស្សម្នាក់ និង ក្លាយជាបណ្តាសាដល់អ្នកដទៃ។ ទឹកដូចគ្នា (នៃការអធិប្បាយរបស់ល្អាអេ) ដែល បានសង្គ្រោះគាត់ បានថ្កោលទោសលោកិយ។ ដំបងដូចគ្នាដែលនាំអ៊ីស្រាអែល ទៅកាន់ទឹកដីសន្យា បានថ្កោលទោសអ្នកដែលបដិសេធមិនធ្វើតាមហោរានិង ជា-អ្នកគង្វាល។ ត្រូវហើយ ក្លាយជាដំបងនៃការជំនុំជំរះ។

ធម្មជាតិ កត់សម្គាល់ពីរបៀបដែលព្រះមានបន្ទូលនៅក្នុងធម្មជាតិរបស់ទ្រង់។ ប្រសិនបើយើងគ្រាន់តែមានពេលវេលា។ ខ្ញុំបានសរសេរកំណត់ត្រាមួយនៅទី នោះ៖ ព្រះមានបន្ទូលនៅក្នុងធម្មជាតិរបស់ទ្រង់។ យើងមិនមានពេលវេលាដើម្បី

បញ្ជាក់វាទេ។

144 ប៉ុន្តែក្រោយមក បង្ហាញដោយសត្វពស់លង្ហិននៅលើក្រាលច្រៀមរបស់អ្នកគង្វាល (ដែលគាត់បានរុំពស់នេះនៅទីរហោស្ថាន) នេះនិយាយអំពីដង្វាយធួនពិតដែលមកសម្រាប់ជំងឺនិងអំពើបាប។

145 ដំបងនោះបានប្រែទៅជាសត្វពស់នៅចំពោះព្រះចៅជាធាន ហើយជាធានដែលបានព្យាយាមធ្វើត្រាប់តាមដោយគ្រូមន្តអាគម។ ហើយជាធានសម័យទំនើបសព្វថ្ងៃនេះ និងអ្នកធ្វើជា-ជឿ អ្នកក្លែងបន្លំខាងសាច់ឈាមនៃសារ ព្យាយាមធ្វើត្រាប់តាមរឿងដែលដោយមិនដឹងថាវាមកពីណា ហើយបោះវាទៅក្នុងនិកាយអ្វីមួយ នៅពេលដែលវារួចផុតពីវាដូចជាខ្យល់ត្រូវបានកត់ត្រា។ ប្រាកដណាស់! ប៉ុន្តែព្យាយាមធ្វើត្រាប់តាម ធ្វើត្រាប់តាម។

146 ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់ ដំបងអ្នកគង្វាលដូចគ្នានេះស៊ីពស់ផ្សេងទៀត។ តើពស់របស់ពួកគេនៅឯណា? ពួកវាជាកំណត់នៅលើឥដ្ឋ ហើយមានតែដំបងមួយប៉ុណ្ណោះដែលរើសឡើង។ “ទាំងផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹងរលាយបាត់ទៅ” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំនឹងមិនរលាយបាត់ឡើយ។” និយាយអំពីដង្វាយធួនពិតដែលមកសម្រាប់អំពើបាប។

147 ដូចគ្នានេះផងដែរ អនាគតរបស់អ៊ីស្រាអែលបានផ្តល់ជូន...ហើយនៅទីនោះដែលជាកន្លែងដែលខ្ញុំបាននិយាយអំពីអ៊ីស្រាអែល ឥឡូវនេះនាពេលអនាគត...នៅទីនោះពួកគេត្រូវបានរំដោះចេញពីទាសភាពនៃសេចក្តីស្លាប់ដោយហោរានិងជា-អ្នកគង្វាល។ ពួកគេត្រូវបាននាំចេញពីទាសភាពដោយហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលដែលមានដំបង។ ឃើញទេ? វាត្រូវបាននិយាយអំពីអ្នករំដោះនាពេលអនាគតរបស់អ៊ីស្រាអែល ពីសេចក្តីស្លាប់និងនរក ដោយហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលដែលយើងនឹងនិយាយ។

148 ឥឡូវនេះ ចំពោះអ្វីៗទាំងអស់...ដូចដែលយើងស្គាល់អ៊ីស្រាអែល មិនបានទទួលព្រះបន្ទូលរបស់ហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលទេ អ៊ីស្រាអែលទាំងអស់មិនបានទទួលវាទេ។ ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ ពួកគេបានត្អូញត្អែរ។ “អូ” នៅពេលដែលគាត់កំពុងសម្តែងការអស្ចារ្យ “គាត់គឺជាមិត្តដ៏អស្ចារ្យម្នាក់” ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាមកដល់សាររបស់គាត់ “នោះគឺខុសគ្នា។” ទីសម្គាល់ដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់កើតឡើងតាមសារដែលបានមកថ្មី។ យើងដឹងហើយ។ នៅទីរហោស្ថាន ពួកគេបានត្អូញត្អែរ

នៅទីរហោស្ថាន ហើយស្លាប់រាប់ពាន់នាក់។ និយាយឱ្យត្រង់ទៅ មានតែពីរនាក់ទេ ដែលធ្លាប់ឆ្លងកាត់ដែលបានសង្គ្រោះ ក្នុងចំណោមពីរលានកន្លះ ពីរក្នុងចំណោម ពីរលានកន្លះ។

149 អ្នកនិយាយថា “នោះ...តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះពួកគេ?” ពួកគេបាន បាត់បង់អស់កល្បជានិច្ច។

150 “ពួកគេទាំងអស់ឬ បងប្រុសប្រាណហាំ?” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ។

151 ពួកគេបាននិយាយថា “បុព្វបុរសរបស់យើងបរិភោគនំម៉ាណានៅវាល រហោស្ថាន ហើយពួកគេបានផឹកពីថ្ម។”

152 ហើយទ្រង់...ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ហើយពួកគេម្នាក់ៗបានស្លាប់” បែកចេញអស់កល្បជានិច្ច ឃើញទេ គ្រប់គ្នា។

153 ចំណាំ ពួកគេបានត្អូញត្អែរអំពីវិធីដែលព្រះបានប្រទាន គឺជាហេតុផល ដែលពួកគេស្លាប់។ (ឥឡូវនេះ ដោយប្រុងប្រយ័ត្ន កុំខកខានការកត់សម្គាល់ ពីរបីចុងក្រោយនេះ។) ពួកគេបានត្អូញត្អែរ! អ្វីដែលធ្វើឱ្យពួកគេស្លាប់នៅក្នុងទី រហោស្ថាន ពួកគេបានត្អូញត្អែរអំពីផ្លូវដែលព្រះបានប្រទាន ដោយសារបុរសម្នាក់ ហោរា ភាពជាអ្នកដឹកនាំរបស់មនុស្សម្នាក់។ ប្រាប់ខ្ញុំនូវពេលដែលព្រះធ្លាប់ប្រើ ក្រុមដើម្បីដឹកនាំ។ អ្នកនឹងមិនរកឃើញវានៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ។ បុរសម្នាក់ ពួកគេ... ព្រះបន្ទូលបានមកដល់លោកម៉ូសេ!

154 កូរ៉ា យើងទាំងអស់គ្នាដឹងថាគាត់—គាត់បានរួមគ្នាហើយត្អូញត្អែរអំពីព្រះ មិនមែនគ្រាន់តែធ្វើរឿងដូចនោះទេ ដើម្បីធ្វើឱ្យបុរសម្នាក់ជាមួយនឹងសារ។ គាត់ ថា “យើងទាំងអស់គ្នាបរិសុទ្ធ។ ហេតុអ្វីបានជាយើងមិនអាចមាននិកាយ? ហើយ ហេតុអ្វីបានជាយើងមិនអាច...រៀបចំនេះ ហើយធ្វើនេះ ហើយធ្វើនោះ?”

155 ព្រះបានប្រាប់ម៉ូសេថា “ញែកខ្លួនអ្នកចេញពីគាត់ ខ្ញុំមានវាគ្រប់គ្រាន់ហើយ។” ហើយសូមចាំថា យូដាសនិយាយរឿងដូចគ្នា នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ហ្នឹងហើយហើយ “ពួកគេបានវិនាសនៅក្នុងការនិយាយដូចញែកគ្នារបស់កូរ៉ា។” យើងក៏ដឹងពីអ្វីដែល បានកើតឡើងចំពោះកូរ៉ានិង—និងអ្នកផ្សេងទៀត។ ដែលបានសូរព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះនិងប្រាជ្ញារបស់ព្រះនៃការដឹកនាំរបស់មនុស្សតែម្នាក់ ពួកគេម្នាក់ៗត្រូវវិនាស។

156 ឥឡូវនេះ យើងនឹងកត់សម្គាល់ព្រះនៅក្នុងអ្នកហោរានិងជា-អ្នកគង្វាល

ដោយបង្ហាញផែនការអនាគតរបស់ទ្រង់នៅក្នុងសំឡេងទីសម្គាល់បន្ទាប់។
ឥឡូវនេះ មើល។ យើងឃើញវានៅទីនោះ ឥឡូវនេះសូមមើលវានៅក្នុងទីសម្គាល់
បន្ទាប់។

157 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ គាត់ត្រូវបានបញ្ជូនទៅបងប្អូនរបស់គាត់នៅក្នុង
ទាសភាព នៅក្រោមទាសភាព ជាមួយនឹងសារនៃការដោះ ជាមួយនឹងទីសម្គាល់
ដែលព្រះបានប្រទានដើម្បីបញ្ជាក់ពីការអះអាងរបស់ទ្រង់។ អ៊ីស្រាអែលបានទៅ
រកសាររបស់គាត់ ពួកគេជឿវាគ្រប់គ្នា ប៉ុន្តែនៅពេលល្ងាច...ពួកគេបានទៅរក
ការអស្ចារ្យរបស់គាត់ ប៉ុន្តែនៅពេលល្ងាចនៅពេលដែលពួកគេ...គាត់បានផ្តល់
សាររបស់គាត់ “វាខុសគ្នា។” ទាំងអស់ដែលមិនជឿថាសារនោះបានស្លាប់។
ហ្នឹងហើយ។ តើសារជាអ្វី? សារគឺជាការជំនុំជំរះដែលនឹងមកដល់។ នៅពេល
ល្ងាច ព្រះបានយាងចេញទៅតាមជំរុំអ៊ីស្រាអែល ដើម្បីស្វែងរកប្រជាជន បានជឿ
សាររបស់អ្នកហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលរបស់ទ្រង់ ហើយទាំងអស់គ្នាដែលមិនជឿវា
នឹងត្រូវវិនាស។

158 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ យើងនឹងនាំវាទៅអ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យនៅ
បន្តិចទៀត។ ឃើញទេ? សូមកត់សម្គាល់ពីព័ន្ធកិច្ចរបស់ហោរានិងជា-អ្នកគង្វាល
ដ៏អស្ចារ្យ។ ពីការអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ក្រុមជំនុំទាំងអស់បានបើក ហើយនឹងទទួល
ទ្រង់។ ពួកគេចង់ឱ្យអ្នកជំងឺបានជាសះស្បើយ។ ពួកគេចង់ធ្វើរឿងដ៏អស្ចារ្យ។
ប្រជាប្រិយភាពរបស់ទ្រង់គឺអស្ចារ្យណាស់។ ប៉ុន្តែពេលល្ងាចមកដល់ មួយថ្ងៃ
បន្ទាប់ពីទ្រង់បានប្រែទឹកឱ្យទៅជាស្រា ហើយបានប្រទាននំប៉័ងរាប់ពាន់ ហើយ
បានធ្វើការអស្ចារ្យ ទ្រង់ចាប់ផ្តើមអង្គុយហើយនិយាយជាមួយពួកគេ។ ហើយទ្រង់
មានបន្ទូលទៅពួកគេថា “ខ្ញុំនិងព្រះវរបិតាខ្ញុំគឺតែមួយ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកនិយាយ
ថា ‘សូមបង្ហាញព្រះវរបិតាឱ្យយើងឃើញ?’”

159 “អូ បងប្រុស! បុរសម្នាក់នេះធ្វើឱ្យខ្លួនឯងស្ទើរនឹងព្រះ?” នោះគឺច្រើនពេក
សម្រាប់ការគិតខាងសាសនារបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែវាគឺជាសេចក្តីពិត គឺទ្រង់មែន!
ឃើញទេ? ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេបានធ្វើ មនុស្សជាច្រើនមិនបានដើរតាមទ្រង់
ទេ។

160 បន្ទាប់មកទ្រង់បែរមក ហើយមានបន្ទូលថា “លើកលែងតែអ្នកបរិភោគ
សាច់ឈាមរបស់កូនមនុស្ស ហើយផឹកព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ អ្នកគ្មានជីវិត

នៅក្នុងអ្នកទេ?។

161 ឥឡូវនេះ តើអ្នកគិតថាមនុស្សឆ្លាតនិងមានបញ្ញានឹងគិតយ៉ាងណា? ខ្ញុំស្រមៃ ថាបូជាចារ្យដែលមានទ្រង់នៅក្នុងព្រះវិហារគឺ—ខ្មាស់អៀនណាស់—ដោយសារ ពួកគេមានទ្រង់នៅទីនោះ។ “ដើម្បីគិតថាមនុស្សនឹងក្រោកឈរហើយនិយាយ រឿងបែបនោះ លើកលែងតែអ្នករាល់គ្នាបរិភោគសាច់ឈាមខ្ញុំ ហើយផឹកឈាម របស់ខ្ញុំ។” បាននិយាយថា “នេះគឺជាបិសាចជញ្ជក់ឈាមមនុស្ស ឃើញទេ ‘ស៊ីសាច់ឈាមខ្ញុំហើយផឹក...’ ហេតុអ្វី គាត់ជាមនុស្សស៊ីសាច់។ អ្នកដែល មានគំនិតល្អនឹង...អ្នកនឹងគេចចេញពីភាពរង្វេងស្មារតីបែបនេះ។”

162 ទ្រង់មិនដែលពន្យល់វាទេ ទ្រង់គ្រាន់តែមានបន្ទូល! ទ្រង់បានធ្វើវាដើម្បីឲ្យ ពួកគេដំពប់ដួល ដើម្បីញែកចៀមរបស់ទ្រង់ចេញពីពពែ។ ទ្រង់បានធ្វើវាដើម្បីបោះ ពួកគេ។ ហើយបន្ទាប់មកគ្មាននរណាម្នាក់ចង់សហការជាមួយទ្រង់ទេ។ ពួកគេ មិនមានកិច្ចសហការតាំងពីពេលនោះមក។ ឃើញទេ?

163 សូមកត់សម្គាល់ នៅពេលល្ងាច ព្រះបានចេញទៅក្រៅជុំ ហើយបានឃើញ អ្នកដែលជឿ។ ហើយទ្រង់បានធ្វើដូចគ្នានៅក្នុងថ្ងៃនៃអ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ។ សូមកត់សម្គាល់ពីព័ន្ធកិច្ចរបស់ហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ ប៉ុន្តែសូម កត់សម្គាល់នេះ ដល់អ្នកជឿនៃសាររបស់ទ្រង់ ប៉ុន្តែមិនមែន...សារល្ងាចនេះ ពួកគេ នឹងមិនជឿទេ។ ពួកគេនឹងមិនជឿថាទ្រង់ជាព្រះទេ។ ពួកគេចង់ធ្វើឱ្យទ្រង់ក្លាយជា បុរសល្អ។ ពួកគេចង់ធ្វើឱ្យទ្រង់ក្លាយជាហោរា។ ទ្រង់ជាមនុស្សល្អ ហើយទ្រង់ជា ហោរា ប៉ុន្តែទ្រង់គឺលើសពីនោះ។ នោះជាការបង្រៀនធម្មតានៅថ្ងៃនេះថា “ទ្រង់ គ្រាន់តែជាមនុស្សល្អ ទ្រង់ជាហោរា។” ទ្រង់មិនលើសពីអេម៉ាញូអែលទេ! ទ្រង់គឺជា ព្រះដែលបានបង្ហាញនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ ធ្វើឱ្យទ្រង់ និងព្រះវរបិតាតែមួយ។ នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់អាចជា។

164 សាការី ១៤:៧ ខ្ញុំអាចនិយាយការនេះ និយាយអំពីពន្លឺពេលល្ងាច និង សារម្តងទៀតនៅពេលបញ្ចប់។ តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ? មនុស្សជាច្រើន បានដើរតាមលោកម៉ូសេ បានឃើញបង្គោលភ្លើងដែលសម្គាល់គាត់នៅលើភ្នំស៊ី ណាយ។ គាត់បានថ្លែងទីបន្ទាល់អំពីបង្គោលភ្លើងនេះនៅក្នុងគុម្ពោត ហើយបាន ប្រាប់នូវគាត់សារនេះ ពួកគេជាច្រើនមិនជឿទេ។ ប៉ុន្តែអស់អ្នកដែលដើរតាមគាត់ ចេញពីស្រុកអេស៊ីប (ចេញពីលោកិយ ហើយឆ្លងកាត់សមុទ្រព្រែកចេញ ហើយ

បានចូលទៅក្នុងទីរហោស្ថាន) បានឃើញបង្គោលភ្លើងដដែល (ដែលគាត់បាននិយាយ) បង្ហាញថាហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលនោះជាអ្នកគង្វាលច្រើម។ ពួកគេបានឃើញវា ហើយពួកគេជាច្រើននៅតែមិនជឿបន្ទាប់ពីពួកគេបានឃើញវា។

165 សូមកត់សម្គាល់ពីរបៀប ជាថ្មីម្តងទៀត ព្រះមិនដែលផ្លាស់ប្តូរ ជាហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ បានយកអ្នកដែលស្នាក់នៅជាមួយទ្រង់និងជាមួយព័ន្ធកិច្ចរបស់ទ្រង់ទៅភ្នំអូលីវ ហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ ម្នាក់ដែលយើងកំពុងនិយាយ គឺព្រះយេស៊ូវ។ [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដ។]...?...ហើយបានឮព្រះវរបិតា (បង្គោលភ្លើងដូចគ្នា) បើកសម្តែងទ្រង់ ដែលបានបើកសម្តែងលោកម៉ូសេ។

166 ព្រះដដែលដែលម៉ូសេបាននិយាយ មកលើលោកម៉ូសេ ហើយបានបង្ហាញដោយបង្គោលភ្លើងថាទ្រង់គឺជាព្រះយេស៊ូវដែលដឹកនាំម៉ូសេ។ ព្រះគង់នៅក្នុងហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលរបស់ទ្រង់។

167 នៅទីនេះទ្រង់យកហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលម្នាក់ទៀត ជាហោរាដ៏អស្ចារ្យច្រើមពិត ព្រះយេស៊ូវ ហើយជ្រើសរើសមនុស្សបីនាក់ ហើយយកពួកគេឡើងលើកំពូលភ្នំអូលីវ ហើយនៅទីនោះបានបង្ហាញពីភាពត្រឹមត្រូវនៃព្រះយេស៊ូវ។ ហើយថែមទាំងបានផ្លាស់ប្តូរអង្គទ្រង់ពីមនុស្សផ្សេងទៀតទាំងអស់ថា “នេះជាកូនស្នូនភ្នំជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ចូរស្តាប់ទ្រង់!” ហើយពេលគេក្រឡេកមើលទៅ ឃើញថាគ្មានអ្នកណាប្រាសពីព្រះយេស៊ូវឡើយ។ ហ្នឹងហើយ។ ទ្រង់គឺជាម្នាក់។ ឥឡូវនេះ វាដោះស្រាយវា តាមដែលខ្ញុំបារម្ភ។ ឃើញទេ?

168 [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដ។]...?...[កន្លែងទទេនៅលើកាសែត។]...?...មុខ។ ម៉ូសេនៅក្នុងវត្តមានរបស់សេគីណានៅលើភ្នំស៊ីណាយ។ វាបានផ្លាស់ប្តូរមុខរបស់គាត់។ ពេលគាត់ចុះមក គាត់ត្រូវតែ—ដាក់ស្បែកមុខរបស់គាត់ ហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលម៉ូសេ ដែលព្រះយេស៊ូវគង់នៅក្នុងចំណែកមួយ គ្រាន់តែជាចំណែកមួយ មុខរបស់គាត់។ គាត់មានព្រះបន្ទូលនៅក្នុងមាត់របស់គាត់។

169 ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់នៅពេលដែលអ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យគឺនៅក្នុងវត្តមានរបស់សេគីណា។ តើវាបានធ្វើអ្វី? វាបានផ្លាស់ប្តូរព្រះភក្ត្រទ្រង់ទាំងមូល។ ទ្រង់មិនមែនគ្រាន់តែជាផ្នែកនៃព្រះទេ ទ្រង់គឺជាព្រះទាំងអស់! ទ្រង់គឺអម៉ាញូអែល។

ហេតុអ្វីបានជាវាត្រូវតែជាអ្នកគង្វាល?

170 មើល! ឃើញទេ ឥឡូវនេះ ព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដាបានល្អាត...បង្ហាញអង្គទ្រង់នៅក្នុង ម៉ូសេជាហោរានិងជា-អ្នកគង្វាល។ សូមមើលពីរបៀបដែលព្រះបានបើកសម្តែងអង្គទ្រង់ឱ្យស្គាល់។ (នេះគឺជាការកត់សម្គាល់ចុងក្រោយរបស់ខ្ញុំ។) ឃើញគាត់ ឈរចាក់ប្រេងតាំងនៅមុខបង្គោលភ្លើង! គ្មាននរណាម្នាក់នៅលើភ្នំក្រៅពីម៉ូសេនិងព្រះយេហូវ៉ាទេ។ អាម៉ែន! អាម៉ែនមានន័យថា “ដូច្នោះមែនហើយ។”

171 មើល! “ដាក់ដៃរបស់អ្នកនៅក្នុងទ្រូងរបស់អ្នក!” ប៉ុន្តែ មើលទីសម្គាល់ទីពីរនេះដោយសំឡេង។ “ដាក់ដៃរបស់អ្នកចូលទៅក្នុងទ្រូង។” យើងគ្មានហេតុផលដើម្បីជឿថាលោកម៉ូសេប្រើដៃឆ្វេងទេ ដូច្នោះគាត់ត្រូវតែដាក់ដៃស្តាំរបស់គាត់នៅក្នុងទ្រូងរបស់គាត់ ព្រោះមនុស្សភាគច្រើនប្រើដៃស្តាំ។ គាត់ដាក់ដៃស្តាំរបស់គាត់...ឥឡូវមើល! តើរូបភាពដែលយើងឃើញនៅទីនេះ អំពីព្រះយេហូវ៉ានៅក្នុងម៉ូសេជាហោរានិងជា-អ្នកគង្វាល! ម៉ូសេតំណាងឱ្យព្រះ ព្រោះព្រះគង់នៅក្នុងលោកម៉ូសេ។ មើលគាត់ដាក់... “ដៃនៅក្នុងទ្រូងរបស់អ្នក។” ជាទីសម្គាល់អ្វី!

172 ឥឡូវនេះ គាត់ឈរ ដាក់ដៃស្តាំលើទ្រូងរបស់គាត់ (ឈរវែបវនះ) កន្លែងដែលអាថ៌កំបាំងនៃការប្រោសលោះត្រូវបានលាក់តាំងពីកំណើតពិភពលោក។ នេះជាមូលហេតុដែលអ្នកគង្វាល។ ព្រះយេស៊ូវគឺជាដៃស្តាំរបស់ព្រះ យើងទាំងអស់គ្នាដឹង។ មានម៉ូសេបង្ហាញពីទ្រង់យ៉ាងពិតប្រាកដ។ ទ្រង់បានរក្សាអាថ៌កំបាំងនៃព្រះវរបិតា ហើយបានបង្ហាញវាដល់យើង។ សូមកត់សម្គាល់ មើលគាត់ទាញចេញពីទ្រូង ដៃស្តាំរបស់គាត់កើតពេញដោយជំងឺឃ្នង។ បានបង្ហាញអ្វីដែលព្រះនឹងធ្វើដោយដៃស្តាំរបស់ទ្រង់។ សូមកត់សម្គាល់ ជំងឺឃ្នងគ្មានការព្យាបាលទេ។ សូមកត់សម្គាល់ ជាថ្មីម្តងទៀត វាមិនមែនគ្រាន់តែជាជំងឺឃ្នងធម្មតាប៉ុណ្ណោះទេ វាស្ថិតនៅក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយរបស់វា ពណ៌សដូចព្រិល ដែររបស់គាត់ត្រូវបានកើតពេញដោយរបស់ដ៏អាក្រក់មួយ។ តើលោកម៉ូសេត្រូវមានអារម្មណ៍យ៉ាងណាពេលគាត់ទាញដៃស្តាំរបស់គាត់ចេញពីបេះដូងរបស់គាត់ ចេញពីទ្រូងរបស់គាត់ ហើយដៃរបស់គាត់ត្រូវបានកើតពេញដោយជំងឺឃ្នង! ធាតុឃ្នងជានិមិត្តរូបនៃអំពើបាប មិនអាចព្យាបាលបាន និងជាពិសេសនៅដំណាក់កាលចុងក្រោយរបស់វា។

173 ហើយបងប្អូនអើយ នោះហើយជាកន្លែងនៃលោកិយគឺនៅពេលដែលព្រះបានទាញដៃស្តាំរបស់ទ្រង់ចេញពីទ្រូងរបស់ទ្រង់! ពិភពលោកត្រូវបានសម្លាប់ដោយ

ជំងឺឃ្លាំង ហើយគ្មានការព្យាបាលទាល់តែសោះ។ យប់នេះក៏ដូចគ្នាដែរ ព្រោះពួកគេមិនទទួលបានសំណង។ សំណងនេះត្រូវបានធ្វើឡើងនៅកាលវារី ប៉ុន្តែមនុស្សចង់យកវេជ្ជបញ្ជាដែលមនុស្សធ្វើ ជំនួសវេជ្ជបញ្ជារបស់ព្រះសម្រាប់អំពើបាប។

174 ចំណាំ វាមិនដែលមកបន្តិចម្តងៗដូចជំងឺឃ្លាំងទេ ប៉ុន្តែទាំងអស់ក្នុងពេលតែមួយ! ពេលគាត់ទាញដៃ វាត្រូវបានវាយ វាពោរពេញដោយធាតុឃ្លាំង។ ចំណាំអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ អ្នកនឹងមិនរស់ត្រឡប់ទៅក្នុងអំពើបាបទេ ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃដែលអ្នកបរិភោគវា នោះថ្ងៃនោះអ្នកនឹងស្លាប់។” ហើយនោះជាពិត “ថ្ងៃដែលអ្នកបរិភោគវា។”

175 សូមកត់សម្គាល់ វាគឺជាហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលដែលបានវាយប្រហារខ្លួនឯង។ គាត់បានទទួលតាមបញ្ញត្តិរបស់ព្រះ ហើយដាក់ដៃរបស់គាត់ចូលទៅក្នុងទ្រូងរបស់គាត់ ហើយទាញវាចេញកើតពេញដោយជំងឺឃ្លាំង។ ហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលបានធ្វើដោយខ្លួនឯង។ ហើយហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យព្រះយេស៊ូវបានធ្វើវាដោយខ្លួនឯង “ខ្ញុំលះបង់ជីវិតរបស់ខ្ញុំចុះ គ្មានអ្នកណាមករកវាពីខ្ញុំទេ។” ទ្រង់គឺជាអ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ ជាហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ “គ្មានអ្នកណាមករកវាពីខ្ញុំទេ ខ្ញុំធ្វើវាដោយខ្លួនឯង។” សូមកត់សម្គាល់ថាវាមិនបានមកជាបណ្តើរៗទេ វាមកក្នុងមួយនាទី។ អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ អង្គទ្រង់ផ្ទាល់ បានយកកំហុសរបស់យើងហើយផ្ទុកលើខ្លួនឯង យកអំពើបាបរបស់យើងហើយដាក់លើអង្គទ្រង់។ កុំឆ្ងល់ថាវាបានសរសេរថា:

ថ្ងៃកណ្តាលនិងមេឃងងឹត
ព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំបានឱនក្បាលហើយសុគត
រាំងននបើកបង្ហាញផ្លូវ
ទៅភាពរីករាយនៃស្ថានសួគ៌និងថ្ងៃគ្មានទីបញ្ចប់។

176 អាថ៌កំបាំងនោះបានស្ថិតនៅក្នុងទ្រូងរបស់ព្រះជាច្រើនឆ្នាំមកនេះ គ្របដណ្តប់ដោយព្រះហស្តស្តាំរបស់ទ្រង់ គឺព្រះយេស៊ូវ។ អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យបានយកកំហុសមកលើខ្លួនយើងសម្រាប់យើង។ អេសាយ ៥៣:៦ បាននិយាយថា “ទ្រង់បានរងរលូសដោយសារអំពើលែងរបស់យើង។ ទ្រង់មានស្នាមជាំដោយសារអំពើទុច្ចរិតរបស់យើង។ ការប្រៀនប្រដៅនៃសន្តិភាពរបស់យើងគឺនៅលើទ្រង់។ ហើយជាមួយនឹងស្នាមរលូសរបស់ទ្រង់ យើងបានជាសះស្បើយ។” អាថ៌កំបាំងនៃការ

ព្យាបាលរបស់ព្រះបានដាក់នៅក្នុងទ្រូងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ឬព្រះ ទ្រូងនៅ ខាងស្តាំព្រះហស្តរបស់ព្រះ នោះជាច្រើនតែមួយគត់ដែលកាន់អាថ៌កំបាំងនៅក្នុង ទ្រូងរបស់ទ្រូង។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលស្រមោលរបស់វាត្រូវតែជាច្រើន ជានិច្ច! ទីមួយគឺជាច្រើន ចុងក្រោយគឺច្រើន។ នោះហើយជាមូលហេតុដែល វាត្រូវមករកអ្នកគង្វាល ដើម្បីដឹងពីរបៀបថែរក្សាច្រើនរបស់គាត់។ អ្នកយល់វា បានទេ? សូមកត់សម្គាល់ “ទ្រូងបានរងរបួសដោយសារអំពើវិន័យរបស់យើង ស្នាមជាំដោយសារអំពើទុច្ចរិតរបស់យើង ការប្រៀនប្រដៅនៃសន្តិភាពរបស់យើង លើទ្រូង។”

177 ចំណាំ វាបានមកយ៉ាងលឿន ហើយវាបានចាកចេញយ៉ាងលឿន មិនយូរ ប៉ុន្មានដែលវាត្រូវបានទាញចេញពីទ្រូងជាលើកទីពីរ។ ជំងឺដ៏សាហាវបានបាត់ ទៅហើយ នៅពេលដែលគាត់បានគូរវាជាលើកទីពីរ។ ហើយនៅពេលដែល អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ ច្រើន-ហោរា នៅពេលដែលទ្រូងមានបន្ទូល...នៅលើ ឈើឆ្កាងកាលវារី នៅពេលដែលទ្រូងបានបង់ថ្លៃលោះនៃអំពើបាបសម្រាប់យើង ទាំងអស់គ្នា ទ្រូងមានបន្ទូលថា “វាចប់ហើយ។” អំពើបាបត្រូវបានបញ្ចប់ ការ ពិន័យត្រូវបានបង់ បំណុលត្រូវបានដោះស្រាយ! វាមិនចំណាយពេលមួយឆ្នាំទេ ឬ ទីបំផុតបានចូលមកក្នុងថ្ងៃនៃអ្នកកំណែទម្រង់ផ្សេងទៀតឬអ្វីមួយ វាត្រូវបានបញ្ចប់ នៅពេលនោះ!

178 អំពើបាបបានមកដល់មួយភ្លែត ដោយការរលងច្បាប់របស់ព្រះ ដោយបំបែក ព្រះបន្ទូលតែមួយ។ យប់នេះ បងប្អូនអើយ ព្រលឹងរបស់អ្នកនៅលើនរកនៅលើ ច្រវាក់។ ហើយច្រវាក់នោះមិនមែនជាការបង្រៀនទេវវិទ្យាមួយចំនួនទេ ច្រវាក់នោះ មិនមែនជានិកាយមួយចំនួនឬជំនឿមួយចំនួនដែលអ្នកកំពុងរស់នៅទេ ច្រវាក់នោះ គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! ព្រះយេស៊ូវបានប្រទានដល់មនុស្សជាតិនូវព្រះបន្ទូល របស់ទ្រូងដើម្បីរស់នៅ ហើយអរវាគ្រាន់តែបំបែកតំណកូចមួយនៃវា។ ហើយ... ច្រវាក់ណាមួយមិនខ្លាំងជាងតំណខ្សោយបំផុតរបស់វាឡើយ។ នៅពេលដែលអ្នក យកព្រះបន្ទូលមួយចេញ...នោះគឺជាជំហ្នឹងនៃសៀវភៅ។

ព្រះយេស៊ូវបានយាងមកកណ្តាលសៀវភៅ ហើយមានបន្ទូលថា “មនុស្ស នឹងមិនរស់នៅដោយនំប៉័ងប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែដោយសារគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល ដែល ចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះ។” នោះគឺជាពាក់កណ្តាលនៃសៀវភៅ។

សៀវភៅចុងក្រោយ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលយកពាក្យមួយ (បកប្រែ ពាក្យមួយខុស) យកពាក្យមួយចេញពីទីនេះ ខ្ញុំនឹងយកចំណែករបស់គាត់ចេញពី សៀវភៅជីវិត។” អ្នកកំពុងឆ្លងកាត់នរក ដោយព្យួរនៅលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ កុំឲ្យនរណាម្នាក់ច្របាច់អ្វីមួយចូលទៅក្នុងអ្នក ដែលមិនមែនជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់!

179 អូ ខ្ញុំឃើញ...មែនហើយ ពួកគេនិយាយថា “ប្រាកដណាស់ អ្វីទាំងអស់ ដែលយើងបានធ្វើ។ អ្វីទាំងអស់ដែលយើងបានធ្វើ!” នោះហើយជាអ្វីដែលសម្តេច សង្ឃនិងពួកគេបានគិតនៅក្នុងថ្ងៃនៃអ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ។ នោះហើយជាអ្វីដែល អេវ៉ាបានគិត។ នោះជាអ្វីដែលសាតាំងបានប្រាប់នាង “ប្រាកដណាស់ព្រះនឹងមិន ធ្វើទេ។” ប៉ុន្តែទ្រង់បានធ្វើ ពីព្រោះទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ ហើយនោះជា មូលហេតុដែលទ្រង់នឹងធ្វើវាម្តងទៀតនៅថ្ងៃនេះ។

180 កុំឆ្ងល់ដូចដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដូចនៅក្នុងថ្ងៃរបស់លោកណូអេ ដែល ជាកន្លែងដែលព្រលឹងប្រាំបីត្រូវបានសង្គ្រោះដោយទឹក ដូច្នោះវានឹងមាននៅក្នុង ការយាងមករបស់កូនមនុស្ស។” ឃើញទេ តិចតួចណាស់ “ដ្បិតទ្វារគឺតូច ហើយផ្លូវដែលនាំទៅដល់ជីវិត ហើយមានមនុស្សតិចណាស់ដែលនឹងរកឃើញ វា។” ហ្នឹងហើយ។ “ព្រោះផ្លូវដ៏ធំទូលាយគឺជាផ្លូវដែលនាំទៅរកការបំផ្លិចបំផ្លាញ មនុស្សជាច្រើននឹងចូលទៅក្នុងនោះ។”

181 នៅពេលដែលអ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យត្រូវបានគេវាយ ហោរាចៀម-ដ៏អស្ចារ្យ នៅពេលដែលទ្រង់ត្រូវបានគេវាយនៅទីនោះ គាត់បាននិយាយថា “វាចប់ហើយ!” ហើយនៅនាទីនោះ ដរាបណាអ្នកគង្វាលនេះត្រូវបានគេវាយ វាចប់ហើយ។ អំពើបាបត្រូវបានដោះស្រាយ មិនមានអំពើបាបទៀតទេ។ ពួកគេស្អាត ការពិន័យ ត្រូវបានបង់។ អ្នកជឿដែលមានឈ្មោះត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងសៀវភៅជីវិត ដែល បានតម្រូវទុកជាមុនតាំងពីកំណើតពិភពលោក វាត្រូវបានបញ្ចប់នៅនាទីដែល ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថាវាត្រូវបានបញ្ចប់។ ទ្រង់ ដែលជាអ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ បានមករកចៀមរបស់ទ្រង់។ វាត្រូវបានបញ្ចប់ ដៃស្តាំរបស់ព្រះត្រូវបានទាញចេញពី ទ្រូងរបស់ទ្រង់ វាយ។ បន្ទាប់មកនៅថ្ងៃបុណ្យអ៊ីស្ទើរ ទ្រង់បានយកវាមកវិញ (អា ម៉ែន) បានលើកវាម្តងទៀតទៅកាន់ទ្រូងរបស់ទ្រង់ ហើយបានពង្រីកវាដល់អ្នកនិង ខ្ញុំ នៅក្នុងទម្រង់នៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដើម្បីលោះយើងត្រឡប់ទៅសួនដើមដែល

អំពើបាបបាននាំយើងពី។ អាថ៌កំបាំងលាក់កំបាំងនៃចិត្តដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ត្រូវបានបង្ហាញដោយហោរានិងជា-អ្នកគង្វាល។ វាត្រូវបានបង្ហាញដោយអ្នកគង្វាលហោរានិងជា-អ្នកគង្វាល។

182 កុំឆ្ងល់ថាភ្នំបានលោតហើយស្រែកនៅថ្ងៃនោះ។ កុំឆ្ងល់ថាព្រះអាទិត្យលាក់មុខហើយស្រែកដោយអំណរ។ កុំឆ្ងល់ថាធម្មជាតិទាំងអស់បានបាត់ ខ្យល់បានអង្រួនដើមឈើរហូតដល់ពួកគេញ្ជ័រហើយញ័រ ហើយរីករាយ ហើយលោត។ ពួកគេបានឃើញហោរានិងជា-អ្នកគង្វាល នៅលើភ្នំ ប្រោសលោះគ្រប់ឈ្មោះទាំងអស់នៅលើសៀវភៅជីវិត។ ហើយពួកគេបានឃើញថាធម្មជាតិរបស់ពួកគេត្រូវបានលោះ! ពួកគេបានស្រែកហើយលោត។ ហើយពិភពលោកបានចូលទៅក្នុងការញ្ជួយដី។ ហើយភ្នំក៏រលំ ហើយថ្មក៏រលំ។ ហើយព្រះអាទិត្យបានធ្លាក់ចុះ។ ហើយ—ហើយអ្វីៗបានកើតឡើង។ ដូចជាការប្រជុំណាមួយ នៅពេលដែលអ្នកគង្វាលបង្ហាញដល់អ្នកថា “វាចប់ហើយ!” នៅទីនោះ...

183 ខ្ញុំបានឃើញការលោតអក្ខរាវិរុទ្ធ និងអក្ខរាវិរុទ្ធរីករាយ ប៉ុន្តែគ្មាននរណាម្នាក់ឈឺចាប់ទេ។ ភ្នំបានហៀរចេញ ហើយពួកគេ...ព្រះអាទិត្យបានលិច ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងបានកើតឡើង ប៉ុន្តែមិនមានមនុស្សណាម្នាក់ឈឺចាប់ទេ។ ហើយខ្ញុំបានឃើញការប្រជុំដែលអំណាចរបស់ព្រះត្រូវបានបង្ហាញដល់មនុស្ស ថាពួកគេ “បានរួចពីលោកិយនិងអ្វីៗនៃលោកិយ” ហើយសេចក្តីអំណររបស់ព្រះអម្ចាស់បានពេញក្រុមជំនុំ។ ពួកគេបានឈរហើយស្រែកយំ ហើយស្រែកដល់កំពូលនៃសំឡេងរបស់ពួកគេ សម្រាប់សិរីល្អនៃព្រះ។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញអ្វីដែលមិនសណ្តាប់ធ្នាប់ទេ ពួកគេតែងតែត្រឹមត្រូវតាមលំដាប់ដោយ ដោយសារតែពួកគេបានទទួលស្គាល់ ឈ្មោះរបស់ពួកគេដែលត្រូវបានសរសេរនៅលើសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀមមុនកំណើតពិភពលោក។ ហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យបាននាំសារមកពួកគេ ហើយពួកគេត្រូវបានចែកចាយ ហោរានិងជា-អ្នកគង្វាល។ មិនថាអាណាចក្រខាងសាសនាផ្សេងទៀតនិយាយអំពីវាទេ ពួកគេបានដឹងពីអ្វីដែលបានកើតឡើង។ ដូចដែលអ្នកគង្វាលបានធ្វើនៅទីនោះ ពួកគេដឹងពីអ្វីដែលបានកើតឡើង។

184 គ្មាននរណាម្នាក់មានសិទ្ធិចូលទៅក្នុងតុដ៏ពិសិដ្ឋដើម្បីអធិប្បាយព្រះបន្ទូលឡើយ រហូតដល់គាត់បានធ្វើដូចលោកម៉ូសេបានធ្វើ ជួបជាមួយព្រះ ខ្លួន

គាត់ផ្ទាល់ លើហេតុផលដែលគ្មានអ្នកទេវវិទូណាអាចពន្យល់វាបាន។ ម៉ូសេ នៅទីនោះ! មិនថាអ្នកនាំសាររបស់អ៊ីស្រាអែលនិយាយយ៉ាងណាទេ “អូ វា មិនសមហេតុសមផលទេ អ្នកគ្រាន់តែស្រមៃថាអ្នកបានឃើញរឿងនេះ វា មិនសមហេតុសមផលទេ” អ្នកមិនអាចយកវាចេញពីគាត់បានទេ គាត់ដឹង! គាត់នៅទីនោះ! គាត់គឺជាម្នាក់ដែលវាបានកើតឡើង! ហើយគ្មានមនុស្សណា —សញ្ញាបត្រទេវវិទូឬសញ្ញាបត្របណ្ឌិតខ្លះមានសិទ្ធិនៅពីក្រោយវេទិកា ដើម្បី ទាមទារសាររបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ រហូតដល់គាត់បានជួបព្រះជាម្ចាស់ទល់មុខគ្នា ជាលើកដំបូងនៅក្នុងបង្គោលភ្លើង។ គាត់គ្មានសិទ្ធិហៅខ្លួនឯងថាជាអ្នកនាំសារទេ ព្រោះអ្នកទេវវិទូទាំងអស់នៅលើពិភពលោកមិនអាចពន្យល់ពីអ្នកបានទេ។ វាបាន កើតឡើងចំពោះអ្នក! អ្នកបាននៅទីនោះ អ្នកដឹងអំពីវា។ ខ្ញុំលឺពីអ្វីដែលអ្នកផ្សេង និយាយ ឬអាចនិយាយបានប៉ុណ្ណា “ថ្ងៃបានកន្លងផុតទៅ វាមិនដូច្នោះទេ” អ្នក...វា បានកើតឡើងចំពោះអ្នក ហើយវាយោងទៅតាមព្រះបន្ទូល។

185 បាទ នោះហើយជាមូលហេតុដែលម៉ូសេដឹងថាសំឡេងនេះបាននិយាយទៅ កាន់គាត់ គឺជាសំឡេងនៃព្រះបន្ទូល។ គាត់ដឹងថាព្រះបានប្រាប់អំប្រាហាំថា “ពូជ របស់អ្នកនឹងស្នាក់នៅរយៈពេលបួនរយឆ្នាំ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងអំដោះពួកគេ។” ហើយគាត់ បានដឹងថាបួនរយឆ្នាំបានមកដល់ហើយគាត់ត្រូវបានហៅឱ្យធ្វើវា។

186 បុរសនិងស្ត្រី ព្រះបានសន្យានៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះថាទ្រង់នឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណ របស់ទ្រង់លើមនុស្សទាំងអស់។ ទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹងបញ្ជូនពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយទ្រង់នឹងហៅកូនក្រមុំដោយគ្មានស្នាមឬ ជ្រួញ។ ទ្រង់បានសន្យាថានឹងធ្វើវា ទ្រង់នឹងធ្វើវា។ កុំស្តាប់អ្នកគង្វាលជួលទាំងនេះ ពួកគេនឹងនាំអ្នកឱ្យវង្វេង។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្នកគង្វាលដើម្បីចិញ្ចឹមអ្នកនូវ អាហារច្រៀមពីព្រះបន្ទូលនេះ។ វាតែងតែមកដោយអ្នកគង្វាល។ ទ្រង់ជាអ្នកគង្វាល របស់យើង។ ស្តាប់ទ្រង់ អ្នកគឺជាច្រៀមនៃក្រោលរបស់ទ្រង់ បើអ្នកមែន អ្នកពូ សំឡេងរបស់ទ្រង់។ មិនមែនជាអ្វីដែលនរណាម្នាក់និយាយទេ អ្នកពូអ្វីដែលទ្រង់ មានបន្ទូល។ សំឡេងចម្លែក អ្នកមិនដឹងអ្វីអំពីវាទេ។

187 អូ ខ្ញុំអើយ សូមស្តាប់ហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលដ៏ខ្លាំងក្លាម្តងទៀត បកស្រាយ និងណែនាំដល់ពួកគេ យ៉ូហាន (ពេលគាត់ឈរនៅទន្លេយ៉ាដាន់) មើលអ្វីដែល គាត់និយាយ (កំពុងឈរនៅទីនោះអធិប្បាយ) គាត់បាននិយាយថា “ពេលវេលា

នឹងមកដល់...”

188 សូមកត់សម្គាល់ យ៉ូហានជាកូនប្រុសរបស់បូជាចារ្យ។ ពួកគេតែងតែដើរតាម —បន្ទាត់របស់ឪពុករបស់ពួកគេ នោះជាវិធីដែលយើងទទួលបានឈ្មោះរបស់យើង។ អ្វីក៏ដោយដែលពួកគេបានធ្វើ ពួកគេបានហៅពួកគេ។ ហើយយ៉ូហានត្រូវបានគេសន្មត់ថាជាបូជាចារ្យដូចឪពុករបស់គាត់។

189 ហើយអ្នកដឹងទេ ម្តាយរបស់គាត់ នៅពេលដែលនាងមានផ្ទៃពោះ បន្ទាប់ពីទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានជួបសាការីឪពុករបស់គាត់ ហើយបានទៅផ្ទះអេលីសាបិត ហើយនាងមានអាយុប្រាំមួយខែរួចទៅហើយ...ដើម្បីក្លាយជាម្តាយ។ ប៉ុន្តែនាងមិនទាន់មានជីវិតនៅឡើយទេ នាងភ័យខ្លាចព្រោះទារកមិនទាន់រស់។ នោះជារឿងធម្មតា។

190 ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទេវតានៃព្រះអម្ចាស់បានលេចមកដំបូង ហើយប្រាប់នាងថានាងនឹង “នឹងមានកូន ដោយមិនបានរួមរស់ជាមួយបុរសណាទេ” ហើយប្រាប់នាងអំពីស្ថានភាពរបស់អេលីសាបិត។

191 នាងបានឡើងទៅលើភ្នំយូដា ដើម្បីប្រាប់អេលីសាបិត។ ហើយនៅពេលដែលនាងបានជួបអេលីសាបិត នាងបានប្រាប់នាងថានាង “នឹងក្លាយជាម្តាយ” ហើយនាងមិនអាចយល់វាបានទេ “គ្មានអ្នកណាស្គាល់ទេ?” ប៉ុន្តែនាងបាននិយាយថា “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានគ្របបាំងខ្ញុំ ហើយបាននិយាយថា របស់បរិសុទ្ធនេះនឹងកើតពីខ្ញុំ នឹងត្រូវបានគេហៅថា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ហើយខ្ញុំនឹងហៅព្រះនាមទ្រង់ថា ព្រះយេស៊ូវ” ហើយជាលើកដំបូងដែលព្រះនាមព្រះយេស៊ូវត្រូវបានគេនិយាយនៅក្នុងបបូរមាត់មនុស្ស ទារកតូចដែលបានស្លាប់នៅក្នុងផ្ទៃម្តាយរបស់វាលោតដោយអំណរហើយស្រែក ហើយលោតចូលក្នុងផ្ទៃម្តាយ ហើយវាមិនទាន់បានទទួលជីវិតនៅឡើយទេ។

192 ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានមានបន្ទូលជីវិតចូលទៅក្នុងទារកដែលស្លាប់។ តើគួរធ្វើអ្វីនៅក្នុងក្រុមជំនុំដែលអះអាងថាបានកើតជាថ្មី?

193 ហើយយើងទុកឲ្យជូរដូចជារដិបរដុប ហើយទុកឱ្យរឿងបែបនេះបន្ត។ ហើយខ្លាចក្នុងការលើកឡើងនិងថ្លែងទីបន្ទាល់ពីការជឿជាក់របស់អ្នក ហើយប្តោលទោសរឿងមិនសមហេតុសមផលទាំងអស់នេះ ធ្វើឱ្យព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ វាជាពេលវេលាបុណ្យណូអែល

សូមចេញពីសាន់តាកូសនិងរឿងទាំងនេះ ឆ្ងាយពីការមិនសមហេតុសមផលនៃការធ្វើពាណិជ្ជកម្មនោះ។ កន្លែងណាដែលអ្នកបានឮអំពីសាន់តាកូសនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ? វាជាទេវកថាប្រាំមួយ មិនមានអ្វីទាំងអស់ គ្មានរឿងបែបនេះទេ។ កុំបង្រៀនកូនរបស់អ្នកមិនសមហេតុសមផលបែបនេះ។ នៅពេលដែលថ្ងៃមួយអ្នកនឹងត្រូវប្រាប់គាត់ថាវាជារឿងខ្វាក់ទាំងអស់ បន្ទាប់មកអ្នកបានកុហកកូនរបស់អ្នក។ ហើយវានឹងប៉ះពាល់ដល់ទីបន្ទាល់របស់អ្នកអំពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ គាត់នឹងនិយាយថា “ប្រហែលជាវាដូចគ្នា។” សូមដាក់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាអ្នកគង្វាល-ហោរាដ៏អស្ចារ្យចូលទៅក្នុងបុណ្យណូអែលដែលជាកម្មសិទ្ធិ។

194 សូមកត់សម្គាល់ ស្តាប់ហោរានេះ គឺយ៉ូហាន ពេលគាត់ឈរនៅទីនោះ។ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងថាគាត់គឺជាហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យម្នាក់។ ឥឡូវនេះគាត់មានសារមួយ ទេវតាបានដឹងថាគាត់នឹងណែនាំព្រះយេស៊ូវ។

195 ឥឡូវនេះ គាត់មិនអាចទៅសិក្ខាសាលាមួយចំនួនបានទេ។ ពួកគេនិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្នកដឹងហើយថា វេជ្ជបណ្ឌិត ដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ គឺគ្រាន់តែជាបុរសដែលត្រូវជំនួសកន្លែងឥឡូវនេះ។ អ្នកត្រូវណែនាំគាត់។ ហើយអ្នកដឹងថាគ្រាន់តែ...” ឃើញទេ គាត់មិនអាចលាយបញ្ចូលគ្នាជាមួយមនុស្សបានទេ។

196 នៅអាយុប្រាំបួនឆ្នាំ យើងត្រូវបានគេប្រាប់ គាត់បានចូលទៅក្នុងទីរហោស្ថានដើម្បីរៀបចំនៅចំពោះព្រះ។ នោះហើយជាកន្លែងដែលអ្នកគង្វាលមក។ សូមកត់សម្គាល់សាររបស់គាត់មិនដូចអ្នកទេវវិទូទេ ជាមួយនឹងពាក្យ ដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួនធំនៃកម្រិតមួយចំនួន។ គាត់បាននិយាយថា “អូ ពូជពស់វែក។” ប្រាប់អ្នកកាន់សាសនាថា “អ្នកជាពស់។” នោះហើយជាអ្វីដែលគាត់បានឃើញនៅទីរហោស្ថាន គាត់បានឃើញពស់។ អ្វីដែលទាបបំផុតដែលគាត់អាចរកបានគឺពស់ ហើយគាត់បានហៅទៅពួកគេថាជាបូជាចារ្យ និងបព្វជិតនិងអ្នកទេវវិទូនៅថ្ងៃនោះ “ពស់មួយក្រុម!” បាននិយាយថា “តើអ្នកណាបានព្រមានអ្នកឱ្យរត់ពីសេចក្តីក្រោធដែលនឹងមកដល់? កុំចាប់ផ្តើមនិយាយថា យើងជាកម្មសិទ្ធិរបស់នេះ ហើយយើងជាកម្មសិទ្ធិរបស់នោះ” ដ្បិតខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថាព្រះអាចយកថ្មទាំងនេះបង្កើតកូនដល់អំប្រាហាំបាន។ ថ្ម អ្វីដែលគាត់បានឃើញនៅទីរហោស្ថាន។ “ក៏ដូចជា ពូថៅត្រូវបានគេដាក់នៅប្លូសនៃដើមឈើ។” នោះហើយជាអ្វីដែលគាត់បានឃើញ: ពស់ដើមឈើ ទីរហោស្ថាន។ ហើយ ឃើញទេ នោះគឺជាសាររបស់គាត់។ គាត់មិន

ស្គាល់ពាក្យអ្នកដ៏អស្ចារ្យរបស់បណ្ឌិតទេវភាពដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួន (អាចពន្យល់វាទាំងអស់) គាត់គ្រាន់តែអធិប្បាយយ៉ាងពិតប្រាកដពីបន្ទាត់នៃធម្មជាតិ។

197 នោះហើយជាអ្វីដែលយើងកំពុងបង្ហាញនៅទីនេះ: ដំបងគង្វាល អ្នកគង្វាល ចៀម ចៀម បន្ទាត់នៃធម្មជាតិ។

198 តើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់មានរឿងដ៏អស្ចារ្យដែលត្រូវធ្វើ គាត់គឺជាមនុស្សម្នាក់ដែលនឹងស្គាល់ព្រះមេស៊ី។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនិយាយថា ទ្រង់កំពុងឈរនៅទីនេះក្នុងចំណោមអ្នកឥឡូវនេះ។ ហើយអ្នកមិនស្គាល់ទ្រង់ទេ ព្រោះទ្រីស្តីរបស់អ្នកបានចងអ្នកយ៉ាងដូច្នោះ អ្នកមិនដឹងថាអ្នកនៅឯណាទេ។”

199 ថ្ងៃមួយព្រះយេស៊ូវយាងចេញមក គាត់បាននិយាយថា “មើលចុះ មានកូនចៀមនៃព្រះដែលដកអំពើបាបរបស់លោកិយចេញ។” កូនចៀម! ហាលេលូយ៉ា! ដង្ហាយធួនពិតប្រាកដ! មានអ្វីដែលចៀមទាំងអស់ចេញពីសួនច្បារអេដែនចុះក្រោមមានស្រមោល បុរសសាមញ្ញម្នាក់ដើរទៅទន្លេ។

200 ពួកគេបាននិយាយថា “យ៉ូហាន តើអ្នកដឹងវាដោយរបៀបណា? ខ្ញុំមិនបានឃើញរឿងមួយខុសគ្នាទេ។”

201 “ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមកត់ត្រា ខ្ញុំបានឃើញព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះយាងចុះមកដូចសត្វព្រាប ហើយមានសំឡេងមួយនិយាយថា ‘នេះជាកូនសួនភ្នំរបស់អញ ដែលអញពេញចិត្តនឹងរស់នៅ។’”

202 មើលសត្វព្រាបនិងកូនចៀម។ ឃើញទេ? បាទ។ ចុះបើវាបាន...ចុះបើវាជាអ្វីមួយ...ចុះបើវាជាចករឈរនៅទីនោះ? មែនហើយ កូនចៀមនោះមិនអាច... ឬសត្វព្រាបនោះ...ព្រះបានតំណាងអង្គទ្រង់ដោយសត្វព្រាប សត្វដែលស្ងួតបំផុតក្នុងចំណោមសត្វស្លាប់នៅស្ថានសួគ៌ ព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ដោយចៀម ដែលជាសត្វស្ងួតបំផុតក្នុងចំណោមសត្វទាំងអស់នៅលើផែនដី។ ឃើញទេ បក្សីស្អាតនៃស្ថានសួគ៌ មិនមែនជាសត្វក្អែកទេ មិនមែនជាសត្វត្នាតទេ ប៉ុន្តែជាសត្វព្រាប។ មិនមែនជាជ្រូកទេ ប៉ុន្តែជាកូនចៀម។ ធម្មជាតិផ្សេងទៀតនឹងមិនបញ្ចូលគ្នាទេ។

203 ហើយកត់សម្គាល់នៅពេលដែលសត្វព្រាបមកលើកូនចៀម វាបានដឹកនាំទ្រង់។ មិនមែនជាវិធីដែលទ្រង់ចង់ទេ ប៉ុន្តែជាវិធីដែលព្រះវរបិតានឹងដឹកនាំទ្រង់។ នោះជារបៀបដែលកូនចៀមពិតប្រាកដមានសព្វថ្ងៃនេះ។ អូចៀម

នៅ-បុណ្យណាដែល តើអ្នកមិនដឹងថាព្រះដឹកនាំដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេឬ?
នោះជាដំបងរបស់ទ្រង់។

204 ចំណាំ គ្មានអ្វីនឹងកើតឡើងទេ ប៉ុន្តែប៉ុណ្ណានបាននិយាយថា “ពួកគេដែល
នៅសល់មិនបានឃើញវាទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំកត់ត្រា ‘ខ្ញុំបានឃើញវា។’” ការណែនាំ: “មើល
កូនចៀមនៃព្រះដែលដកអំពើបាបរបស់លោកិយចេញ។”

205 ឥឡូវនេះខ្ញុំសូមណែនាំសារបុណ្យណាដែលរបស់ខ្ញុំ ហើយខណៈពេលដែល
ខ្ញុំកំពុងបិទឥឡូវនេះ៖ “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជា
រៀងរហូត។” វាជាកូនចៀមដូចគ្នា។ ទ្រង់គ្រាន់តែជាកូនចៀមនៅថ្ងៃនេះដូចទ្រង់
នៅពេលនោះ។ ទ្រង់នៅទីនេះច្រើនដូចទ្រង់នៅទីនោះ ដ្បិតព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺ
នៅដដែល។ “កន្លែងណាដែលមនុស្សប្រមូលផ្តុំគ្នាពីរប្រាំនាក់ក្នុងនាមខ្ញុំ នៅទីនោះ
ខ្ញុំនៅកណ្តាលពួកគេ។” នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ ទ្រង់មិនដែល
ផ្លាស់ប្តូរ ទ្រង់ជាព្រះជាព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរ នៅតែផ្តល់ឱ្យចៀម
របស់ទ្រង់ ហើយផ្តល់អាហារដល់ពួកគេដោយ-ហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលរបស់ទ្រង់
ជាអាហារចៀមរបស់ទ្រង់ជាមុនសិន។ មិនមែនចំពោះអ្នកទេវវិទូទេ ដល់ចៀមរបស់
ទ្រង់។

206 ពួកគេនឹងមិន...តើពួកគេផ្សេងទៀតអាចបរិភោគវាដោយរបៀបណា។ ប៉ុន្តែ
អ្នកប្រាជ្ញ...កត់សម្គាល់រឿងនេះ! ប៉ុន្តែអ្នកប្រាជ្ញ និងបញ្ញា ដែលបានទទួលការ
បណ្តុះបណ្តាលយ៉ាងល្អនៃលោកិយ នៅតែចង់និយាយថាមានសាន់តាកូស។
ហើយមានការប្រឌិតនិងរឿងគ្រប់ប្រភេទដែលពួកគេថ្វាយបង្គំ ព្រោះពួកគេនឹងមិន
ទទួលយកទ្រង់ ជាព្រះបន្ទូល ពីព្រោះនៅក្នុងនិកាយរបស់ពួកគេ វាមិនសមនឹង
រសជាតិរបស់ពួកគេ អ្នកគង្វាលជួលនៅសម័យនោះ។ អ្នកជួលមកពីសាសនា
ដែលនឹងចង់បង្រួបបង្រួមអ្នកនៅក្រោមពពែតែមួយ តើអ្នកមិនជឿទេ! ពួកគេនឹង
នាំអ្នកទៅកាន់កន្លែងសម្លាប់។ ស្តាប់អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យដែលបានកើតមួយ
ពាន់ប្រាំបួនរយឆ្នាំមុន ក្នុងខែនេះ។ ពេលខ្លះនៅខាងក្រៅ នៅក្នុងសាររបស់ទ្រង់
អ្នកគង្វាលពិតដែលដឹងពីរបៀបថែរក្សាចៀមមក។

207 ចំណាំ ពួកគេនៅតែចង់បានវា។ ពួកគេនឹងមិនទទួលយកវានៅថ្ងៃនេះទេ
ដូចគ្នានឹងពួកគេមិនបានធ្វើអញ្ចឹងដែរ ព្រោះវាមិនសមនឹងរសជាតិសាសនារបស់
ពួកគេ។ ពួកគេបង្វែរព្រះបន្ទូលនោះ ហើយធ្វើឱ្យវាសមនឹងអង្គការរបស់ពួកគេ

ហើយពួកគេនឹងមិនផ្សាយព្រះបន្ទូលទេ។ ពួកគេនឹងមិនផ្សាយទេ! ពួកគេនិយាយថា “មែនហើយ នោះគឺសម្រាប់សម័យនៃពួកសាវ័ក។ វាមិនមានន័យបែបនេះទេ។” វាមានន័យដូចអ្វីដែលវានិយាយ វាមិនត្រូវការនរណាម្នាក់ដើម្បី...?...បកស្រាយវាសម្រាប់ពួកគេ។

208 ឥឡូវនេះ: ចូរយើងនៅវេលានេះខិនក្បាលនិងដួងចិត្តរបស់យើងឆ្ពោះទៅរកដី ហើយប្រញាប់ទៅស្នូកសត្វ ដើម្បីមើលនិងទទួលពន្លឺដែលព្រះបន្ទូលនេះនាំមកដោយអ្នកគង្វាល: ហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់អ្នកយ៉ាងវែង។ ខ្ញុំប្រហែលជាមិនបានកំណត់ពាក្យរបស់ខ្ញុំដូចអ្នកបួសទេ ខ្ញុំមិនព្យាយាមធ្វើដូច្នោះទេ។ ខ្ញុំព្យាយាមនិយាយវាដូចដែលទ្រង់ប្រទានមកខ្ញុំ។

209 ប៉ុន្តែតើអ្នកឃើញទេថាហេតុអ្វីបានជាវាត្រូវតែជាអ្នកគង្វាល? អ្នកផ្សេងទៀតត្រូវបានបណ្តុះបណ្តាលក្នុងគំនិតផ្សេងទៀតរហូតដល់ពួកគេមិនទទួលបានវា។ ហើយសព្វថ្ងៃនេះយើងមានអ្នកត្រួតពិនិត្យគ្រប់ប្រភេទ មេស្រុក ប៊ីស្សុព បូជាចារ្យ ខាឌីណាល់ សម្តេចប៉ាប អ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងពិភពលោក ដើម្បីព្យាយាមដឹកនាំយើង។ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ប្រទានឲ្យយើងនូវអ្នកគង្វាលម្នាក់ ហើយអ្នកគង្វាលនោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

210 ស្តាប់ខ្ញុំឥឡូវនេះ។ “នៅពេលដែលទ្រង់...” (មិនមែនជាគំនិតទេ ទ្រង់គឺជាសព្វនាមផ្ទាល់ខ្លួន) “នៅពេលដែលទ្រង់ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមក (ព្រះវិញ្ញាណនៃសេចក្តីពិត) ទ្រង់នឹងបើកសម្តែងការទាំងនេះដល់អ្នកដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នក ហើយនឹងបង្ហាញអ្នកពីការដែលនឹងមកដល់។” នោះគឺជាអ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ នោះគឺជាអ្នកគង្វាលព្រះយេស៊ូវបានចាកចេញ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសរសេរព្រះគម្ពីរ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ “មនុស្សពីមុន ជំរុញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បានសរសេរព្រះបន្ទូល។” ឥឡូវនេះ តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចទាញអ្នកទៅរកគោលលទ្ធិបានទេ? តើវាអាចទាញ—ទាញអ្នកទៅរកអ្វីដែលព្រះបន្ទូលនេះមិនបាននិយាយទេ? ហេតុអ្វី វាមិនអាចទៅរួចទាំងស្រុងទេ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងជាមនុស្សកុហក បើទ្រង់មានបន្ទូលថា “នេះជាអ្វីដែលអ្នកគួរធ្វើ” ហើយបន្ទាប់មកបែរមកនិយាយថា “ទេ វាជាកំហុសមួយ ហើយអ្នកធ្វើអ្វីដែលក្រុមជំនុំនិយាយ។”

211 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកបានស្តាប់អ្វីមួយ អ្នកផ្សេងទៀតបានទាញអ្នកចេញពី ការពិត អ្នកគង្វាលពិតដែលនឹងនាំអ្នកទៅកាន់ព្រះបន្ទូល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយអ្នកមិនមានបទពិសោធន៍ ហើយមិនមានសាក្សីនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក ដែលដោយគ្មាន...

212 ព្រះគឺតែមួយ។ ព្រះគឺជាអង្គតែមួយគត់ដែលមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយ ទ្រង់គឺជាជីវិតអស់កល្ប។ ហើយអ្វីដែលមានការចាប់ផ្តើមមានទីបញ្ចប់។ ហើយ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែជាសមាជិកនៃក្រុមជំនុំ វាមានការចាប់ផ្តើម។ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូល របស់ព្រះគ្មានការចាប់ផ្តើមទេ ព្រះជាម្ចាស់ក៏គ្មាន...ហើយនៅពេលដែលអ្នក កើតមកពីព្រះ អ្នកបានកើតមកពីព្រះបន្ទូល បន្ទាប់មកអ្នកក្លាយជាកូនប្រុសរបស់ ព្រះ ហើយឈ្មោះរបស់អ្នកត្រូវបានដាក់នៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀមមុន កំណើតផែនដី។ ហើយអ្នក ពណ៌សកំណើតដែលអ្នកមាន ភ្នែកពណ៌ដែលអ្នកមាន កម្ពស់ដែលអ្នកស្ថិតនៅក្នុង ព្រះបានឃើញអ្នកមុនកំណើតផែនដី។ ហើយទ្រង់ បានឃើញអ្នក ជាមនុស្សដូចអ្នកដែរ។ ហើយទោះបីជាមានមួយលានឆ្នាំហើយក៏ ដោយ គ្មានអ្វីអាចរារាំងអ្នកពីការត្រលប់មកភាពល្អឥតខ្ចោះនោះទេ។ រូបភាពដែល ព្រះបានតែងតាំងសម្រាប់អ្នកនៅដើមដំបូង “ចៀមរបស់ខ្ញុំពួកសំឡេងរបស់ខ្ញុំ ពួកគេ នឹងមិនតាមសំឡេងចម្លែកទេ។”

213 ហើយប្រសិនបើអ្នកមិនបានទទួលយកជីវិតអស់កល្បនោះ នៅយប់នេះ ហើយអ្នកកំពុងមើល—រឿង—រឿងប្រឌិតរបស់ទារកតូចម្នាក់ដេកនៅក្នុង—ក្នុង —ស្លូកសត្វ និងក្រុមអ្នកប្រាជ្ញនៅជុំវិញ តើអ្នកមិនជឿរឿងបែបនេះទេ។ ហើយ ព្យាយាមគិតថា “មែនហើយ ខ្ញុំនឹងល្អ។ ហើយខ្ញុំនឹងធ្វើរឿងនេះ។ ហើយខ្ញុំនឹង ចូលរួមព្រះវិហារ។ ហើយនោះជាអ្វីដែលខ្ញុំត្រូវធ្វើ។” អ្នកបានបាត់បង់ហើយ។ បើ អ្នកមិនមានជីវិតអស់កល្ប តើអ្នកអាចរស់នៅជារៀងរហូតដោយរបៀបណា?

214 អ្នកអាចយកគ្រាប់ពោត ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវាល្អឥតខ្ចោះប៉ុណ្ណាទេ អ្នកអាច... វិទ្យាសាស្ត្របានបង្កើតមួយដែលអ្នកអាចកាត់វាចេញ: វាទទួលបានសំណើម ដូចគ្នា ប្រភេទបេះដូងដូចគ្នា សម្ភារៈដូចគ្នាដែលគ្រាប់ធញ្ញជាតិដែលដុះចេញពី វាលមាន រឿងដូចគ្នា។ អ្នកអាចដាក់វានៅក្នុងមន្ទីរពិសោធន៍ ហើយអ្នកមិនអាច ប្រាប់ពីមួយណាទៅមួយណាបានទេ: មួយនឹងបង្កើតជានំប៉័ងពោតល្អដូចនំប៉័ង ពោតមួយទៀត មួយទៀតនឹងធ្វើពោតដូចគ្នាដែរ។ ប៉ុន្តែវិធីតែមួយគត់ដែលអ្នក

អាចប្រាប់ពីពួកវាបាន គឺកប់ពួកវា។ របស់ដែលមនុស្សបានបង្កើត នៅទីនោះ វា
រលួយហើយវាមិនដែលកើតឡើងទេ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលព្រះបានបង្កើត មានមេធាវីត វា
រស់ឡើងវិញ។

215 អ្នកអាចយកតម្រាប់តាមគ្រីស្ទាន អ្នកអាចទៅព្រះវិហារដូចជាគ្រីស្ទាន អ្នក
អាចដាក់ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅលើសៀវភៅដូចជាគ្រីស្ទាន អ្នកអាចចូលរួមជាមួយ
និកាយដូចជាគ្រីស្ទាន នោះនឹងមិនអីទេ ប៉ុន្តែលុះត្រាតែជីវិតអស់កល្បជានិច្ច
នៅក្នុងអ្នកដែលអ្នកគង្វាលល្អបានប្រទានជីវិតរបស់ទ្រង់ដើម្បីបែក...នៅពេល
ដែលព្រះយាងចុះមកនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ទ្រង់បានយាងចុះមកក្នុងបាល់ភ្លើង
ដូចជាទ្រង់បានធ្វើនៅលើភ្នំសីណាយ ដូចជាទ្រង់បានធ្វើចំពោះអ្នកគង្វាលដំបូង
គឺលោកម៉ូសេ។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់យាងចុះមក ទ្រង់បានញែកអង្គទ្រង់
ចេញជាភាសាដទៃនៃភ្លើងដែលដាក់លើពួកគេម្នាក់ៗ ព្រះបានញែកអង្គទ្រង់ចូល
ទៅក្នុងវាស្រូវរបស់ទ្រង់។ ហើយលើកលែងតែអ្នកបានទទួលអ្វីដែល...ពេត្រុសបាន
និយាយថា “វាគឺសម្រាប់អ្នកនិងកូនរបស់អ្នកចំពោះពួកគេពីចម្ងាយ។”

216 មិត្តអើយ កុំស្តាប់ទេវកថាទេវវិទ្យាណាមួយ អ្នកបានកើតជាថ្មី។ ហើយ
នៅពេលដែលអ្នកមាន ព្រះវិញ្ញាណដែលនៅក្នុងអ្នកគឺជាផ្នែកនៃព្រះ ហើយ
ជាសាក្សីចំពោះគ្រប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជា “សេចក្តីពិត។” បើអ្នកមិនទាន់
មានបទពិសោធន៍នោះ សូមឲ្យយើងប្រញាប់ទៅស្នូក ព្រះបន្ទូល។ ចូរប្រញាប់
ទៅព្រះគម្ពីរ ឆ្ងាយពីព្រះវិហារដែលតុបតែងតាមទ្រឹស្តីទាំងនេះ ទៅកាន់ស្នូកសត្វ
ពិតប្រាកដ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាកន្លែងដែលព្រះមេស៊ីត្រូវបានគេស្គាល់។

ដោយឱនក្បាលចុះ ចូរយើងអធិស្ឋាន។

217 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ នោះជាអ្វីទាំងអស់ដែលខ្ញុំដឹងដើម្បីនិយាយនៅពេល
នេះ។ យើងជិតដល់បុណ្យណូអែលហើយ តាមផ្លូវមានមនុស្សច្រើនកុះករ
ដោយមនុស្សប្រុសស្រី ក្មេង ប្រុសស្រី រុញ ច្រានគ្នា ព្យាយាមទិញអំណោយ
ដើម្បីប្រគល់ទៅឱ្យអ្នកដែលផ្តល់ឱ្យពួកគេដូចគ្នា។ មនុស្សជាច្រើនដែលហៅ
ខ្លួនឯងថាជាគ្រីស្ទានបានចេញនៅតាមផ្លូវដើម្បីទិញបារី ស្រា សម្រាប់អំណោយ
បុណ្យណូអែល។ ព្រះអង្គអើយ វាហាក់ដូចជាពួកគេបោះវាចោលនៅចំពោះមុខ
ទ្រង់ បង្រៀនកូនរបស់ពួកគេពីការប្រឌិតមួយចំនួន រ៉ូម៉ាំង ទេវវិទ្យាផ្តេសផ្តាសរបស់
លោកនីកូឡាស ទេវកថាមួយចំនួនដែលងាយស្រួលទទួលយកដោយលោកិយ

ហើយពួកគេបានបដិសេធព្រះគ្រីស្ទនៃគ្រីស្ទាន ដែលជាកូនចៀមពិត។

218 ព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋាននៅយប់នេះ ថាដូចដែលយើងបានងាកក្បាល ឆ្ពោះទៅរកធូលីដីដែលទ្រង់បាននាំយើងចេញពី...ទ្រង់បានប្រាប់អំប្រាហាំម្តង ហោរានិងជា-អ្នកគង្វាលជីអស្ចារ្យ “អំប្រាហាំចេញទៅ ហើយរាប់ខ្សាច់ដែលនៅ មាត់សមុទ្រ។”

219 ហើយគាត់បានត្រឡប់ពាក្យថា “ពួកគេរាប់មិនអស់ ខ្ញុំមិនអាចរាប់បានទេ។”

220 បន្ទាប់មកទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរសម្លឹងមើលទៅលើមេឃ ហើយរាប់ផ្កាយ។” ហើយគាត់បានដឹងថាវាមិនអាចទៅរួចទេ។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលទៅគាត់ថា “ពូជ ឯងក៏ដូច្នោះដែរ។” យើងមើលសារនោះទៅកាន់ហោរាគង្វាលនោះ: “ពីធូលីដី ដល់ ផ្កាយនៃស្ថានសួគ៌” ថាទោះបីជាមានការស្លាប់នៅក្នុងរូបកាយមែងស្លាប់របស់ យើងដើម្បីយកយើងទៅធូលីដីក៏ដោយ មានជីវិតដែលអាចលើកយើងទៅកាន់ ផ្កាយ។

221 ដូចដែលទ្រង់បានមានបន្ទូលទៅកាន់ហោរាជីអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ជានីយ៉ែល “ហើយអស់អ្នកដែលស្គាល់ព្រះរបស់ពួកគេ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ នឹងចំណេញ។ ហើយអ្នកណាដែលបង្វែរមនុស្សជាច្រើនឱ្យមករកសេចក្តីសុចរិតនឹងប័ក្តីផ្កាយជា រៀងរហូតនិងជារៀងរហូត។”

222 ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះជាអ្នកបង្កើតជីវិតអស្ចារ្យ ដែលមានឆន្ទៈចង់មកផែនដី ក្នុងទម្រង់ជាព្រះយេស៊ូវ ដើម្បីឱ្យមនុស្សដឹងថាព្រះជាអ្វី។ ហើយទ្រង់គឺជាអង្គ តែមួយគត់ដែលអាចទទួលយកទោសនៃការស្លាប់ គ្មានទេវតា គ្មានអ្នកជំនួស អាចធ្វើវាបានទេ។ ទ្រង់គឺជាអ្នកដែលដាក់ពិន័យ ហើយទ្រង់តែមួយគត់អាចយកវាចេញបាន។ ហើយជាវិញ្ញាណ អ្នកមិនអាចស្លាប់បានទេ។ ប៉ុន្តែទ្រង់បាន ក្លាយជាសាច់ឈាម ដូច្នោះអ្នកអាចស្លាប់ ហើយក្លាយជាកូនចៀមដែលទ្រង់អាច ដកអំពើបាបនៃការប្រោសលោះរបស់ទ្រង់ចេញ ដែលទ្រង់ត្រូវប្រោសលោះពួកគេ ដោយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់។

223 អូ រឿងគឺអស្ចារ្យណាស់ ព្រះអម្ចាស់ វាហួសពីក្បាលមនុស្សជាច្រើន។ ដើម្បីគិត: “ព្រះយេហូវ៉ាតូច ទ្រង់គង់នៅក្នុងស្នូក ទ្រង់ត្រូវរស់នៅដូចទារក។ ព្រះយេហូវ៉ា តូច កើតនៅក្នុងក្រោល។ ព្រះយេហូវ៉ាតូច លេងជាមួយក្មេងៗនៅតាមផ្លូវ។

ព្រះយេហូវ៉ាតូច ក្មេងជំទង់។ ព្រះយេហូវ៉ាតូចដែលជាសិស្សសាលា។ ហើយ ព្រះយេហូវ៉ា ដ៏មានប្ញទ្ធានុភាព។” អ្នកបានយកកន្លែងទាំងអស់នេះ។ “ហើយ បន្ទាប់មក ព្រះយេហូវ៉ា ជាកូនចៀម។ ព្រះយេហូវ៉ា ជាហោរា។” ហើយទ្រង់បាន ក្លាយជាការទាំងអស់នេះ ដែលទ្រង់អាចទទួលទោសនៃអំពើបាប ហើយផ្តល់ឱ្យ យើងនូវជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។

224 សូមអត់ទោសឲ្យទូលបង្គំផង ឱព្រះអង្គអើយ យើង ជាមនុស្សក្រីក្រ សភាវៈដែលមិនសក្តិសមក្នុងលោកនេះ។ ទូលបង្គំត្រូវបានអាម៉ាស់នៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ នៅពេលដែលយើងអាននូវអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់យើង ហើយយើងបានធ្វើតិចតួចក្នុងការត្រឡប់មកវិញ។ របៀបដែលទ្រង់មកនៅក្នុង ថ្ងៃនៃអ្នកដឹកនាំសាសនាដ៏អស្ចារ្យ! របៀបដែលទ្រង់មាននន្ទៈក្នុងការឈរនិង ឆ្លុះបញ្ចាំងពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះវរបិតា! របៀបដែលទ្រង់មិនចុះសម្រុងនឹងទ្រឹស្តី របស់ពួកគេ! ហើយសព្វថ្ងៃនេះវាហាក់ដូចជាគ្មាននរណាម្នាក់ដែលចង់លេចធ្លោ នោះទេ ហើយហៅព្រះបន្ទូលនៅតែ “ព្រះបន្ទូល” និងមិនសម្របសម្រួល។ យើង អធិស្ឋាន ព្រះជាម្ចាស់ ទ្រង់អត់ទោសឱ្យយើងសម្រាប់រឿងទាំងនេះដែលយើង បានធ្វេសប្រហែស។ ហើយប្រទានដល់យើងនៅយប់នេះ នៅក្នុងចិត្តរបស់យើង ដូចដែលយើងបានថ្វាយដល់ទ្រង់ដូចជាស្នូកសត្វ។ ហើយយើងដឹងថាវាលំពេល ដែលព្រះគ្រីស្ទដែលបានឆ្កាតត្រូវបានទទួលយក មានកំណើតថ្មី មានចៀមដែល ទើបនឹងកើត មានការច្រៀងនៅស្ថានសួគ៌ដោយទេវតា។ ជាងមនុស្សមានបាប ម្នាក់ដែលប្រែចិត្ត ទេវតាច្រៀងម្តងទៀត។

225 យើងអធិស្ឋាន ព្រះជាម្ចាស់ ថាប្រសិនបើមានអ្នកខ្លះនៅទីនេះនៅយប់នេះ ដែលមិនស្គាល់ទ្រង់ជាអំណោយទានពិតរបស់ព្រះ ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួន មិនត្រឹមតែដោយគំនិតផ្លូវចិត្តប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែដោយកំណើតថ្មី (នៃការកើតពី ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់) សូមឱ្យពួកគេទទួលបានវាឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដោយក្បាលរបស់យើងឱនចុះ។ ហើយប្រសិនបើមានម្នាក់ ព្រះអម្ចាស់ ដែល មិនបានធ្វើការនេះ សូមឲ្យចិត្តរបស់ពួកគេទទួលបានអំណរឥឡូវនេះ ហើយ ស្វែងរកដូចជាអ្នកគង្វាលចាស់ នៅក្នុងស្នូកនៃចិត្តរបស់ពួកគេ ព្រះបន្ទូលព្រះ មេស៊ី នោះនឹងត្រូវបានបង្ហាញថាជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាអ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ នៃថ្ងៃ។ យើងសូមការនេះនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

226 ខណៈពេលដែលយើងអានក្បាល ហើយខ្ញុំទុកចិត្តចិត្តរបស់យើងបានឱន ចុះ តើអ្នក—នឹងអ្នក បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ទោះបីជាអ្នកជាសមាជិក នៃក្រុមជំនុំ...ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមិនធ្វើឱ្យអ្នកឈឺចាប់ដោយការនិយាយអ្វីដែល ខ្ញុំបាននិយាយទេ។ ខ្ញុំ...វាជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំ យើងគួរតែធ្វើបែបនោះ ប៉ុន្តែ បងប្អូនអើយ គ្រាន់តែមិនទទួលយកវាអ្នកត្រូវតែកើតជាថ្មី។ នោះហើយជាអ្វីដែល ហោរា-អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យបាននិយាយថា “អ្នកត្រូវតែកើតជាថ្មី។” គាត់បាន និយាយទៅកាន់អ្នកទេវីទូថា “អ្នកត្រូវតែកើតជាថ្មី។”

227 ហើយនៅពេលដែលអ្នកបានកើតជាថ្មី វាមិនមែនដោយសារតែអ្នកជឿទេ។ ពួកគេនិយាយថា “អ្នកកើតមកនៅពេលដែលអ្នកជឿ។”

228 ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរបានចែងថា “អារក្សក៏ជឿដែរ។” ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ វា មិនមែនបែបនោះទេ វាជាបទពិសោធន៍។

229 អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំបានរស់នៅក្នុងជីវិតល្អ។”

230 ពួកសាវ័កក៏ដូចគ្នាដែរ ប៉ុន្តែពួកគេមិនបានកើតជាថ្មីទេ រហូតដល់ពួកគេបាន ទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ពួកគេមិនបានប្រែចិត្តជឿរហូតដល់ពួកគេបានទទួល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នកនៅចាំយប់មុនពេលការក្បត់...ឬនៅលើការក្បត់ មុន ពេលការក្បត់បានកើតឡើង? ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅស៊ីម៉ូនពេត្រូសថា “ពេលអ្នកបានប្រែចិត្តជឿ ចូរពង្រឹងបងប្អូនរបស់អ្នក។” ហើយពេត្រូសបានដើរតាម ទ្រង់អស់រយៈពេលបីឆ្នាំកន្លះ ហើយបានដេញអារក្ស ហើយបានប្រោសអ្នកជំងឺ បានផ្សាយដំណឹងល្អ ហើយនៅតែ (យោងទៅតាមព្រះបន្ទូល) មិនបានប្រែចិត្ត ឡើយ។

231 ឥឡូវនេះ តើអ្នកចង់បានប្រភេទ—នៃអ្នកនាំសារនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកនៅយប់ នេះទេ? ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើអ្នកពិតជាចង់បាន...វាមិនមានអ្វីខុសប្លែកពីអ្វីដែល អ្នកផ្សេងនិយាយទេ វាជាការពិត បងប្អូនប្រុសស្រី។ ខ្ញុំដឹងថាវាជាការពិត។ តើ អ្នកជឿទេ ខណៈពេលដែលក្បាលត្រូវបានឱននិងភ្នែកទាំងអស់បិទ មិនមែន សម្រាប់ខ្ញុំទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែជាមនុស្ស ជាបងប្អូនរបស់អ្នក ប៉ុន្តែចំពោះព្រះគ្រីស្ទ អ្នក នឹងលើកដៃឡើង និយាយថា “ខ្ញុំជឿរឿងនោះ។ ហើយខ្ញុំពិតជាចង់បានព្រះគ្រីស្ទ នោះនៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ ជាព្រះគ្រីស្ទពិតនៃបុណ្យល្អអែល?” តើអ្នកនឹងលើកដៃ

របស់អ្នកឥឡូវនេះទេ? ព្រះប្រទានពរអ្នក។ នោះជាការល្អ។ សូមព្រះប្រទានពរ
អ្នកផងដែរ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ខ្ញុំអើយ ដៃគ្រប់ទីកន្លែង។

232 សូមឱ្យវាកើតឡើង បងប្រុស សូមឱ្យវាកើតឡើង បងស្រី សូមឱ្យវាកើតឡើង
មិត្តរបស់ខ្ញុំ ពេញដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះ។ តើវាខុសគ្នាយ៉ាងណាចំពោះអ្វី
ដែលអ្នកផ្សេងនិយាយ? សូមចាំថា វាជាជីវិតរបស់អ្នក។ យើងប្រហែលជាមិន
នៅលើផែនដីនៅពេលព្រឹកទេ យើងគ្មាន—គ្មានការធានាជីវិតលើសពីអ្វីដែល
យើងមានដង្ហើមនៅក្នុងរន្ធចម្រុះរបស់យើងឥឡូវនេះទេ។ យើងប្រហែលជាមិន
អាចបង្កើតដង្ហើមផ្សេងទៀតបានទេ មានតែព្រះគុណរបស់ព្រះប៉ុណ្ណោះ។ ហើយ
វាមានប្រយោជន៍អ្វី មិនថាអ្នកបានរស់នៅល្អប៉ុណ្ណាហើយ...? ព្រះយេស៊ូវមាន
បន្ទូលថា “លើកលែងតែមនុស្សបានកើតជាថ្មី នោះគាត់នឹងមិនចូលដោយប្រាជ្ញា
ឡើយ។”

233 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងពីវាក្យសព្ទនៃពាក្យដែលកើត-ជាថ្មី ប៉ុន្តែសូមក្រឡេកមើលអ្វី
ដែលបានកើតឡើងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរនៅពេលដែលពួកគេបានកើតជាថ្មី។ ពេត្រុស
ជាអ្នកជឿ ពួកសាវ័កជាអ្នកជឿ ប៉ុន្តែពួកគេមិនបានកើតជាថ្មីទេរហូតដល់បន្ទាប់ពី
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសណ្ឋិតលើពួកគេនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០។ ឥឡូវនេះ គេឆ្ងល់
ថាមានអ្វីកើតឡើង ហើយពេត្រុសនិយាយជាមួយអ្នកដទៃទៀតថា “អ្នករាល់គ្នាជា
ជនជាតិអ៊ីស្រាអែល ចូរឲ្យអ្នករាល់គ្នាដឹង ព្រះយេស៊ូវជាអ្នកស្រុកណាសារ៉ែត ជា
មនុស្សដែលព្រះបានសព្វព្រះហឫទ័យនឹងអ្នករាល់គ្នាដោយទិសគាល់ ការអស្ចារ្យ
និងការអស្ចារ្យ ដែលព្រះបានធ្វើដោយអង្គទ្រង់ ព្រះអង្គដែលត្រូវបានគេស្គាល់
ទុកជាមុន គឺដោយក្រុមប្រឹក្សាកំណត់ឱ្យទ្រង់បានឆ្លងក្រោមដៃជនអាក្រក់ ដែល
ព្រះបានលើកឡើង ហើយយើងជាសាក្សីរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានបញ្ចេញការនេះ
ដែលអ្នកឃើញនិងឮឥឡូវនេះ ហើយវាស្របតាមបទគម្ពីរ។”

234 ពេលឮដូច្នោះ គេចាក់ដោតក្នុងចិត្ត ហើយបាននិយាយថា “បុរសនិងបងប្អូន
អើយ តើយើងអាចធ្វើអ្វីដើម្បីបានសង្គ្រោះ?”

235 ពេត្រុសបាននិយាយទៅកាន់ពួកគេថា “ប្រែចិត្តចុះ!”

236 ឥឡូវនេះ មិត្តភាពរូបរបស់ខ្ញុំអង្គុយនៅទីនេះ ដែលខ្ញុំស្គាល់អ្នកបួនប្រាំ
នាក់នៅទីនេះ។ ខ្ញុំកំពុងពិភាក្សារឿងនេះជាមួយបូជាចារ្យរបស់អ្នក ប្រហែលជា
មិនមែនជាបូជាចារ្យរបស់អ្នកទេ ប៉ុន្តែជាសង្ឃភាពម្នាក់ គាត់បាននិយាយថា

“ព្រះយេស៊ូវបានប្រទានអំណាចដល់ក្រុមជំនុំដើម្បីផ្តាច់អំពើបាប អ្នកណាដែលធ្វើបាប អ្នកបានរួចផុតហើយ អ្នកណាដែលធ្វើបាបអ្នក នោះគេនឹងនៅជាប់។” នោះជាការពិត។ ប៉ុន្តែសូមមើលពីរបៀបដែលគាត់បានធ្វើវា របៀបដែលសាវ័កធ្វើតាមបញ្ជារបស់ទ្រង់ មិនមែនតាមវិធី—ដែលបូជាចារ្យធ្វើនៅថ្ងៃនេះទេ។

237 ប៉ុន្តែអ្វីដែលជាបូជាចារ្យទីមួយ បើអ្នកចង់ហៅគាត់ថា ពេត្រុស ដែលមានកូនសោរនៃព្រះរាជាណាចក្រ តើគាត់និយាយថាធ្វើវាដោយរបៀបណា? គាត់ថា “ចូរប្រែចិត្តទាំងអស់គ្នា ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការផ្តាច់បាប ហើយអ្នកនឹងទទួលបានអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដ្បិតការសន្យាគឺសម្រាប់អ្នក និងកូនៗរបស់អ្នក និងចំពោះពួកគេដែលនៅឆ្ងាយ សូម្បីតែទៅច្រើននាក់តាមដែលព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃយើងទ្រង់នឹងហៅ។” ហើយប្រសិនបើព្រះនៅតែត្រាស់ហៅ បទពិសោធន៍ដដែលគឺសម្រាប់អ្នកប្រសិនបើអ្នកនឹងធ្វើតាមវេជ្ជបញ្ជាដូចគ្នា។ ប្រសិនបើក្រុមជំនុំនេះជឿនោះ ដោយខិនក្សាល ចូរនិយាយថា “អាម៉ែន។” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។] បន្ទាប់មក អ្វីដែលខ្លះខាតនោះគឺជួយនឹងព្រះបន្ទូល ហើយមិនមែនយោងទៅតាមអ្នកគង្វាលទេ។

238 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ពួកគេនៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់ឥឡូវនេះ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសូមឲ្យចិត្តបើកទូលាយនៅយប់នេះ ដែលមិនទាន់ទទួលព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះមេស៊ី (ហើយព្រះគ្រីស្ទគឺជាព្រះបន្ទូល ដែលជាព្រះបន្ទូលដែលបានចាក់ប្រេងតាំងបានបង្ហាញឱ្យឃើញ) ហើយប្រសិនបើមានចិត្តបើកចំហនៅយប់នេះដែលមិនមានព្រះមេស៊ីនោះ ជាអំណោយបុណ្យណូអែរពិតប្រាកដ អំណោយបុណ្យណូអែរពិតប្រាកដតែមួយគត់ដែលព្រះបានប្រទានដល់ពិភពលោក ហើយបានប្រកាសវាដល់ពិភពលោកដោយអ្នកគង្វាល នៃកូនចៀមរបស់ទ្រង់ ដង្វាយធួនសម្រាប់អំពើបាប ហើយប្រសិនបើចិត្តនោះបើកនៅយប់នេះ សូមដាក់នៅក្នុងវា ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះបន្ទូលនៃព្រះមេស៊ីនៅថ្ងៃនេះ។ យើងថ្វាយពួកគេចំពោះទ្រង់ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

239 តើអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? តើអ្នកជឿទ្រង់ទេ? “ចូរស្វែងរកនគរបស់ព្រះជាមុនសិន ហើយនឹងសេចក្តីសុចរិតរបស់ទ្រង់ នោះអ្វីៗផ្សេងទៀតនឹងត្រូវបានបន្ថែមមកអ្នក។”

240 មិត្តអើយ មុនពេលយើងចាកចេញ ខ្ញុំចង់និយាយរឿងនេះ។ ជាច្រើនដង ខ្ញុំយល់ច្រឡំណាស់។ ខ្ញុំមានសារពីព្រះ ហើយខ្ញុំត្រូវតែប្រកាសសារនោះដោយមិនខ្វល់។ ខ្ញុំដឹងថាវាជាការយល់ច្រឡំ។ ប្រសិនបើវាមិនមែនទេ នោះវានឹងមិនមែនជាសាររបស់ព្រះទេ វាមិនអាចទេ។ សព្វថ្ងៃនេះមានការអាក់អរអួលច្រើនពេកដែលវាមិនមានការយល់ច្រឡំ។ ខ្ញុំជឿថាព្រះមានមនុស្សនៅគ្រប់និកាយនិងអង្គការក្នុងពិភពលោក ហើយវាមិនមែនថាខ្ញុំប្រឆាំងនឹងបងប្អូនរបស់ខ្ញុំទេ។ ខ្ញុំមកទីនេះនៅតុកសុនកាលពីបីឆ្នាំមុន ហើយបានប្រជុំជាមួយអ្នកជាអ្នកដឹកនាំនៅឯបងប្រុសហ្គីលម៉ារ ហើយវាត្រូវបានគេសួរថា តើខ្ញុំ “មកទីនេះដើម្បីចាប់ផ្តើមព្រះវិហារទេ?”

241 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អត់ទេ លោក។ ខ្ញុំមកទីនេះដើម្បីជួយអ្នក។” ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនទាន់ត្រូវបានសួរនៅឡើយទេ ក្នុងរយៈពេលបីឆ្នាំ។ ប៉ុន្តែដូចគ្នាដែរ ខ្ញុំនៅទីនេះដើម្បីជួយអ្នក។ ខ្ញុំនៅទីនេះដើម្បីចាប់ផ្តើមអ្នក មិនមែនចូលរួមអង្គការជាមួយអ្នកទេ ប៉ុន្តែសូមចូលរួមដៃនិងជួងចិត្តជាមួយអ្នកលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដើម្បីព្យាយាមផ្សាយដំណឹងល្អដល់គ្រប់ព្រលឹងដែលបាត់បង់ និងអ្នកខ្វះខាតទាំងអស់ដែលស្ថិតនៅក្រោមសម្លេងរបស់យើង។

242 ខ្ញុំថ្វាយខ្លួនខ្ញុំដល់ព្រះ នៅយប់នេះ ដោយអស់ពីចិត្ត ដោយអស់ពីអ្វីដែលនៅក្នុងខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនមានអ្វីច្រើនដើម្បីផ្តល់ឱ្យទេ ខ្ញុំមិនអាចយកគ្រឿងក្រអូប ប្រេងក្រអូប និងមាសបានទេ ព្រោះខ្ញុំគ្មាន។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំមាននៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ដែលព្រះប្រទានឱ្យខ្ញុំ ជីវិតនេះ ទូលបង្គំថ្វាយវាដល់ទ្រង់ជាថ្មីនៅយប់នេះ នៅលើស្នូកនៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ ហើយសន្យាជាមួយទ្រង់ថានឹងឈរជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលនោះ ប្រសិនបើទ្រង់នឹងអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំរស់នៅមួយឆ្នាំទៀត គឺស្មោះត្រង់ដូចដែលខ្ញុំអាចឈរបាន អធិប្បាយជារៀងរាល់ពាក្យ ហើយជឿរាល់បន្តិច ដូច្នោះ សូមជួយទូលបង្គំផង ព្រះអង្គអើយ។ តើអ្នកនឹងធ្វើដូចគ្នាជាមួយខ្ញុំទេ?

243 ទទួលយើង ព្រះអម្ចាស់។ យើងទទួលបានអំណោយបុណ្យណាមួយរបស់ទ្រង់ ព្រះមេស៊ី ជាព្រះបន្ទូលដែលបានចាក់ប្រេងតាំង ដែលបង្ហាញពីវត្តមានរបស់ទ្រង់ជាមួយយើង ព្រះអម្ចាស់ ដោយមិនគិតពីគោលលទ្ធិឬនិកាយឡើយ។ យើងរកឃើញខ្លួនយើងនៅថ្ងៃនេះ ពិភពលោកដួលរលំ ហើយនៅទីនេះព្រះមេស៊ីស៊ីដ៍អស្ចារ្យឈរដោយដៃរបស់ទ្រង់លាតៈ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលកាលពី

ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត ដែលបានធ្វើការសន្យា ថានៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ក្រុមជំនុំនឹងត្រូវបានរៀបចំរហូតដល់វាចូលទៅក្នុងឡៅឌីសេ។ ហើយយើងឃើញវានៅថ្ងៃនេះ ព្រះអម្ចាស់។

244 តើយើងអាចធ្វើអ្វីបាន ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់? តើខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីបាន? ជួយខ្ញុំនិងអ្នកគង្វាលផ្សេងទៀតទាំងនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ នៅជុំវិញពិភពលោក អ្នកគង្វាលនៃព្រះបន្ទូល ដើម្បីប្រកាសវា ព្រះអម្ចាស់ នៅឆ្នាំក្រោយនេះ។ ជួយពួកយើង ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងអធិស្ឋាន។ ផ្តល់ឱ្យយើងនូវសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់និងព្រះវិញ្ញាណនិងពន្លឺរបស់ទ្រង់។ យើងថ្វាយខ្លួនយើងនៅយប់នេះ ចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ និងការត្រាស់ហៅរបស់ទ្រង់។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ យើងទទួលបានអំណោយបុណ្យណាមួយរបស់ទ្រង់ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានបង្កើតសាច់ឈាមនៅក្នុងយើង។ អាម៉ែន។

245 ខ្ញុំស្រឡាញ់បទចម្រៀងរបស់ក្រុមជំនុំ។ ប៉ុលបាននិយាយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរថា “ពេលខ្ញុំច្រៀង ខ្ញុំច្រៀងដោយព្រះវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំអធិប្បាយ ខ្ញុំអធិប្បាយដោយព្រះវិញ្ញាណ។ នៅពេលដែលខ្ញុំ...អ្វីក៏ដោយដែលខ្ញុំធ្វើ ខ្ញុំធ្វើវាទាំងអស់នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។” ឥឡូវនេះ ដោយសាររឿងនេះបានប្រឹងប្រែងលើអ្នក...ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំសូមកោតសរសើរអ្នក។ ខ្ញុំមកជាមួយសារនេះ។ ពេលខ្លះវាហាក់ដូចជាខ្ញុំគ្រាន់តែស្អប់ក្នុងការនិយាយវា ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំត្រូវចងកាតព្វកិច្ចបងប្អូន។ បើខ្ញុំមិនធ្វើវាទេ ខ្ញុំជាមនុស្សកំពុត។ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើវាទេ ខ្ញុំជាជនក្បត់ចំពោះមនសិការផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ និងជំនឿរបស់ខ្ញុំ—ផ្ទាល់លើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំត្រូវតែធ្វើវា មិនមែនខុសគ្នាទេ ប៉ុន្តែត្រូវស្មោះត្រង់ចំពោះការហៅរបស់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំចង់ជួយអ្នកទាំងអស់គ្នា ខ្ញុំចង់ធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។

246 ឥឡូវនេះសូមច្រៀងចម្រៀងដ៏អស្ចារ្យមួយគ្រប់ពេល ខ្ញុំស្រឡាញ់វាល្អណាស់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំជឿថាប្រសិនបើយើងទាំងអស់គ្នាស្រឡាញ់ទ្រង់យើងនឹងធ្វើអ្វីដែលទ្រង់បានសុំឱ្យយើងធ្វើ។ “តើអ្នករាល់គ្នាហៅខ្ញុំថា ‘ព្រះអម្ចាស់’ ហើយមិនធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំបង្គាប់អ្នកឱ្យធ្វើទេឬអី? តើអ្នកហៅខ្ញុំថា ‘ព្រះអម្ចាស់’ ហើយបន្ទាប់មកមិនធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកឱ្យធ្វើ?”

247 តើអ្នកនឹងស្តាប់អ្នកគង្វាលជួលដែលនឹងនិយាយថា “ដាក់ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅលើសៀវភៅ ហើយចូលរួម ទទួលយកការរូបរួមនេះ និយាយរឿងនេះ

ហើយវាមិនអីទេ” នៅពេលដែលអ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យខ្លួនឯងបាននិយាយថា “លើកលែងតែមនុស្សបានកើតជាថ្មី មិនដូច្នោះទេគាត់មិនអាចមើលឃើញនគរស្ថានសួគ៌បានទេ?”

248 ហើយមើលអ្នកទេអីទូដែលបានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលនៅថ្ងៃនោះ បានទទួលការបណ្តុះបណ្តាល! បរិសុទ្ធ? រស់នៅស្អាត? យើងគ្មានអ្វីដែលត្រូវប្រៀបធៀបជាមួយវាសព្វថ្ងៃនេះទេ របៀបដែលពួកគេរស់នៅ។ ហើយតើអ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យហៅពួកគេថាម៉េច? បាននិយាយថា “អ្នកជាឪពុករបស់អារក្ស” ព្រោះពួកគេមិនបាន...ពួកគេបានទទួលស្គាល់ព្រះបន្ទូល ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលនៃថ្ងៃមួយទៀត មិនមែនជាព្រះបន្ទូលនៅថ្ងៃនោះទេ។

249 ប្រសិនបើពួកគេបានទទួលស្គាល់ពេលវេលារបស់ល្អាអេ នោះមិនអីទេ នោះគឺជាពេលវេលារបស់ល្អាអេ ប៉ុន្តែវានឹងមិនដំណើរការនៅសម័យលោកម៉ូសេទេ។ ហើយពេលវេលារបស់ម៉ូសេនឹងមិនដំណើរការនៅក្នុងសម័យរបស់ព្រះគ្រីស្ទទេ។ ឃើញទេ? ពេលវេលារបស់លូធើនឹងមិនដំណើរការនៅក្នុងសម័យរបស់វេសលីទេ។ ពេលវេលារបស់វេសលីនឹងមិនដំណើរការនៅពេលទីកុស្តទេ។ ហើយពេលវេលាទីកុស្តបានធ្វើដូចគ្នានឹងពួកគេដែរ។ ឥឡូវនេះ តើអ្នកណាផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវជំនួយនៅថ្ងៃកន្លងទៅ? បានសួរអ្នក។

250 ពេលស្មៅដុះឡើង តើវាជាអ្វី? តើ...ពេលស្រូវសាលីដុះឡើង។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “លើកលែងតែស្រូវសាលីធ្លាក់មកលើផែនដី។” តើមានអ្វីកើតឡើងនៅពេលដែលស្រូវសាលី...ឬស្រូវសាលីធ្លាក់មកផែនដី? រឿងដំបូងដែលកើតឡើងគឺពន្លកតូចមួយ។ វា—មិនដូចគ្រាប់ធញ្ញជាតិដែលបានចូលទេ។ មើលធម្មជាតិ។ វាមិនដូចជាគ្រាប់ធញ្ញជាតិដែលបានចូលទៅក្នុងនោះទេ ប៉ុន្តែវាជានាវានៃជីវិតនៃគ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ អ្វីដែលបានមក...

251 ភាពមិនស្មោះត្រង់ដែលទើបតែសរសេរសៀវភៅដ៏ល្បីល្បាញនោះ គឺ ព្រះស្វប័ស្វាត់ វាបាននិយាយថា “តើមានព្រះដែលអាចបើកសមុទ្រក្រហមបានដោយរបៀបណា ហើយឈរឆ្លងកាត់សម័យកាលដ៏តម្កល់ពាន់ឆ្នាំ ហើយឃើញក្នុងតូចបស៊ុជាមួយសត្វតោ ហើយមនុស្សព្យួរនៅលើឈើឆ្កាង ហើយសម្លាប់នៅលើសង្វែននិងអ្វីៗទាំងអស់ ហើយមិនដែលសូម្បីតែបើកមាត់របស់ទ្រង់?” ឃើញទេ ព្រះបន្ទូលគឺជាការបើកសម្តែង។

252 ស្រូវសាលីនោះ នៅពេលដែលស្រូវសាលីពិតចាប់ផ្តើមពីដំបូង វាបាន
 បរាជ័យចំពោះព្រះ។ ហើយទីបំផុតមានស្រូវសាលីមួយ ដែលជាអ្នកឆ្លុះបញ្ចាំង
 ពិតប្រាកដនៃព្រះ ដែលឆ្លុះបញ្ចាំងពីព្រះបន្ទូលទាំងមូលរបស់ទ្រង់រហូតដល់
 ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល។ បន្ទាប់មក ព្រះបានប្រទានកូនក្រមុំដល់ទ្រង់នៅថ្ងៃបុណ្យ
 ទី៥០ ប៉ុន្តែកូនក្រមុំនោះបានធ្លាក់ចូលទៅក្នុងដីតាមរយៈយុគសម័យងងឹត ដូចជា
 ស្រូវសាលីពិតប្រាកដបានដុះ វាបានធ្លាក់ចុះមក។ ហើយហេតុអ្វីបានជាវាមិនអាច
 ធ្វើសកម្មភាព? ដោយសារតែវាត្រូវបានលាក់នៅក្រោមផែនដី វាត្រូវតែរលួយមុន
 ពេលដែលវាអាចបង្កើតជីវិតបាន។

253 ប៉ុន្តែមានបូជាចារ្យតូចម្នាក់ឈ្មោះម៉ាទីនលូដើ ហើយគាត់បានបញ្ចេញ
 ព្រះបន្ទូលនៃសេចក្តីពិតមួយថា “មនុស្សសុចរិតនឹងរស់នៅដោយសេចក្តីជំនឿ”
 មានជាវិមួយចេញមក បន្ទាប់មកជាវិមួយទៀតដើរតាមវា ហ្សឺនលី ហើយបន្ទាប់មក
 មកខាលវីននិងណុកនិងចុះក្រោម។

254 រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង វាបានផ្លាស់ប្តូរជារបស់វា វាទៅជារំយោល។ ឥឡូវនេះ
 វាមើលទៅដូចជាវាបន្តិច ប៉ុន្តែនៅតែមិនមែនជារឿងពិតដែលចូលទៅក្នុងដី មាន
 វេសលីមកជាមួយ។ ចេញពីវេសលីបានមកព្រះវិហារមេតូឌីស្ទ ពីក្រុមជំនុំមេតូឌី
 ស្ទបានមក ណាសារិន បងប្អូនរូបរួម ជាដើម។ តើវាបានធ្វើអ្វី? វាបានធ្លាក់ចុះម្តង
 ទៀត ហើយវាចេញមក មើលទៅដូចជាគ្រាប់ស្រូវសាលីពិតប្រាកដឥឡូវនេះ ពេន
 ទី កុ ស្ត ។

255 ឥឡូវនេះ មើលព្រះយេស៊ូវ នៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤:២៤ “នៅថ្ងៃចុងក្រោយ
 វិញ្ញាណទាំងពីរនឹងនៅជិតគ្នារហូតដល់វានឹងបញ្ឆោតអ្នកវេសតាំង ប្រសិនបើវា
 អាចទៅរួច។” ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលគ្រាប់ស្រូវសាលីនោះចេញមក អ្នកដាំស្រូវ
 សាលីណាមួយដឹងថាវាមើលទៅល្អឥតខ្ចោះ គ្រាប់ស្រូវសាលី។ ប៉ុន្តែអ្នកអង្គុយចុះ
 ហើយយកវានៅក្នុងដៃរបស់អ្នក បើកវាឡើង។ មិនមានស្រូវសាលីនៅក្នុងវាទេ វា
 ជាសំបក។ ប៉ុន្តែនៅខាងក្រោយ នៅក្រោមមីក្រូទស្សន៍អ្នកអាចមើលឃើញពន្លក
 បន្តិច មានគ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ ហើយបន្ទាប់មកតើសំបកនោះធ្វើអ្វី? វាដើម្បីការពារ
 គ្រាប់ធញ្ញជាតិ ព្រះអាទិត្យក្តៅនឹងសម្លាប់វា វាការពារគ្រាប់ធញ្ញជាតិរហូតដល់
 គ្រាប់ធញ្ញជាតិចាស់ទុំ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលគ្រាប់ធញ្ញជាតិក្លាយជា
 ចាស់ទុំ សំបកទាញចេញពីវា។ ប៉ុន្តែតើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេថា គ្រាប់ធញ្ញជាតិ

ដែលចេញមក ត្រូវតែជាប្រភេទគ្រាប់ធញ្ញជាតិដូចគ្នាដែលបានចូលទៅក្នុងដី។

256 បន្ទាប់ពីការរស់ឡើងវិញរបស់លូធើ មកអង្គការមួយ។ បន្ទាប់ពីការរីក
ផុសផុលរបស់វេសលី បង្កើតជាអង្គការមួយ។ បន្ទាប់ពីអាឡិចសាន់ឌី ស៊ីធី ចន...
អាឡិចសាន់ឌី ខេមប៊ែល ចន ស៊ីធី ទាំងអស់នៃពួកគេ មកជាអង្គការមួយ។
បន្ទាប់ពីពេនទីកុស្ត ចុះដូចជារឿងពិត ប៉ុន្តែវាមកជាអង្គការមួយ។ តើវាបានធ្វើអ្វី?
ទាញចេញ។

257 យើងមានរយៈពេលដប់ប្រាំឆ្នាំនៃការរស់ឡើងវិញ វាមិនដែលត្រូវបានគេ
ស្គាល់នៅក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រទាំងអស់។ ហើយមើល នៅក្នុងការរីកផុសផុល
រយៈពេលដប់ប្រាំឆ្នាំនេះ វាបានសាយភាយជុំវិញពិភពលោក ហើយមិនមាន
អង្គការណាមួយត្រូវបានបង្កើតឡើងចេញពីវាទេ។ តើវានៅឯណា? (វាបាន
ចាប់ផ្តើមភ្លៀងចុងក្រោយ វាបានស្លាប់នៅក្នុង... ភ្លាមៗ វាបានស្លាប់។) គ្មានអង្គការ
ណាធ្វើតាមនេះទេ។ ហេតុអ្វី? វាជាគ្រាប់ធញ្ញជាតិខ្លួនឯង មិនអាចមានទៀតទេ។
ហើយសំបកឥឡូវនេះកំពុងដកខ្លួនចេញ គ្មានកិច្ចសហប្រតិបត្តិការ គ្មាននរណា
ម្នាក់ចង់បានអ្នកទេ។ ហេតុអ្វី? វាត្រូវតែជាបែបនោះ។

258 ហេតុអ្វីបានជាក្រុមជំនុំនោះតាំងនៅទីនោះ? ដើម្បីគាំទ្រវា។ កន្លែងណា...
តើអ្នកណានឹងសហការ? តើបាទីស្តប្រុសប៊ីដេរៀនបុណ្យដើររៀននឹងគាំទ្រ
យុទ្ធនាការព្យាបាលដីទេវភាព? ឥឡូវនេះនៅពេលដែលសេចក្តីពិតចេញមក
តើមានអ្វីកើតឡើង? មិនមែនសំបកទេ ប៉ុន្តែជីវិតចេញពីសំបក ចូលទៅក្នុង
គ្រាប់ធញ្ញជាតិ ជាជីវិតពិត។ អង្គការឈរនៅទីនោះ ស្លាប់ដូចដែលវាបានធ្វើនៅ
គ្រប់សម័យកាល វាធ្វើដូចគ្នា។ អ្នកចេញពីនោះ ហាសិបឆ្នាំមុន ហើយបានចូល
ទៅក្នុងវាម្តងទៀត! ប៉ុន្តែជីវិតពិតដើរតាមគ្រាប់ធញ្ញជាតិ យើងនៅគ្រាចុងក្រោយ
បងប្អូន។

259 តើវាបានទាញចេញដើម្បីអ្វី? ដូច្នេះវានឹងនាំគ្រាប់ធញ្ញជាតិនៅចំពោះមុខ
ព្រះបុត្រា ដើម្បីទុំគ្រាប់ធញ្ញជាតិទៅជាពណ៌មាសសម្រាប់លោកម្ចាស់។
ហេតុអ្វីបានជាវាទាញចេញ? ដូច្នេះវាបណ្តាលឱ្យឈឺចាប់ ទឹកភ្នែក ដែលពួកគេ
មិនបាននៅពីមុខព្រះ-អា-ទិត្យ ប៉ុន្តែ កូន-ម-នុស្ស ត្រូវបានទុំទៅដំណឹងល្អ
ពេញលេញពិត ដើម្បីបង្ហាញអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានសន្យានៅក្នុង
ព្រះគម្ពីរ។ មានការលើកឡើងរាងកាយនៅថ្ងៃនេះក្នុងចំណោមប្រជាជន។ ហើយ

វានឹងមិនមានអង្គការទៀតទេ វាចូលទៅក្នុងខ្សែស៊េរីសម្បូរបែប។ តើអង្គការ វិកចម្រើនដោយអ្វី? រាប់លានដុល្លារនិងព្រលឹងរាប់លាន។

260 ហើយតើអ្នកគង្វាលមកពីណា? ដើម្បីដោះបងប្អូនរបស់ទ្រង់ពីទាសភាព។ ខ្ញុំ —ខ្ញុំមិនដឹងទេ ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅជាមួយយើង ជួយយើង។ សិក្សាព្រះបន្ទូល! ស្វែងរកបទគម្ពីរ! នៅក្នុងពួកគេយើងគិតថាយើងមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយ ពួកគេគឺជាអ្នកដែលថ្លែងទីបន្ទាល់អំពីសេចក្តីពិត។ ឃើញទេ ព្រះបានបែងចែក ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទៅតាមសម័យកាលនីមួយៗ។ សម័យនេះតែងតែ...

261 តើព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលអ្វីពេលទ្រង់យាងមក? ទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់ មនុស្សថា “មនុស្សកំពុតអើយ! ទ្រង់ធ្វើឲ្យជញ្ជាំងស ហើយសង់ផ្លូវសម្រាប់ពួក ហោរា ហើយពួកព្យួរការរបស់ឯងបានដាក់វានៅទីនោះ។ ហើយអ្នកគឺជាកូនប្រុស របស់ឪពុករបស់អ្នក។ ហើយកិច្ចការដែលពួកគេបានធ្វើ អ្នកក៏នឹងធ្វើដែរ។” វា នៅតែដដែល បងប្អូនអើយ។

262 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងមកនៅថ្ងៃណាមួយ អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ នៃច្រៀមពីពោធិ៍កុស្តតាមរយៈលូឆើឆ្លងកាត់គ្រប់សម័យកាល ដែលបាន ទទួលយកពន្លឺដូចដែលវាមកតាមរយៈរំយោល (មិនត្រូវបានទទួលយករំយោល ទទួលយកពន្លឺ ឃើញទេ បានចេញទៅក្រៅ) ទ្រង់នឹងយាងមកដើម្បីលោះ។ ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំដឹងថាទ្រង់នឹងយាងមកម្តងទៀត។ អូ តើអ្នកនឹងត្រូវ បានរាប់ជាមួយក្រុមរបស់ទ្រង់ទេ? តើអ្នកនឹងជាប់លេខទេ? មានវិធីតែមួយគត់ ដើម្បីធ្វើវា មិនមែនដោយការចូលរួមក្នុងព្រះវិហារទេ ប៉ុន្តែដោយការកើតនៅក្នុង ទ្រង់។ “ហើយអស់អ្នកដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំ នឹងមករកខ្ញុំ ហើយគ្មាន អ្នកណាអាចមកបានឡើយលើកលែងតែព្រះវរបិតារបស់ខ្ញុំហៅគាត់។” ឃើញទេ នោះជាអ្វីទាំងអស់ដែលមានចំពោះវា ទទួលយកវា។ ទ្រង់...នោះជាអំណោយ បុណ្យល្អអំរលតែមួយគត់ដែលខ្ញុំស្គាល់ គឺជាអំណោយទាននៃព្រះដែលទ្រង់បាន ប្រទានដល់ពិភពលោក ព្រះរាជបុត្រាតែមួយរបស់ទ្រង់។ ហើយទ្រង់គឺដូចគ្នា កាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត ព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? ជឿលើទ្រង់ នៅថ្ងៃនេះ ភាពពេញលេញនៃព្រះគម្ពីរ។

263 នៅពេលដែលអាថ៌កំបាំងទាំងប្រាំពីរនោះ...ត្រលប់ទៅសម័យកាលក្រុមជំនុំ ទាំងប្រាំពីរនោះ មានអាថ៌កំបាំងលាក់កំបាំងចំនួនប្រាំពីរ។ ខ្ញុំកំពុងសរសេរ

សៀវភៅមួយ។ ហើយអ្នកទេវវិទូដ៏អស្ចារ្យម្នាក់បាននិយាយមកខ្ញុំមិនយូរប៉ុន្មាន ទេ បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ...” សូមមើលពីរបៀបដែលសាកាំងនឹង ព្យាយាមទាញអ្នកចេញពីផ្លូវ? គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ អ្នកដឹង ទេ? ខ្ញុំជឿថាព្រះអម្ចាស់នឹងបង្ហាញដល់អ្នកនូវអ្វីដែលយើងនឹងត្រូវធ្វើបន្ទាប់។ គឺ ដើម្បី...វានឹងក្លាយជាអាថ៌កំបាំងដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួនដែលត្រូវបានលាក់នៅក្រោម ត្រាទាំងប្រាំពីរនេះ។”

264 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេ នោះមិនមែនទេ បងប្រុស។”

265 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “វានឹងជាអ្វីដែលមិនបានសរសេរនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។”

266 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេ! ទេ! អ្នកភ្លេច អ្នកណាដែលបន្ថែមពាក្យមួយ ឬ យកពាក្យមួយចេញ។” ឃើញទេ វានៅទីនោះរួចហើយ ប៉ុន្តែអ្នកធ្វើកំណែទម្រង់ បានបរាជ័យក្នុងការមើលឃើញវា ពួកគេមិនរស់នៅយូរគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីមើលវាទេ។

267 ហើយសម័យកាលបានកន្លងផុតទៅហើយ យើងនៅទីនេះនៅឡើយឱ្យសេ។ ហើយសូមចាំថា សម័យកាលឡើយឱ្យសេ ទ្រង់នៅខាងក្រៅព្រះវិហារ ដោយគោះ ព្យាយាមចូលវិញ: អេវ៉ាបានបណ្តេញអ័ដាមរបស់នាងចេញ។ ព្រះជាម្ចាស់ជួយ យើង។ ចូរយើងទៅហួសពីជំរុំដើម្បីស្វែងរកទ្រង់។ ចូរយើងងទុក្ខដោយគ្មាន ទ្វារជាមួយទ្រង់។ ចូរយើងទៅរកទ្រង់នៅក្នុងការសុគតរបស់ទ្រង់ នៅក្នុងការ បញ្ចុះសពរបស់ទ្រង់ និងការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ ដ្បិតទ្រង់នៅដដែលកាលពី ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

268 ចូរយើងច្រៀងទំនុកតម្កើងមួយមុនពេលយើងចាកចេញ។ តើអ្នកនឹងច្រៀង ទេ? ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ តើអ្នកនឹងផ្តល់ឱ្យយើងនូវកូនបទភ្លេងបានទេ បងស្រី? តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលស្គាល់ទំនុកតម្កើងចាស់? ខ្ញុំ...ប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់ចូលរួម ក្នុងការប្រជុំ ខ្ញុំចូលចិត្តវា។

269 ឥឡូវសូមបិទភ្នែក គិតពីព្រះយេហូវ៉ា។ គ្មាននរណាម្នាក់សក្តិសមទេ គ្មាន នរណាម្នាក់អាចធ្វើបានក្រៅពីទ្រង់។ ហើយទ្រង់យាងចុះមក ហើយក្លាយជាទារក តូច។ ទ្រង់មក ជាក្មេងជំទង់។ ទ្រង់ក្លាយជាជាងឈើ ជាអ្នកធ្វើការ។ ទ្រង់ ក្លាយជាកូនចៀម ទ្រង់ក្លាយជាយញ្ញូបូជា។ ទ្រង់បានលើកឡើងដោយជ័យជំនះ ព្រះយេហូវ៉ា។ ហើយនៅពេលដែលលោកម៉ូសេបានទាញដែរបស់គាត់ចេញពីទ្រូង

របស់គាត់ពីបេះដូងរបស់គាត់ ព្រះបានទាញព្រះហស្តរបស់ទ្រង់ចេញពីទ្រូងរបស់
ទ្រង់ (អាថ៌កំបាំងរបស់ទ្រង់) ព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ដែលត្រូវបានវាយដោយជំងឺនៃ
អំពើបាប ព្យាបាលមិនបាន ហើយជាប់វាចូលទៅក្នុងទ្រូងម្តងទៀត ហើយទាញវា
ចេញហើយពង្រីកវាដល់អ្នកនិងខ្ញុំ: “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ
ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។”

270 សូមក្រឡេកមើលទ្រង់ឥឡូវនេះ។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
ព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

271 តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាវាត្រូវតែជាអ្នកគង្វាល និយាយថា “អាម៉ែន។”
[ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។] ត្រូវតែ! ហេតុអ្វីបានជាអ្នកគង្វាល? វា
ត្រូវតែមាន។ ឥឡូវនេះខណៈពេលដែលយើងច្រៀងខដូចគ្នានេះម្តងទៀត សូម
ទៅដល់តុ។ មានមតូឌីស្ទ បាទីស្ទ លូធើរៀន ប្រេសប៊ីធើរៀន កាតូលិក និង
ទាំងអស់ អង្គុយនៅទីនេះយប់នេះ។ ចាប់ដៃ និយាយថា “មិត្តរួមដំណើរ ខ្ញុំរីករាយ
ណាស់ដែលបាននៅទីនេះជាមួយអ្នក យប់នេះ។” និយាយអ្វីមួយទៅពួកគេ។
និយាយថា “ព្រះប្រទានពរអ្នក” ដូចដែលយើងចាប់ដៃគ្នាឥឡូវនេះ។ ដូចដែល
យើងច្រៀងវាម្តងទៀតឥឡូវនេះ។

ខ្ញុំ...[កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដ។]
...សេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

272 ឥឡូវនេះ ចូរយើងបិទភ្នែកហើយលើកដៃឡើង ហើយច្រៀងទៅកាន់ទ្រង់។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
ព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

273 ហើយឥឡូវនេះ ព្រះដោយគ្មានទម្រង់។ ដូច្នេះ ចូរយើងឱនក្បាលចុះ ហើយ

យំឥឡូវនេះ ដូចជាកូនក្មេង អ្នកគឺជាកូនរបស់ព្រះ។ កុំមើលអ្វីដែលលោកិយអាច
គិត អ្នកកំពុងថ្វាយបង្គំឥឡូវនេះ ថ្វាយបង្គំព្រះគ្រីស្ទ។ គ្រាន់តែខិនក្សាលរបស់អ្នក
ហើយស្រែកវា។ [បងប្រុសប្រាណហាំខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់—អេដ។]

274 តើអ្នកមិនមានអារម្មណ៍ដូចគេទេឬ? គ្រាន់តែជាប្រភេទនៃអ្វីមួយគ្រាន់តែ
លុបការសង្ស័យទាំងអស់និងពិភពលោកឆ្ងាយពីអ្នក? មានអារម្មណ៍បែបនោះ?
លើកដៃឡើង “ខ្ញុំគ្រាន់តែមានអារម្មណ៍ថាត្រូវបានដកចេញ។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍
ខុសគ្នា។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូចជាខ្ញុំបានបរិភោគពីព្រះហស្តទ្រង់។ ខ្ញុំមាន...” ដូចជា
បងប្រុសនៅទីនេះថ្លែងទីបន្ទាល់ “អាហារ អាហាររបស់អ្នកគង្វាល អាហារចៀម។”
នោះជាព្រះបន្ទូល។

275 ចៀមរបស់ព្រះចិញ្ចឹមលើអាហាររបស់ទ្រង់ “មនុស្សនឹងមិនរស់នៅដោយនំប៉័ង
តែប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែដោយគ្រប់ព្រះបន្ទូលដែលចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះ។” ហើយ
នេះគឺជាព្រះគម្ពីរ។ យើងរស់លើគ្រប់ព្រះបន្ទូល មិនមែនត្រឹមតែពាក្យខ្លះប៉ុណ្ណោះទេ
ប៉ុន្តែគ្រប់ព្រះបន្ទូលដែលបន្ត។ អូ តើវាមិនធ្វើឱ្យអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេឬ? គិតថា
ឥឡូវនេះយើងមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច! មិនមែនយើងនឹងទេ ឥឡូវនេះយើង
ជាកូនរបស់ព្រះ។ មិនមែនយើងនឹងជាកូនទេ ឥឡូវនេះ! ហើយវាកំពុងរួមគ្នានៅ
ស្ថានសួគ៌ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ ហើយទូទស្សន៍ដ៏អស្ចារ្យ ដែលប្រកាសថាមាន
រលកអេធើរដែលបង្កើតមនុស្ស (មនុស្សដែលធ្វើដំណើរជុំវិញផែនដី) ស្គាល់ដោយ
—តាមកញ្ជក់ទូទស្សន៍។ ព្រះបន្ទូលដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ និងព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ
ទទួលយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ឆ្លុះបញ្ចាំងពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅស្ថានសួគ៌ចំពោះ
ចៀមរបស់ទ្រង់ ថាទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ តើ
ទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេឬ? អស្ចារ្យណាស់! ព្រះប្រទានពរអ្នក។

276 ឥឡូវនេះសូមឱ្យយើងឈរមួយភ្លែត។ តើអ្នកមាននរណាម្នាក់សម្រាប់ការ
ប្រទានពរទេ? ឥឡូវនេះ សូមចាំថា ក្នុងអំឡុងបុណ្យណូអែល សូមថ្វាយបង្គំ
ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ថ្វាយបង្គំទ្រង់ដោយអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។
ហើយប្រសិនបើខ្ញុំអាចពេញចិត្តនឹងអ្នក (អ្នក គ្រូគង្វាលរបស់អ្នក ក្រុមជំនុំរបស់
អ្នក ឬអ្វីផ្សេងទៀត) យប់មិនដែលងងឹតពេក ភ្លៀងមិនដែលធ្លាក់ខ្លាំងទេ។

277 នៅយប់ផ្សេងទៀត (មានស្រ្តីម្នាក់ឈររង្គាញ់វត្តមាននៅទីនេះ) ខ្ញុំរស់
ណាស់ យកអ្នកជំងឺនិងរបស់របររហូតដល់...មានស្រ្តីអាយុប៉ែតសិបឆ្នាំម្នាក់ដែល

រង្វង់ស្មារតី ហើយនាងមាន...នាងគិតអំពីការមានកូនឬអ្វីមួយ នាងចេញពីគំនិតរបស់នាង។ ហើយប៊ីលលី មកពីការិយាល័យ បានទូរស័ព្ទមកខ្ញុំ បាននិយាយថា “លោកប៉ា តើអ្នកអាចទេ?”

278 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាចទេឥឡូវនេះ។ មានមនុស្ស...ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចធ្វើវាបាន។”

279 គាត់បាននិយាយថា “ប៉ា តើអ្នកអាចទៅអធិស្ឋានបានទេ? ខ្ញុំនឹងប្រាប់ពួកគេថាអ្នកកំពុងអធិស្ឋាន។”

280 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ។” ហើយនៅពេលនោះ នាងបានដឹងខ្លួន។ នាងបានដេកលក់ ភ្ញាក់ឡើងក្នុងស្ថានភាពធម្មតារបស់នាង ញ៉ាំអាហារពេលល្ងាចជាមួយមាន់ឆ្កែត ក្នុងន័យធម្មតា។ មនុស្សម្នាក់កំពុងឈរនៅទីនេះថ្លែងទីបន្ទាល់អំពីវាកាលពីប៉ុន្មាននាទីមុន។

281 បងប្រុសម៉ាក ខ្ញុំបានឃើញគាត់នៅទីនេះមួយរយៈមុន នៅកន្លែងណាមួយនៅក្នុងព្រះវិហារ។ គាត់នៅទីនេះ ត្រួតងូលម្នាក់ ត្រួតងូលក្នុងស្រុក។ បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់ម្នាក់ ហើយខ្ញុំតែងតែស្រឡាញ់បងប្រុសម៉ាកតាំងពីខ្ញុំចាប់ផ្តើមដំបូងក្នុងកិច្ចបម្រើផ្សាយដំណឹងល្អ។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបានជួបគាត់...

282 ហើយខ្ញុំបានឡើងនៅ ប៊ីតធីវី កូឡុប៊ី ហើយគ្រាន់តែដើម្បីបង្ហាញអ្នកពីរបៀបដែលព្រះនឹងធ្វើការគ្រប់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំបានឡើងលើសេះរួចហើយ ហើយនឹងត្រឡប់ទៅវាលហោស្ថានវិញ។ ជាកន្លែងដែលខ្ញុំបានដឹកនាំក្រុមជនជាតិឥណ្ឌាទាំងមូលទៅកាន់ព្រះ ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានប្រែចិត្តជឿ ហើយបានទទួលព្រះយេស៊ូវ។

283 ហើយដោយទំនាយដែលប្រាប់ក្មេងប្រុសឥណ្ឌាដែលបានបាត់បង់សេះរបស់គាត់កាលពីពីរឆ្នាំមុន ប្រាប់គាត់ពីកន្លែងដែលគាត់អាចរកវាបាន តើវានៅឆ្ងាយប៉ុណ្ណា ហើយកន្លែងដែលសេះនឹងឈរ។ ម្តាយរបស់គាត់បានស្លាប់ដោយជំងឺគាំងបេះដូង។ នាងបានជាសះស្បើយហើយបានសង្គ្រោះ។ ហើយក្មេងប្រុសម្នាក់នេះ គ្រាន់តែមកមើលក៏ដឹងថាគាត់...សេះរបស់គាត់ត្រូវបានរកឃើញយ៉ាងពិតប្រាកដតាមរបៀបដែលគាត់ត្រូវបានគេប្រាប់ និងអ្វីៗទាំងអស់។

284 គ្មានព្រះបន្ទូលណាមួយដែលព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូល...ខ្ញុំនឹងសួរនរណាម្នាក់

“តើទ្រង់...អ្នកធ្លាប់ឮទ្រង់មានបន្ទូលអ្វីទេ ថាទ្រង់ធ្លាប់ប្រាប់ខ្ញុំឱ្យប្រាប់អ្នក ប៉ុន្តែ តើមានអ្វីកើតឡើងពិតប្រាកដ?” បើត្រឹមត្រូវ និយាយថា “អាម៉ែន។” ក្រុមជំនុំ និយាយថា “អាម៉ែន។”—អដរ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ពិតប្រាកដណាស់ វា មិនដែលបរាជ័យម្តងណាឡើយ។

285 ហើយបងប្រុសម៉ាកកំពុងដេកនៅចំណុចស្លាប់ ហើយបានកើតឡើងដែល ប្រពន្ធរបស់គាត់ហៅថាប៊ីលី...ប្រពន្ធកូនប្រុសខ្ញុំ ហើយប្រាប់...សួរកន្លែងដែល ខ្ញុំនៅ ស្ត្រីតូចគួរឱ្យស្រឡាញ់នោះនិង...ប្រពន្ធរបស់គាត់។ ហើយនាង...ហើយ កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំបាននិយាយថា “គាត់ធ្វើដំណើរនៅភាគខាងជើង រដ្ឋ ប្រើដុឡូ ប៊ី ក្នុងដំណើរបរចាញ់។”

286 ហើយនៅព្រឹកនោះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចជិះសេះនោះចេញបានទេ។ ហើយ បន្ទាប់មកប៊ីលីបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងជឿថាខ្ញុំនឹងហៅទៅផ្ទះម្តងទៀត។” ហើយ គាត់បានឡើងទៅប៉ុស្តិ៍ដើម្បីហៅ។ ហើយនៅទីនេះពួកគេរត់ត្រឡប់មកវិញ នៅពេលដែលជនជាតិឥណ្ឌាកូចឈរនៅទីនោះ តូច...ដែលមានសេះ ហើយបាន និយាយថា “បងប្រុសម៉ាកកំពុងដេកនៅចំណុចស្លាប់ ហើយកំពុងហៅអ្នក។”


287 ហើយខ្ញុំបានចុះទៅក្នុងព្រៃហើយលុតជង្គង់ចុះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឱ ព្រះជាម្ចាស់អើយ ផ្លូវចុះមកបីពាន់ម៉ាយល៍នៅទូទាំងប្រទេស ក្នុងរដ្ឋអារីហ្សូណា ដែលមានពន្លឺថ្ងៃ នៅតុកសុន គឺជាបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ ហើយគាត់កំពុងដេកនៅ ចំណុចស្លាប់។ តើទ្រង់នឹងជួយគាត់ទេ?”

288 គ្រាន់តែមានអ្វីមួយនិយាយមកខ្ញុំ “អ្វីៗគឺល្អ។”

289 ហើយពេលខ្ញុំមកជួបបងប្រុសម៉ាកនៅថ្ងៃមុន ដើម្បីនិយាយជាមួយគាត់ ហើយខ្ញុំបានសួរគាត់ថា “តើវាកើតឡើងនៅម៉ោងប៉ុន្មាន?” វាជាម៉ោងដូចគ្នាដែល យើងបានទៅអធិស្ឋាន។

290 អូ ទ្រង់...តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេ! ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលបានដឹងថាខ្ញុំរស់នៅក្នុងវត្តមានរបស់ ព្រះមហាក្សត្រ។

291 ចូរយើងអានក្បាលឥឡូវនេះ ហើយប្អូនប្រុសដ៏មានតម្លៃម្នាក់គឺនៅទីនេះ បងប្រុសអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ មិត្តរបស់ខ្ញុំ សមាជិកនៃក្រុមជំនុំនៃព្រះ ជា

ប្អូនប្រុសដ៏មានតម្លៃនៅទីនេះ។ ខ្ញុំហៅគាត់ថា “គ្រីចឈី”។ គាត់និយាយរឿង
 ល្អជាច្រើន។ បងប្រុសគ្រីច ខ្ញុំហៅអ្នកបែបនោះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវនិយាយអ្វីទេ
 អ្នកគឺជាបងប្រុសនិងអ្នកបំរើរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងគ្រាទុក្ខវេទនារបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ
 នៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ សូមព្រះប្រទានពរអ្នក។ ហើយខ្ញុំគិតថាបងប្រុសតូនី
 បាននិយាយថាអ្នកនឹងបញ្ចប់ទស្សនិកជននៅពេលនេះ ខណៈពេលដែលយើង
 ឱនក្បាលរបស់យើង។ មិនអីទេ មក។ 

64-1221 ហេតុអ្វីបានជាវាត្រូវតែជាអ្នកគង្វាល

រ៉ាំរ៉ៃជាអ៊ីន

តាក់សុន, អាវីហ្សូណា ស.ហ.វ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅផ្ទះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការស្នើសុំមូលនិធិដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង៖

VOICE OF GOD RECORDINGS
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.
www.branham.org